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 فرمانــدار ویــژه شهرســتان ری گفــت: تامیــن ســوخت گاز 
ــمس  ــی ش ــهرک صنعت ــه ش ــتان از جمل ــن شهرس ــع ای صنای
آبــاد در زمســتان مشــکاتی دارد امــا در تــاش بــرای مدیریــت 

ــتیم. ــدی هس ــای تولی ــن واحده ــوخت ای ــن س تامی 12 2

معــاون سیاســی وزیــر امــور خارجــه گفــت: رونــد گفت وگوهــا 
مســیر پیوســته ای بــوده و اکنــون هــم پیوســته اســت و وقفــه 
ــیه  ــی در حاش ــری کن ــت.علی باق ــده اس ــاد نش ای در آن ایج
مراســم گرامیداشــت شهیدســلیمانی در جمــع خبرنــگاران بــا 

اشــاره بــه نقــش ایــران در .....

در  روســیه  هیــات  رئیــس   
مذاکــرات رفــع تحریم هــا بــا 
ایــران در  از موضــع  حمایــت 
کــرد  تصریــح  گفت وگوهــا 
کــه تــوپ مذاکــرات بــرای از 
ســرگیری اجــرای کامــل برجــام 

در زمیــن غــرب اســت.
بــه گــزارش ایرنــا، میخائیــل 
ــی در  ــار پیام ــا انتش ــوف ب اولیان
توئیتــر تصریــح کــرد: اخیــراً 
ایــران چندیــن بــار آمادگــی 
ــه  ــان دادن ب ــرای پای ــود را ب خ
از  مــورد  در  ویــن  مذاکــرات 
ســرگیری اجــرای برجــام تاییــد 
ــه  ــرد ک ــام ک ــه درســتی اع و ب
ــت. ــرب اس ــن غ ــوپ در زمی ت

ماه هــا  از  پــس  گفت وگوهــا 
بــه  فشــرده  رایزنی هــای 
ــه  ــت ک ــیده اس ــه ای رس مرحل

چنانچــه ایــالات متحــده آمریــکا 
بــه عنــوان طــرف نقــض کننــده 
برجــام مطالبــات منطقــی ایــران 
یــک  شــکل گیری  الزامــات  و 
ــکاء را  ــل ات ــدار و قاب ــق پای تواف
ــی حاصــل  ــق نهای ــرد، تواف بپذی

ــد. ــد ش خواه
قریــب بــه اتفــاق کشــورهای 
در  کننــده  مشــارکت 
خواهــان  گفت وگوهــا، 
ســریع تر  جمع بنــدی 
مذاکــرات هســتند امــا دســتیابی 
بــه توافــق نهایــی در انتظــار 
تصمیم هــای سیاســی ایــالات 
متحــده آمریــکا در خصــوص 
ــده مهــم  چنــد موضــوع باقی مان

اســت. کلیــدی  و 
ــم  ــران ه ــامی ای ــوری اس جمه
تاکیــد دارد کــه اگــر طــرف 

عمــل  واقع بینانــه  آمریکایــی 
بــه  دســتیابی  امــکان  کنــد، 
دارد.  وجــود  ویــن  در  توافــق 
توافــق مــد نظــر ایــران ســندی 
اســت کــه تحریم هــا بــه صــورت 
ــع و منطقه هــم از  حداکثــری رف

اجــرای آن بهره منــد شــود.
ســخنگوی  کنعانــی  ناصــر 
وزارت امــور خارجــه ســاعاتی 
ــاره آخریــن وضعیــت  پیــش درب
هــا  تحریــم  لغــو  مذاکــرات 
در  گفــت:  خبرنــگاران،  بــه 
بغــداد۲  کنفرانــس  حاشــیه 
ــدگان  ــان نماین ــی می ماقات های
اتحادیــه  و  ایــران  عالی رتبــه 
اروپــا برگــزار شــد. مذاکــرات 
ــود  ــی ب ــی از موضوعات ــن یک وی
کــه مــورد مذاکــره قــرار گرفــت. 
ــت  ــود داش ــر وج ــن اتفاق نظ ای

کــه بایــد مذاکــرات را بــا هــدف 
جمع بنــدی  و  فعال ســازی 
مذاکــرات ادامــه دهیــم و تبادل 
پیــام در ســطوح مختلــف ادامــه 

دارد.
کنعانــی بــا بیــان اینکــه تبــادل 
ــطوح  ــاکان در س ــا کم ــام ه پی
تاکیــد  دارد،  ادامــه  مختلــف 
ــرای جمع بنــدی  ــران ب ــرد: ای ک
اســاس  بــر  ویــن  مذاکــرات 
ــی  ــته مذاکرات ــس بس پیش نوی
ــرات  ــا مذاک ــه ماه ه ــه نتیج ک
ــا  ــت و ب ــرده اس ــخت و فش س
ــود  ــز خ ــوط قرم ــت خط رعای
ــن  ــا ای ــل دارد ام ــی کام آمادگ
و  نیســت  دائمــی  آمادگــی 
ــن طــرف  ــوپ در زمی ــون ت اکن

ــت. ــی اس غرب
ــای  ــه طرف ه ــه داد: ب وی ادام
ــا  ــم ب ــی کنی ــه م ــل توصی مقاب
پرهیــز از سیاســی کاری و اتخــاذ 
رویکــردی ســازنده و واقع بینانــه 
را  لازم  سیاســی  تصمیمــات 
ــد؛  ــق بگیرن ــال تواف ــرای اعم ب
تاکیــد می کنیــم اگــر طــرف 
ــد  ــور می کنن ــی تص ــای غرب ه
فشــارهای  بــا  می تواننــد 
ــی و  ــازی روان ــی و فضاس سیاس
ــتری را  ــازات بیش ــی امتی تبلیغ
ــا  ــم ه ــع تحری ــرات رف در مذاک
کســب کننــد ســخت در اشــتباه 

ــتند. هس
ســخنگوی دســتگاه دیپلماســی 
ــا  ــرد: باره ــد ک ــورمان تاکی کش
ــت  ــع مل ــن مناف ــم تامی گفته ای
ایــران بــرای مــا یــک اصــل غیــر 
قابــل قبــول اســت و بــر همیــن 
ــده و  ــل ش ــون عم ــاس تاکن اس

خواهــد شــد.

اولیانوف:  توپ مذاکرات برجام در زمین غرب است
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 کار بزرگ شهید سلیمانی حفظ، رشد دادن، 
مجهز کردن و احیای جبهه مقاومت بود

ــران  ــی ای ــازمان فضای ــس س ریی
بــا اعــام اینکــه ســازمان فضایــی 
ماهــواره ای  منظومــه  اولیــن 
ایــران را پــروژه شــهید ســلیمانی 
ــاج  ــت: ح ــرد، گف ــذاری ک نام گ
ــب  ــاد و مکت ــک نم ــه ی ــم ب قاس
آزاده  ملت هــای  بــرای  بــزرگ 

ــت. ــده اس ــل ش ــا تبدی دنی
ــه  ــاره ب ــا اش ــالاریه ب ــن س  حس
شــهادت  ســالروز  فرارســیدن 
حــاج قاســم ســلیمانی اظهــار 
ــه  ــلیمانی اگرچ ــهید س ــرد: ش ک
 ۱۳۹۸ ســال  مــاه  دی   ۱۳ در 
تروریســتی  ارتــش  توســط 
بــه  ناجوانمردانــه  آمریــکا 
شــهادت رســید، امــا امــروز حــاج 
قاســم بــه یــک نمــاد و یــک 
ــای  ــرای ملت ه ــزرگ ب ــب ب مکت
ــت. ــده اس ــل ش ــا تبدی آزاده دنی

فکــر  آمریکایی هــا  افــزود:  وی 
ــرور شــهید  ــا ت ــه ب ــد ک می کردن
ســلیمانی و فرماندهــان مقاومــت 
رشــد  روبــه  رونــد  می تواننــد 
اســامی  بیــداری  تکامــل  و 
اســتعماری  ضــد  حرکــت  و 
متوقــف  را  منطقــه  ملت هــای 
ــرده و تروریســت های وحشــی  ک
و خونخــواری ماننــد داعــش کــه 
دســت پرورده خودشــان هســتند 
ــد؛  ــم کنن ــا حاک ــه م را در منطق
امــا بعــد از شــهادت حــاج قاســم 
ــدس،  ــدی المهن ــهید ابومه و ش
نه تنهــا موفقیــت در ایــن زمینــه 
برایشــان حاصــل نشــد بلکــه 
ــر  ــان آگاه ت ــه و جه ــردم منطق م
ــرت از  ــوج نف ــده و م ــل ش از قب
ــه تشــدید  ــا در منطق آمریکایی ه

ــد. ش
ــران  ــی ای ــازمان فضای ــس س ریی
تصریــح کــرد: امــروز بعــد از 
ــدام  گذشــت ســه ســال از آن اق
تروریســتی کــه قلــب میلیون هــا 
نفــر را در ایــران و جهــان بــه درد 
ــی  ــه خوب ــه ب ــردم منطق آورد، م
اســتکبار  کــه  فهمیده انــد 
ــه دنبــال منافــع  جهانــی فقــط ب
و اهــداف خــودش اســت و در 
ایــن مســیر حتــی حاضــر اســت 
قهرمــان جهــان اســام در مبارزه 
بــا تروریســم یعنــی حــاج قاســم 
ســلیمانی را هــم تــرور کنــد، بــا 

ایــن تصــور کــه شــاید در دنیــای 
ــد  ــلیمانی بتوان ــردار س ــدون س ب
ــرد. اهــداف خــودش را پیــش بب

ــروز  ــه ام ــان اینک ــا بی ســالاریه ب
ســیره و مکتــب شــهید ســلیمانی 
یــک الگــوی عملــی و قابــل اجــرا 
و  افــراد جامعــه  تمــام  بــرای 
دســتگاه های نظــام اســت، ادامــه 
داد: مــا در ســازان فضایــی ایــران 
ــتگاه ها و  ــه دس ــد بقی ــز مانن نی
ارگان هــا، از شــهید ســلیمانی بــه 
ــری  ــب الگوگی ــک مکت ــوان ی عن
کــه  تاشــیم  در  و  می کنیــم 
ــزرگ  ــده ب ــش فرمان مشــی و من
مقاومــت اســامی را در حــوزه 
کاری خودمــان پیــاده ســازی 

ــم. کنی
مهم تریــن  از  یکــی  وی، 
راهبردهــای منطقــه ای شــهید 
انحصارشــکنی  را  ســلیمانی 
ــای  ــی در حوزه ه ــتکبار جهان اس
مختلــف دانســت و تاکیــد کــرد: 
ــا  ــز ب ــی نی ــا در ســازمان فضای م
گمنــام  مجاهــدان  مجاهــدت 
صنعــت فضایــی کشــور، هــر 
و  برنامه ریــزی  حــال  در  روزه 
ــتیابی  ــور دس ــه منظ ــری ب پیگی
ــوزه  ــد از ح ــای جدی ــه عرصه ه ب
بتوانیــم  تــا  فضایــی هســتیم 
ــط  ــی توس ــوم فضای ــار عل انحص
ــران  ــام ای ــته و ن ــرب را شکس غ
اســامی را بــر فــراز قله هــای 
بــزرگ علــم و فنــاوری برافراشــته 

ــم. کنی
ــران  ــی ای ــازمان فضای ــس س ریی
اضافــه کــرد: مــا مدت هاســت 
و  شــکل دهی  پــی  در  کــه 
ــق از  ــوی دقی ــک الگ ــرای ی اج
در  ســلیمانی  شــهید  مکتــب 
ــتیم  ــور هس ــی کش ــوزه فضای ح
ــا  ــیر ب ــن مس ــم در ای و معتقدی
می توانیــم  کوشــش  و  تــاش 
ــان  ــدی را در جه ــکوهای بلن س
فتــح کنیــم و نــام جمهــوری 
شــهید  مکتــب  و  اســامی 
بیــش  فضــا  در  را  ســلیمانی 
از گذشــته بــه منصــه ظهــور 

برســانیم.
کــرد:  خاطرنشــان  ســالاریه 
در  آمریــکا  دولــت  اگرچــه 
ســالیان گذشــته تــاش کــرد 
کــه جلــوی پیشــرفت علــم و 
فنــاوری در حــوزه فضایــی در 
ایــران را بــا تحریــم ســازمان 
فضایــی بگیــرد؛ امــا متخصصــان 
و دانشــمندان فضایــی کشــورمان 
ــزه  ــا انگی ــم، ب ــن تحری ــد از ای بع
بیشــتری دســت بــه تــاش و 
همیــن  در  و  زدنــد  کوشــش 
موفــق  مــا  تحریم هــا  دوران 
ماهــواره،  چندیــن  پرتــاب 
زیرســاخت های  توســعه 
ســاخت  و  طراحــی  فضایــی، 
ــاوری  ــا فن ــد ب ماهواره هــای جدی
قراردادهــای  انعقــاد  به روزتــر، 
بــه  دســتیابی  بین المللــی، 

دانــش تولیــد ریزقطعــات مرتبــط 
ماهــواره  زیرسیســتم های  بــا 

شــدیم.
ــه  ــا اندیش ــت: م ــار داش وی اظه
و ســیره حــاج قاســم را یــک 
ــه  ــم و ک ــزرگ می دانی ــب ب مکت
ــیره  ــن س ــیر ای ــت در مس حرک
می توانــد محاســبات دشــمنان 
را برهــم بزنــد کمــا اینکــه در 
ســالیان گذشــته هــم، خــون 
شــهید ســلیمانی باعــث شــد 
منطقــه  مــردم  حرکــت  کــه 
سیاســت های  بــا  ضدیــت  در 
ــورهای  ــه کش ــرب علی ــان غ جه
ــه  ــری ب مســلمان، شــکل جدی ت

ــرد. ــود بگی خ
ــران  ــی ای ــازمان فضای ــس س ریی
در پایــان گفــت: مــا در نظــر 
ــن و  ــم کــه یکــی از مهم تری داری
ــی  ــای فضای ــن پروژه ه بزرگ تری
ــاله  ــه ۱۰س ــه در برنام ــور ک کش
حــال  در  و  شــده  قیــد  نیــز 
فراهم ســازی  حاضــر در حــال 
مقدمــات اجــرای آن هســتیم؛ 
یعنــی پرتــاب تعــداد زیــادی 
ماهــواره بــه مــدار و ایجــاد یــک 
منظومــه فضایــی بــا قابلیــت 
ارائــه خدمــات اینترنــت اشــیا 
)IOT( را بــه نــام ســردار دل هــا 
ــلیمانی  ــم س ــاج قاس ــهید ح ش
ــاد  ــام و ی ــا ن ــم ت نام گــذاری کنی
ســردار دل هــا بیــش از پیــش در 

جهــان طنین انــداز شــود.

نخستین منظومه ماهواره ای ایران به نام  شهید سلیمانی نام گذاری شد

رهبر معظم  انقلاب اسلامی در دیدار خانواده و 

اعضای ستاد بزرگداشت سردار سلیمانی:
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دولت از ظرفیت نخبگان در تیم 
اقتصادی خود استفاده کند

اساتید  ظرفیت  از  گفت:  دولت  به  خطاب  مجلس  در  تفرش  مردم  نماینده 
اقتصادی و نخبگان دانشگاهی در تیم اقتصادی خود استفاده کنید تا به رفع 

مشکلات فعلی کمک کنند.
علنی  نشست  در  بیاتی  الله  ولی  ملت،  خانه  خبرنگار خبرگزاری  گزارش  به 
رئیس جمهور ضمن  به  تذکری شفاهی خطاب  در  اسلامی  مجلس شورای 
به منظور رفع مشکلات  بیان مطالبات مردم در دیدارهای مردمی  یادآوری 
اقتصادی گفت: مردم از شرایط بد اقتصادی ناراحت و نگران هستند، چرا که 
هر روز قیمت ها افزایش می یابد، اما درآمدهای آنها با هزینه هایشان همخوانی 
ندارد. همچنین سرپرستان خانوار و بیماران صعب العلاج با مشکلات اقتصادی 
جدی مواجه بوده و به شدت گلایه مند هستند و تقاضا دارند ما این مشکلات 

را به دولت منتقل کنیم.
از  باید  دولت  داد:  ادامه  یازدهم  مجلس  در  آشتیان  و  تفرش  مردم  نماینده 
ظرفیت اساتید اقتصادی و نخبگان دانشگاهی در تیم اقتصادی خود استفاده 

کند تا بیش از مردم گرفتار نباشند.
وی در تذکر دیگری به رئیس جمهور تصریح کرد: هم اکنون اواسط دی ماه 
است و از اعتبارات عمرانی تنها 20 درصد ابلاغ شده است و این در حالی است 
که شما می دانید برای اجرای پروژه های عمرانی فرآیند قانونی وجود دارد 
کما اینکه برگزاری مناقصه و... حداقل 3 ماه به طول می انجامد و در چنین 
این مشکل  و  از دست رفته  انتخابیه  شرایطی فرصت کار عمرانی در حوزه 
اعتبارات وجود  این شرایطی که برای تخصیص  مربوط به کل کشور است، 
دارد مورد رضایت نیست، بنابراین تقاضا داریم به بودجه 1401 عمل شده و 

اعتبارات به استان ها ابلاغ شود.
بیاتی در تذکر دیگری به رئیس جمهور یادآور شد: هنوز بسیاری از مسئولان 
دولت قبل در رأس کار هستند و تعیین تکلیف نشده اند و هر چند برخی 
مدیرانی که منتصب شده اند نیز از کارایی لازم برخوردار نیستند، بلاتکلیفی 
این مدیران در استان ها و شهرستان ها مشکلات بسیاری را ایجاد کرده است، 
بنابراین لازم است از وزرای خود بخواهید مدیران کل خود را تعیین تکلیف 
کنند، چرا که بسیاری از ادارات کل رها هستند و نه مدیرکل قبلی تعیین 

تکلیف و نه مدیری جدیدی منتصب می شود.
به  روستاها  کرد: وضعیت  یازدهم خاطرنشان  در مجلس  مردم  نماینده  این 
نگران کننده است و مردم در شرایط سختی زندگی می کنند، چرا  شدت 
که اعتبارات محرومیت زدایی تخصیص داده نشده و برخی ادارات مثل منابع 

طبیعی به شدت مقابل مردم هستند.

باقری در جمع خبرنگاران:

وقفه ای در روند مذاکرات ایجاد نشده است

معاون سیاسی وزیر امور خارجه گفت: روند گفت وگوها مسیر پیوسته ای 
بوده و اکنون هم پیوسته است و وقفه ای در آن ایجاد نشده است.

به گزارش خبرنگار مهر، علی باقری کنی در حاشیه مراسم گرامیداشت 
با  مبارزه  در  ایران  نقش  به  اشاره  با  خبرنگاران  در جمع  شهیدسلیمانی 
تروریسم در منطقه گفت: اینکه نقش ایران در مبارزه با تروریسم جدی 
بوده هیچ شکی وجود ندارد.تروریسمی که توسط خیلی از قدرت های غربی 
مورد حمایت بود در دوره ای که فکرش را نمی کردند در عراق و سوریه با 

شکست اشکاری مواجه شد.
وی ادامه داد: نکته مهمی که باید به آن توجه کرد این است که رویکرد و 
ابتکاری که شهید سلیمانی برای مواجه با ترفند دشمنان نسبت به مردم 
منطقه داشت این بود که  با اتکا به ظرفیت های ملت های منطقه توانست 
قدرت سازی کند و سازوکارهایی و آن قدرت باعث شد تروریسم با شکست 

مواجه شود.
از  توانست  امور خارجه عنوان کرد: شهید سلیمانی  معاون سیاسی وزیر 
در  را  سازوکارهایی  منطقه  ملت های  میان  در  نشده  استفاده  ظرفیت 
چارچوب گفتمان مقاومت ایجاد کند تا با استفاده از آن در ابتدا تروریسم 
را در میدان شکست دهد و سپس سازوکارهای حکمرانی مبتنی بر اراده 
ملت ها را شکل دهد. بنابراین بعد از متلاشی شدن تروریسم با یک بیابان 
هرج و مرج مواجه نبودیم بلکه قدرت سازی مبتنی بر گفتمان مقاومت بود 

که توانست نظم بعد از شکست تروریسم را برقرار کند.
باقری کنی عنوان کرد: بعد از مواجه شهید سلیمانی با تروریسم و از بین 
بردن میدانی آن هیچگاه شاهد بی ثباتی نبودیم که این مهم، نشاندهنده 

سازوکار داشتن گفتمان مقاومت است.
وی در مورد تشکیل کمیته مشترک با عراق برای پیگیری پرونده شهید 
سلیمانی گفت: با دوستان ما در بخش حقوقی و بین المللی وزارت خارجه 
و همچنین بخش بین الملل قوه قضائیه پیگیری می شود.معاون سیاسی 
وزیر امور خارجه در مورد اختلافات با آژانس، گفت: روند گفت وگوها مسیر 
پیوسته ای بوده و اکنون هم پیوسته است و وقفه در آن ایجاد نشده است. 
اگر این کار رسانه ای نمی شود دلیلش این است که به طور جدی مسائل 
در حال پیگیری است و لازم نیست که برای آن فضاسازی رسانه ای انجام 
شود.وی اظهار کرد: بحث هایی که آژانس دارد از قبل هم مطرح بوده و در 
تعامل بین طرف ایرانی موضوعات پیگیری شده و در تعامل بین دو طرف 
پیگیری می شود همانطور که تاکید کردم مذاکرات پیوسته وجود داشته 
است.باقری کنی درباره سفر گروسی به تهران اظهار کرد: جمهوری اسلامی 
ایران به عنوان یک عضو مؤثر و مسئول آژانس و همچنین NPT و به 
عنوان کشوری که دارای توانمندی و دانش هسته ای است همواره همکاری 

جدی و مؤثر با آژانس داشته است.
معاون سیاسی وزیر امور خارجه افزود: باید از تمامی ظرفیت های ملی ایران 
و عراق برای محکومیت جنایتکاران حادثه تروریستی شهید سلیمانی در 

جامعه بین الملل استفاده کنیم.

شهید  مکتب  اینکه  بیان  با  کشور  وزیر   
نخواهد  محدود  غربی  آسیای  در  سلیمانی 
بود، گفت: امروز در راه تمدن نوین اسلامی، 
سلیمانی  شهید  تراز  در  که  انسان هایی 
نوین  تمدن سازی  این  در  می توانند  هستند، 

نقطه تعیین کننده ای باشند.
به گزارش ایرنا، احمد وحیدی روز دوشنبه در 
همایش مکتب شهید سلیمانی و نظم جدید 
ضمن  ملی،  دفاع  عالی  دانشگاه  در  جهانی 
سردار  شهادت  سالگرد  مناسبت  به  تسلیت 
را  مطلب  این  سلیمانی،  قاسم  حاج  سپهبد 

مطرح کرد.
من  شریفه  آیه  به  اشاره  با  کشور  وزیر 
اظهار  علیه،  عاهدواالله  ما  صدقوا  المومنین 
کرد: شهید سلیمانی به عهد خدا عمل کرد 
و در شأن یک فرد بالاتر از این چیزی وجود 

ندارد.
وحیدی ادامه داد: شهید سلیمانی امنیت آور 
حرف های  و  دارد  متنوعی  خصوصیات  بود 
ایشان  است.  شده  زده  ایشان  درباره  بزرگی 
پس  اسلامی  انقلاب  سوم  چهره  عنوان  به 
انقلاب  معظم  رهبر  و  )ره(  امام  حضرت  از 

شناخته می شود.
از  را یکی  اینکه شهید سلیمانی  بیان  با  وی 
انقلاب اسلامی دانست  شاخص های شناخت 
می توان  که  توجهاتی  از  یکی  کرد:  اضافه  و 
انقلاب را با آن شناخت شهید سلیمانی است 
که توانسته یک حرکتی را در داخل انقلاب 

طراحی کند.
وزیر کشور یادآور شد: وجود شهید یک وجود 
توسعه یافته و مجاهد عارف است و کسی که 
عاشق  بگوید  صادقانه  و  برسد  نقطه  این  به 

دیدار خداست، بسیار مهم است.
عاطفی،  خصوصیات  به  اشاره  با  وحیدی 
سردار  با  مردم  گسترده  ارتباط  و  اخلاقی 
سلیمانی  شهید  داشت:  اظهار  سلیمانی، 
بسیار  عاطفه ای  با  و  اخلاقی  سراسر  انسانی 
عمیق بود. ایشان در حوزه عمل هم یک عمل 
و  وقفه  بی  سال   40 به  نزدیک  و  مجاهدانه 

بدون تردید در همه جبهه ها فعالیت داشت.
وی به زمینه های تدبیر و فکر شهید سلیمانی 
سلیمانی  کرد: شهید  تصریح  و  پرداخت  هم 
هوشمندی و ذکاوت همراه با شجاعت داشت 
نبود،  ماجراجویی  از جنس  این شجاعت  که 

بلکه مدبرانه و عمیق بود.
سلیمانی  شهید  کرد:  خاطرنشان  وحیدی 
اسلامی،  انقلاب  معظم  رهبر  فرمایش  طبق 
شهید  است.  جامع  مدرسه  یک  و  راه  یک 
سلیمانی راه رو و راهبر بود که در آستانه گام 

دوم انقلاب مورد نیاز است.
این سوال که اگر شهید  با طرح  وزیر کشور 
سلیمانی وارد موضوعات جنگ 33 روزه لبنان 
نمی شد که آمریکایی ها به طور رسمی هدف 
الله  حزب  حذف  و  جدید  خاورمیانه  را  خود 
دیدید  بودند، چه می شد، گفت:  اعلام کرده 
که به این هدف نرسیدند و رژیم صهیونیستی 

شکست سختی را متحمل شد.
وحیدی افزود: اگر شهید سلیمانی در سوریه 
ای که نزدیک به ۸0 درصد آن از دست رفته 
بود، چه می شد؟ تعداد اندکی تصور می کردند 
در  و  بازگرداند  را  سوریه  تمامیت  بتوان  که 
را  سوریه  تجزیه  از  صحبت  حالت،  بهترین 

مطرح می کردند.
وی تاکید کرد: اگر شهید سلیمانی که نماینده 
تام و تمام انقلاب بود، در این کشورها و عراق 
حضور نمی یافت، چهره منطقه عوض می شد.

شرایط  این  روایت  اینکه  بیان  با  کشور  وزیر 
چه  از  نکنیم  فراموش  تا  است  ضروری 
به  داعش  گفت:  ایم،  کرده  عبور  مقاطعی 
خودشان  دست  ساخت  آمریکایی ها  اعتراف 

حمله  عالیات  عتبات  به  اینها  اگر  بود. 
می کردند چه می شد؟

نمی بود،  سلیمانی  شهید  اگر  افزود:  وحیدی 
عراق تجزیه می شد. اگر عراق تجزیه شده بود، 

جنگ دائمی در منطقه شکل می گرفت.
وی با اشاره به نسل کشی هایی که در عراق 
غربی  کشورهای  سکوت  و  داد  رخ  بوسنی  و 
در  که  ها  غربی  کرد:  اظهار  زمینه،  این  در 
به  را  ایران  که  کسانی  داشتند،  پایگاه  عراق 
می کنند،  محکوم  زنان  حقوق  گرفتن  نادیده 
برای نجات زنان و دختران ایزدی چه کردند؟ 
نجاتشان  برای  ما  عزیزان  و  سلیمانی  شهید 

فداکاری کردند.
یمنی ها  امروز  اگر  شد:  یادآور  کشور  وزیر 
منطقه  در  ای  کننده  قوی  جریان  به  تبدیل 
شده اند، به پشتوانه کاریزمایی است که شهید 
سلیمانی ایجاد کرده بود و تاثیری که بر قلوب 

آنها داشت.
مرد  سلیمانی  شهید  اینکه  بیان  با  وحیدی 
آفرینش صحنه های جدید و تولید قدرت در 
این حوزه ها بود، گفت: ایشان با تمام وجود و 
همه ویژگی هایی که داشت، این کار را انجام 
مقاومت  نام  به  امروز  آن،  حاصل  که  می داد 

شناخته می شود.
جریان  یک  عنوان  به  مقاومت  افزود:  وی 
شناخته شده، تثبیت شده و قدرتمندی است 

که  چرا  بپذیرد.  را  آن  است  ناچار  دنیا  که 
مکتب شهید سلیمانی با مقاومت عجین شد و 
امروز به عنوان حرف اصلی در مقابل جریانات 

سلطه جهانی خودش را نشان می دهد.
شهید  مکتب  اینکه  بیان  با  کشور  وزیر 
سلیمانی در آسیای غربی محدود نخواهد بود، 
اظهار کرد: امروز در راه تمدن نوین اسلامی، 
سلیمانی  شهید  تراز  در  که  انسان هایی 
هستند، می توانند در این تمدن سازی نوین 

نقطه تعیین کننده ای باشند.
اسلامی  اینکه جمهوری  بر  تاکید  با  وحیدی 
در  بزرگی  ظرفیت  کنونی  شرایط  در  ایران 
یادآور شد: مکتب  دارد،  ای  معادلات منطقه 
شهید سلیمانی مکتبی است که ما را به سمت 

تمدن نوین اسلامی حرکت می دهد.
پیشرفت  نگران  دشمن  اینکه  بیان  با  وی 
اخیر  اغتشاشات  و  است  اسلامی  جمهوری 
انفعال آنها در برابر پیشرفت بود، خاطرنشان 
کرد: امروز در آستانه رسیدن به تمدن نوین 
که  داریم  نیاز  ترازی  انسان های  به  اسلامی 
را  همگان  و  است  آن  نمونه  سلیمانی  شهید 

به آن فرا می خواند.
وزیر کشور تاکید کرد: شهید سلیمانی ادبیات 
و  کرد  ایجاد  حرم  مدافع  نام  به  را  جدیدی 
امروز دنیای غرب مثل همیشه در مقابل اراده 

مؤمنان و مجاهدان در ضعف به سر می برد.

وزیر کشور:  مکتب شهید سلیمانی محدود به 
غرب آسیا نیست

خبر

حسین جلالی در نشست علنی مجلس :

چرا بند ناف اقتصاد را از دلار 
جدا نمی کنید؟

نماینده مردم رفسنجان در مجلس، گفت: تا وقتی که دلار خط کش و معیار 
اقتصاد ما باشد اقتصاد کشور پا نمی گیرد.

علنی  نشست  در  ملت، حسین جلالی  خانه  خبرنگار خبرگزاری  گزارش  به 
مجلس شورای اسلامی در تذکر شفاهی، گفت: آقای رئیس جمهور سال تمام 

شد و از تسهیلات سیل زدگی، خشکسالی خبری نیست.
 نماینده مردم رفسنجان و انار در مجلس، مطرح کرد: کشاورزان باغات پسته 
رفسنجان و انار همچنان منتظر تسهیلات هستند. بانک ها هم همکاری نمی 
کنند، نه امهال می کنند و نه تهدید و نه وام اشتغال زایی می دهند. امیدوارم 

در جلسه ای که آقای مصری قول داده اند این مشکل رفع شود.
وی ادامه داد: چرا بند ناف اقتصاد را از دلار جدا نمی کنیم مگر مقام معظم 
رهبری نفرمودند که دیکتاتوری و آقایی دلار را بشکنید؟ مگر از نخست وزیر 
هند و رئیس جمهور روسیه نخواستند که جلوی کار را بگیرید و دلار را از سبد 
اقتصاد حذف کنید. کمیسیون اقتصادی طرحی را ارائه دهد تا این مسئله دلار 
را از سبد اقتصاد حذف کنیم تا وقتی که دلار خط کش و معیار اقتصاد ما باشد 

همین آش و همین کاسه است و اقتصاد پا نمی گیرد.
جلالی با اشاره به موضوع مجتمع مس رفسنجان خاطرنشان کرد: صنایع ملی 
برنامه مدونی برای  ایران دچار حاشیه پردازی و روزمرگی شده است.  مس 
پیشرفت ندارد و خواهش می کنم برنامه ای برای جهش و پیشرفت ارائه دهند 

و از این روزمرگی بیرون بیایند چرا که باعث نگرانی می شود.

نوروزی در نشست علنی مجلس :

بیش از آنکه به دنبال ثبات قیمت ها باشیم  به 

دنبال ثبات اشخاص و مقامات هستیم

نماینده مردم علی آباد کتول در مجلس یازدهم تصریح کرد: بیش از 
آنکه به دنبال ثبات قیمت باشیم به دنبال ثبات اشخاص و مقامات 
هستیم، با این روش نتیجه ای حاصل نمی شود و پراید ۷ میلیون 

تومانی امروز به 2۵0 میلیون تومان رسیده است.
در  نوروزی  رحمت الله  ملت،  خانه  خبرنگار  خبرگزاری  گزارش  به 
خود  دستور  میان  نطق  در  اسلامی  شورای  مجلس  علنی  نشست 
ضمن ادای احترام به مقام والای شهدا و آرزوی طول عمر برای رهبر 
معظم انقلاب اسلامی، نهم دی ماه که یادآور حضور جانانه و پرصلابت 

ملت ایران پای ارزش های اسلامی است را نیز گرامی داشت.
یاد  همچنین  یازدهم  مجلس  در  کتول  آباد  علی  مردم  نماینده 
سردار دل ها شهید حاج قاسم سلیمانی را گرامیداشت و گفت: نام 
سردار سلیمانی در تاریخ انقلاب، همچون ستاره ای درخشان خواهد 
تا  که  بود  دوستی  مردم  و  ولایتمداری  از  اسطوره ای  او  درخشید. 
آخرین لحظات عمر خود، دغدغه خدمت به مردم عزیز ایران، اسلام 

و انقلاب اسلامی را داشت.
وی با بیان اینکه فرصت  ها چون ابر می گذرد، تصریح کرد: از ماست 
که بر ما است؛ فرصت استیضاح به سهولت حاصل نمی  شود که آن 
را به راحتی از دست دهیم. ما به وزیری رأی مخالف استیضاح دادیم 
که به رغم دایه  کنترل بازار، قیمت خودرو روز به روز در حال افزایش 
برای  و عزم جدی  است  قوی  مافیای خودرو  است. همه می دانیم 
مقابله با آن در دولت را می طلبد، اما قرار نیست وزیر صمت قولی 

بدهد و دقیقا عکس آن عمل شود.
به  باشیم  قیمت  ثبات  دنبال  به  آنکه  از  بیش  یادآور شد:  نوروزی 
دنبال ثبات اشخاص و مقامات هستیم، با این روش نتیجه ای حاصل 
نمی شود و پراید ۷ میلیون تومانی به 2۵0 میلیون تومان رسیده 

است.
وی خطاب به وزیر صمت، گفت: شفاف به مردم و نمایندگان بگویید، 
یک  به  سرمایه ای  کالای  یک  از  خودرو  تبدیل  برای  شما  برنامه 
کالای مصرفی چیست، در این باره چه کردید؟ سیاست های مبهم، 

تعرفه های گنگ تجاری، چگونه می تواند بازار را کنترل کند.
این نماینده مردم در مجلس یازدهم خطاب به رئیس جمهور گفت: 
هستند؛ تبدیل  کن«  »قفل  لطیفی  و  غضنفری  میرکاظمی،  آقای 
وضعیت نیروهای قراردادی و شرکتی انجام نمی شود، با وجود اینکه 
نمایندگان مجلس، شورای نگهبان و همه نهادهای مرتبط در جلسه 
کمیسیون حضور دارند اما آقای لطیفی در جلسات حضور نمی یابند.

نوروزی خطاب به مرتضوی وزیر کار نیز عنوان کرد: در این شرایط 
گرانی، تورم و افزایش قیمت ها، چرا یارانه دهک های پایین  تغییر 
کرده است. آقای بختیاری ما شما را به عنوان فرد حامی محرومان 
می  شناسیم، امروز فشارهای اقتصادی بسیار زیاد است اما باید اصلاح 

دهک ها بر اساس نرخ تورم انجام شود.
عضو کمیسیون کشاورزی مجلس خطاب به وزیر نیرو، یادآور شد: در 
بحث حل موضوع سد زرین گل و فاز دوم نیروگاه علی آباد که قول 

عملیاتی شدن آن را دادید، اقدام شود.
وی اضافه کرد: با اینکه ما از آقای سجادی حمایت کردیم اما او نه 
در حوزه ورزش و نه در حوزه جوانان موفق نبوده است؛ ایشان فقط 
گفتار درمانی می کند و ما عملی در اقدامات آقای سجادی ندیدیم. 
آقای رئیسی نیاز به اصلاح کادر مدیریتی شما ضروری است و ما 
متعهد،  میدانی،  مدیران  نیروهای متخصص،  داریم،  انتظار  از شما 
ارزشی، ولایی و انقلابی را به کار گیرید. برخی نیروهای با تجربه کنار 
گذاشته شده و برخی نیروهای جدید آمده که کاربلد نیستند و کار 

را هم قفل کرده اند.
نوروزی با اشاره به اینکه سفرهای استانی رئیس جمهور به دور دوم 
رسیده، گفت: در برخی از وزارتخانه  ها هماهنگی با رئیس جمهور 

وجود ندارد و این مسئله باید اصلاح شود.
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اسلامی،  انقلاب  معظم  رهبر   
جبهه  به  تازه  روحی  دمیدن 
و  برجسته  بسیار  کار  را  مقاومت 
خواندند  سلیمانی  شهید  اساسی 
مادی،  تقویت  با  سردار  افزودند:  و 
معنوی و روحی مقاومت، این پدیده 
مقابل  در  را  یابنده  رشد  و  ماندگار 
و  آمریکا  نفوذ  و  رژیم صهیونیستی 
حفظ،  استکباری  کشورهای  دیگر 

مجهز و احیا کرد.
ایرنا،  سیاسی  خبرنگار  گزارش  به 
رهبر  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
معظم انقلاب اسلامی ظهر یکشنبه 
شهادت  سالگرد  سومین  آستانه  در 
دیدار  در  سلیمانی  قاسم  سردار 
بزرگداشت  ستاد  اعضای  و  خانواده 
به  تازه  روحی  دمیدن  شهید،  این 
جبهه مقاومت را کار بسیار برجسته 
خواندند  سلیمانی  شهید  اساسی  و 
مادی،  تقویت  با  سردار  افزودند:  و 
معنوی و روحی مقاومت، این پدیده 
مقابل  در  را  یابنده  رشد  و  ماندگار 
و  آمریکا  نفوذ  و  رژیم صهیونیستی 
حفظ،  استکباری  کشورهای  دیگر 

مجهز و احیا کرد.

ایشان، گواهی سیدحسن نصرالله ) 
عنوان  به  لبنان(  حزب الله  دبیرکل 
مجاهدت  درباره  را  بی بدیل  انسانی 
در  بزرگی  باب  سلیمانی،  سردار 
سلیمانی  سردار  کار  اهمیت  درک 

در احیای مقاومت برشمردند.
پیشرفت  به  اشاره  با  انقلاب  رهبر 
با  مواجهه  در  فلسطینی ها 
دستاوردهای  و  صهیونیست ها 
یمن  و  سوریه  و  عراق  در  مقاومت 
افزودند: سردار سلیمانی با استفاده 
مقدس  دفاع  سال های  تجربیات  از 
را  مقاومت  یارانش،  مشورت های  و 
همان  داخلی  امکانات  بر  تکیه  با 

کشورها مقتدر کرد.
کردن  متوقف  همچنین  ایشان 
بسیاری  زدن  و  داعش  بزرگ  غائله 
از کارهای  از ریشه های آن را یکی 
و  خواندند  سلیمانی  سردار  مهم 
آن  در  سلیمانی  شهید  افزودند: 

قضیه هم امتحان خوبی داد.
فعالیت  از  قدردانی  با  انقلاب  رهبر 
سردار  برانگیز  تحسین  های 
اسماعیل قاآنی فرمانده سپاه قدس 
در  سردار  خلاء  الحمدلله  گفتند: 

موارد بسیاری پر شده است.
مقاومت  مجموعه  افزودند:  ایشان 
خودشان را عمق راهبردی جمهوری 
می دانند  اسلام  بال  و  پرَ  و  اسلامی 
و این حرکت در همین جهت ادامه 

خواهد یافت.
در  ای  خامنه  آیت الله  حضرت 
از سخنانشان تجلیل  بخش دیگری 
عمومی از سردار سلیمانی و حضور 
خودجوش مردم در مراسم مختلف 
اخلاص  نتیجه  را  او  یاد  بزرگداشت 
سردار سلیمانی برشمردند و افزودند: 
امسال هم مثل سال گذشته حضور 
مردم پرشور است و به فضل الهی در 
قدرشناسی  و  معنا  با  حضور  زمینه 
ملت از سردار سلیمانی هیچ مشکل 

و کمبودی وجود ندارد.
صفات  برخی  به  اشاره  با  ایشان 
شجاعت،  جمله  از  سردار  شخصی 
مسئولیت پذیری،  ایمان، 
خطرپذیری، هوش، عقلانیت، پیش 
قدم بودن در کارهای بر زمین مانده، 
و حرکت بدون تردید و توقف گفتند: 
اخلاص شهید از همه این ویژگی ها 
برتر بود و همین باعث شد پروردگار 

احترام  محل  اینگونه  دنیا  در  را  او 
قرار دهد ضمن  تجلیل  و  تمجید  و 
گونه ای  به  او  اخروی  پاداش  اینکه 
است که عقل انسان به آن راه ندارد.

دیگر  از  را  صداقت  انقلاب  رهبر 
دانستند  سلیمانی  سردار  صفات 
مسائل  در  که  وجودی  با  گفتند:  و 
پیچیده سیاسی ورود و فعالیت های 
خوبی می کرد اما انسان بی خدعه و 
صادقی بود که باید همه سعی کنیم 
بوجود  خود  در  را  او  خصوصیات 

آوریم.
به نکته ای مهم در  با اشاره  ایشان 
تجلیل از سردار و تبیین خصوصیات 
او گفتند: نباید بگونه ای سخن گفت 
سردار  خصوصیات  که  کرد  عمل  و 
ماورایی و دست نیافتنی تصور شود.

تأکید  با  خامنه ای  آیت الله  حضرت 
همه  یاد  داشتن  نگه  زنده  لزوم  بر 
از  سلیمانی  سردار  که  شهیدان 
برجسته ترین آنها است، افزودند: باید 
با استفاده از انواع هنرها بگونه ای یاد 
کاری  و  فردی  و خصوصیات  شهید 
او را زنده نگه داریم و تبیین کنیم 
او  از  تجلیل  در  مردمی  حضور  که 

همیشگی و مستمر باشد.
سردار  دیدار  این  ابتدای  در 
فرمانده  سلامی  حسین  سرلشکر 
 13۹۸ دی   13 پاسداران،  سپاه 
را  سلیمانی  شهید  شهادت  روز 
شهید  معنوی  حیات  تجدید  روز 
سلیمانی خواند و با برشمردن برخی 
از ویژگی های شخصیتی برجسته آن 
شهید گفت: میراث ماندگار و پرچم 
یعنی  سلیمانی  شهید  افتخار  پر 
در  در همه جبهه ها  مقاومت  پرچم 

حال پیشروی است.
این دیدار خانم زینب  همچنین در 
سلیمانی نیز گزارشی از فعالیت های 
شهید  بنیاد  اجتماعی  و  فرهنگی 

سلیمانی بیان کرد.

رهبر معظم  انقلاب اسلامی در دیدار خانواده و اعضای ستاد بزرگداشت سردار سلیمانی:

 کار بزرگ شهید سلیمانی حفظ، رشد دادن، 
مجهز کردن و احیای جبهه مقاومت بود



اقتصاد
اخبار

بهشتی نژاد سرپرست بیمه سرمد شد

به  بهشتی نژاد  محمدمهدی  سید  مدیره،  هیات  اعضای  تصویب  با 
عنوان سرپرست بیمه سرمد منصوب و معرفی شد.

با حضور اعضای  از روابط عمومی بیمه سرمد، در مراسمی  به نقل 
هیات مدیره، معاونان و مدیران شرکت و نمایندگان سهامدران، سید 
سرمد  بیمه  شرکت  سرپرست  عنوان  به  بهشتی نژاد  محمدمهدی 

منصوب و معرفی شد.
بهشتی نژاد که سابقه حضور در نهادهای مهم بازارهای مالی و سرمایه 
کشور را دارد، دانش آموخته رشته مدیریت آینده پژوهی از دانشگاه 

تهران است.
وی که سابقه حضور در صنعت بیمه کشور را در کسوت هیات مدیره 
بیمه ملت  بیمه سرمد، عضو هیات مدیره  از حضور در  دارد، پیش 
برعهده  را  این شرکت  مدیره  هیات  ریاست  نیز  مقطعی  در  و  بوده 
و  بیمه  عالی  تخصصی شورای  کمیسیون  در  است. عضویت  داشته 
ریاست کمیته حسابرسی و عضویت در کمیته ریسک بیمه ملت نیز 

از سوابق مدیریتی بهشتی نژاد در صنعت بیمه کشور است.
اقتصادی، خوارزمی،  وی همچنین سابقه تدریس در دانشگاه علوم 

دانشکده بیمه ایران و دانشگاه آزاد اسلامی را دارد.

اعلام زمان و شرایط عرضه بلوک 
۷.۱۵ درصدی سهام بانک صادرات

از  بانک صادرات  بلوک ۷.۱۵ درصدی سهام  و شرایط عرضه  زمان 
سوی یکی از سهامداران عمده بطور نقد و شرایطی اعلام شد.

به گزارش اخباربانک، سرمایه گذاری گروه مالی سپهر صادرات در 
نظر دارد بلوک ۷.۱۵ درصدی سهام بانک صادرات را بطور یکجا و 

نقد یا شرایطی در بازار دوم معاملات بورس به فروش برساند.
به این ترتیب، مقرر شده ۱۲ میلیارد و ۵۲۹ میلیون و ۲۷۵ هزار و 
۳۲۱ سهم در نماد “وبصادر” چهارشنبه ۱۴ دی از طریق کارگزاری 
بانک صادرات عرضه شود. در این واگذاری قیمت پایه هر سهم ۳۹۰ 

تومان و قیمت پایه کل ۴.۸ هزار میلیارد تومان تعیین شده است.
خریدار در صورت خرید نقدی موظف است کل مبلغ مورد معامله 
را ظرف حداکثر دو روز کاری از تاریخ مشخص شدن برنده مزایده 
پرداخت کند. در صورت خرید اقساطی، خریدار باید ۴۰ درصد ارزش 
کل معامله را بصورت نقدی و حداکثر ظرف مدت ۱۴ روز کاری بعد 
از مشخص شدن برنده رقابت پرداخت کند و الباقی ۶۰ درصد ارزش 
معامله را در قالب ۶ قسمت مساوی با فواصل شش ماهه با نرخ سود 
سالانه ۱۸ درصد پرداخت کند که تاریخ اولین قسط ۶ ماه پس از 

قطعیت معامله در بورس است.

افزایش سرمایه ۳هزار میلیارد 
ریالی بیمه “ ما “ تصویب شد

مجمع عمومی فوق العاده شرکت بیمه ما به منطور تصمیم گیری 
در خصوص افزایش سرمایه با حضور حداکثری صاحبان سهام برگزار 

شد.
مجمع عمومی فوق العاده شرکت بیمه ما به منطور تصمیم گیری 
در خصوص افزایش سرمایه با حضور حداکثری صاحبان سهام برگزار 

شد.
۸هزار  مبلغ  به  ریال  میلیارد  ۵هزار  مبلغ  از  سرمایه  افزایش  این 

میلیارد ریال از محل سود انباشته و اندوخته سرمایه ای است. 
بوده  سال ۱۴۰۰  در  سرمایه شرکت  افزایش  آخرین  است؛  گفتنی 

است. 
موضوع اصلی افزایش سرمایه شرکت جهت اخذ مجوز اتکایی، افرایش 
ظرفیت قبولی، اصلاح ساختار مالی و افزایش نگهداری شرکت است.

در نهایت در مجمع افزایش سرمایه ۳هزار میلیارد ریالی شرکت بیمه 
ما مورد تصویب مجمع قرار گرفت.

عضو جدید هیأت مدیره بانک 
کشاورزی معرفی شد

اقتصادی و دارایی و رئیس مجمع عمومی  امور  از سوی وزیر  طی حکمی 
بانک ها، ناصر سیف الهی به عنوان عضو هیأت مدیره بانک کشاورزی تعیین 

و منصوب شد.
به گزارش اخباربانک به نقل از روابط عمومی بانک کشاورزی، در این حکم 
با تأکید بر اهتمام به عدالت محوری، انقلابی گری، مردم داری، پاکدستی، 
ابراز  قانون مداری در تحقق اهداف دولت و حل مشکلات،  فسادستیزی و 
امیدواری شده است با همفکری و همدلی کارکنان کوشای بانک کشاورزی 
و همکاری با نهادهای تخصصی مرتبط، نیل به اهداف و برنامه های این بانک 

و پیشرفت و تعالی همه جانبه مادی و معنوی کشور، حاصل شود.
بر اساس این گزارش، ناصر سیف الهی که دانش آموخته مدیریت بازرگانی 
و اقتصاد دانشگاه علامه طباطبایی در مقطع دکترا است و از سال ۱۳۷۴ تا 
کنون رده های مختلف کارشناسی و مدیریتی را درنظام بانکی کشور طی 
ایران  الحسنه مهر  بانک قرض  این عضو هیأت مدیره  از  کرده است، پیش 
بوده و همچنین عضویت در هیأت مدیره بانک توسعه صادرات ایران را در 

سابقه مدیریتی خود دارد.

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی 
تهران می گوید که باید از برنامه های 
بازار  کردن  آرام  برای  مرکزی  بانک 
داشت  توجه  اما  کرد  استقبال  ارز 
گذشته  غلط  تجربه های  تکرار  که 
نتیجه ای  بازار  برای  نمی تواند 

متفاوت به وجود بیاورد.
عباس آرگون در گفت و گو با ایسنا، 
اظهار کرد: یکی از موضوعاتی که در 
ماه ها و هفته های گذشته عجیب به 
نظر می رسید این بود که انگار بانک 
مرکزی بازار را رها کرده و ما هر روز 
از  بودیم،  ارز  قیمت  افزایش  شاهد 
این رو وقتی رییس کل جدید بانک 
مرکزی از ورود به بازار و تلاش برای 
آرام کردن آن صحبت می کند، باید 
آن را به فال نیک گرفت اما در عین 

حال این سوال را پرسید که آیا در 
شیوه  این  بلندمدت  و  مدت  کوتاه 

جواب خواهد داد؟
تجارب  برخی  به  اشاره  با  وی 
بازار  مدیریت  در  قبل  دولت های 
شاهد  بار  یک  ما  کرد:  تشریح  ارز، 
در  ارز  نرخ  اعلام شد  که  بودیم  آن 
و  ماند  خواهد  ثابت  تومان   ۱۲۲۶
از نرخ  از آن در دولت گذشته  پس 
تجربه  شد.  رونمایی  تومان   ۴۲۰۰
این  از  بازار  تنها  نه  که  داد  نشان 
که  نکرد  تبعیت  دستوری  نرخ های 
ارز  در نهایت این چند نرخی شدن 
خود به یک بستر جدید برای رانت 

بدل شد.
عضو اتاق بازرگانی تهران ادامه داد: 
دولت  تصمیمات  مهم ترین  از  یکی 

سیزدهم، حذف ارز ۴۲۰۰ تومانی و 
به تبع آن رانت حاصل از این ارز بود 
موضوع  این  بر  ما  باشد  بنا  اگر  اما 
اصرار کنیم که نرخ ارز نیما ۲۸ هزار 
خطر  هم  باز  بماند،  تومان   ۵۰۰ و 
کاذب  تقاضای  و  رانت  گیری  شکل 
برای واردات به وجود می آید که به 

ضرر اقتصاد کشور خواهد بود.
باید  دولت  اینکه  بیان  با  آرگون 
بهترین شرایط را برای صادرکنندگان 
فراهم کند، گفت: جدا از شرکت های 
پتروشیمی ها که می توانند  و  دولتی 
تهیه  پایین تر  قیمتی  با  را  خوراک 
فروش  امکان  رو  این  از  و  کنند 
 ۵۰۰ و  هزار   ۲۸ قیمت  با  خود  ارز 
تومان را دارند، باید توجه داشت که 
صادرکنندگان بخش خصوصی، تمام 

ارز و مواد اولیه خود را با ارز نیمایی 
موضوع  همین  و  نمی کنند  دریافت 
هزینه ها را بالا می برد. اینکه ما توقع 
با به جان  داشته باشیم صادرکننده 
تحریم،  دشواری های  تمام  خریدن 
ارز  اما  دهد  ادامه  را  خود  صادرات 
از  پایین تر  بسیار  قیمتی  با  را  خود 
بازار بفروشد چندان منطقی نیست و 
تداوم این شرایط می تواند به کاهش 
انگیزه برای صادرات غیرنفتی کشور 

منجر شود.
وی با بیان اینکه آرام شدن بازار ارز 
است،  بلندمدت  عامل  چند  گرو  در 
مرکزی  بانک  اینکه  داد:  توضیح 
را  بازار  مدت  کوتاه  در  کند  تلاش 
و  است  بحث  یک  کند  مدیریت 
اینکه در بلندمدت و نگاه کلان چه 
میزان از این شرایط اساسا از سوی 
یک  است  مدیریت  قابل  بانک  این 
باید  نخست  گام  در  ما  دیگر.  بحث 
ارتباطمان با جهان را از طریق کنار 
زدن تحریم بهبود ببخشیم، از سوی 
اقتصادی  اجتماعی،  شرایط  دیگر 
کنیم  آرام  شکلی  به  را  اجتماعی  و 
وجود  آینده  به  مثبت  نگاهی  که 
داشته باشد و چه مردم و چه فعالان 
را  آینده  پیش بینی  امکان  اقتصادی 
پیدا کنند و در نهایت باید مقدمات 
سرمایه  جذب  و  اقتصادی  پیشرفت 
اقتصادی  رشد  و  شود  فراهم  جدید 
ما تداوم پیدا کند، با در کنار هم قرار 
انتظار  توان  می  عوامل  این  گرفتن 
داشت که شرایط بازار ارز به سمت 

آرامش حرکت کند.

عضو اتاق بازرگانی تهران تحلیل کرد

سه شرط برای آرام شدن دلار
گزارش

ارائه منظم گزارش های حسابرسی نشانگر 
رویکرد حرفه ای بانک توسعه تعاون است 

های  گزارش  منظم  ارائه  تعاون  توسعه  بانک  مدیره  هیات  رییس   
حسابرسی را نشانگر رویکرد حرفه ای بانک اعلام نمود. 

بانک توسعه تعاون در جلسه  باقر فتاحی رییس هیات مدیره  سید 
کمیته حسابرسی بانک اظهار داشت: حسابرسی از جمله فرآیندهای 
مستمر بانک و هر موسسه مالی محسوب می شود و بانک با انجام 
هر فرآیند حسابرسی، خود را به سطوح مطلوب تر نزدیک می کند.

وی افزود: بانک توسعه تعاون در اجرایی نمودن برنامه ششم توسعه 
در خصوص تهیه گزارش حسابرسی عملیاتی با سازمان حسابرسی 
این  مهم  نکات  و  رهنمودها  بررسی  با  و  وارد همکاری شده  کشور 
عملیاتی  فرآیندهای  در  چالشی  و  قوت  نقاط  به  توان  می  گزارش 

پی برد.
و  منظم  فرایند  واقع  در  عملیاتی  حسابرسی  کرد:  تصریح  فتاحی 
روشمند جهت ارزیابی و بررسی اثر بخشی، کارایی و صرفه اقتصادی 
پیشنهادهای  با  همراه  ارزیابی  نتایج  گزارش  و  است  بانک  عملیات 
عملی به واحدهای ستادی و اجرایی بانک برای بهبود عملیات می 

تواند موثر واقع شود.
وی گفت: در گزارش ارائه شده بر اهمیت کارکرد و عملکرد سیستم 
و  منابع  نقدینگی  موثر  مدیریت  و  عملکرد  مبنای  بر  ریزی  بودجه 

مصارف به تفکیک شعب تاکید شده است.
بانک توسعه تعاون  ایرانی عضو هیات مدیره  ادامه محمد جعفر  در 
گفت: گزارش حسابرسی عملیاتی می تواند برای تنظیم برنامه های 
بانک اثربخش باشد و همچنین تا حد زیادی بیانگر ارزیابی وضعیت 

واحدهای بانک است.
برخی  الحاق  قانون  ماده ۲۵  مطابق  تعاون  توسعه  بانک  افزود:  وی 
مواد به قانون تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت نیز مکلف به تهیه 
حسابرسی عملیاتی به منظور ارزیابی عملکرد بانک بوده است که در 
همین زمینه این گزارش مربوط به سال مالی منتهی به پایان سال 
۹۹ تهیه شده است و اهم موارد نیازمند بهبود به تفکیک واحدها در 

گزارش ارائه شده است.
عملیات  امور  در  مدیرعامل  شریفی-معاون  حسن  جلسه  این  در 
بانکی ، سعید معادی-معاون مدیرعامل در امور استان ها و بازاریابی 
محمد ذوالفقاری-معاون مدیرعامل در امور مالی و پشتیبانی ، محمد 
مهدی احمدی-معاون مدیرعامل در امور حقوقی و نظارت ، حسین 
کثیری، علی ثقفی و بهمن زندیه اساتید دانشگاه و اعضای کمیته 
حسابرسی بانک، عبداله رمضانی مدیر فنی سازمان حسابرسی کشور، 
رسول ارجمند مدیر امور سرمایه انسانی، رویا رحمانی رئیس اداره 
کل  اداره  رییس  مقدم  منتظری  مصطفی  و  داخلی  حسابرسی  کل 

مدیریت ریسک حضور داشتند.

معرفی و رونمایی از محصولات بیمه 
تجارت نو در حوزه تحول دیجیتال

و  مرکزی  بیمه  عامل  هیات  و  رئیس کل  حضور  با  جلسه ای  در 
تجارت نو،  بیمه  شرکت  مدیران  و  معاونین  از  جمعی  و  مدیرعامل 
اقدامات این شرکت در حوزه تحول دیجیتال تشریح و از برنامه های 
هیات  و  کل  رییس  تشویق  مورد  و  شد  رونمایی  زمینه  این  جدید 

عامل بیمه مرکزی قرار گرفت.
مدیرعامل  نوراللهی  نیما  تجارت نو،  بیمه  روابط عمومی  گزارش  به 
شرکت در این جلسه که در محل بیمه مرکزی و در دومین رویداد 
»سه شنبه های نوآورانه و فناورانه« برگزار شد، تاکید کرد که بیمه 
تجارت نو محصولات نوین خود را با توجه ویژه به نیازهای مشتریان 

طراحی می کند.
او طراحی محصولاتی چون بنوشاپ، اپلیکیشن بنو و سامانه هوش 
تجاری تجارت نو را از مهمترین اقدامات شرکت در این حوزه خواند و 
تاکید کرد: تحول دیجیتال در شرکت بیمه تجارت نو به یک فرهنگ 

تبدیل شده و این فرایند متوقف نخواهد شد.
رئیس کل بیمه مرکزی نیز در این جلسه با قدردانی از اقدامات انجام 
توجه  گفت:  دیجیتال،  تحول  راستای  در  شرکت  این  توسط  شده 
کردن به نیاز مشتری، مهم ترین پارامتر در طراحی محصولات نوین 

شرکت بیمه تجارت نو بوده است.
مهندس مجید بهزادپور توجه به حقوق مشتریان در صنعت بیمه را 
بسیار مهم خواند و ادامه داد: حرکت شکل گرفته در صنعت بیمه 
به منظور ایجاد تحول در فرایندها، چشمگیر است و بیمه گران در 
مدیران  از  جمعی  جلسه،  این  پیشتازند.در  دیجیتال،  تحول  حوزه 
شرکت بیمه تجارت نو، گزارشی از اقدامات انجام گرفته در حوزه های 

محتلف تحول دیجیتال را تشریح کردند.
همچنین کتاب تکافل و قراردادهای هوشمند در صنعت بیمه به قلم 
نیمانوراللهی، سعید ابراهیم زاده مشاور مدیرعامل در امور حقوقی و 
قراردادها و فرزانه سلیمانی مدیر ریسک و اکچوئری بیمه تجارت نو، 

رونمایی شد.

انتشار اوراق سپرده  2۳ درصدی در بانک دی

کرد.به  آغاز  را  درصدی  سپرده  ۲۳  اوراق  فروش  بانک دی  مرکزی،  بانک  مجوز  با 
گزارش روابط عمومی بانک دی، این اوراق به صورت الکترونیکی،با نام، با سررسید 
یک ساله، قابل انتقال به غیر و نرخ سود ۲۳ درصد سالانه از تاریخ انتشار خواهد بود.

این  بالای ۱۸ سال مجاز است و مدت  ایرانی  افراد حقیقی  برای  اوراق  این  فروش 
به  اوراق مذکور  علی الحساب  پرداخت سود  است. همچنین  یکساله  اوراق، حداکثر 
صورت ماهانه و معاف از مالیات است و بازخرید قبل از سر رسید آن در شعب بانک 

با نرخ ۱۰ درصد سالانه خواهد بود.
خرید این اوراق در تمامی شعب بانک دی در سراسر کشور  امکان پذیر است.
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سرپرست بانک مسکن صنعتی سازی 
حوزه  در  کشور  اصلی  ضرورت  را 
ساخت مسکن عنوان کرد که نیازمند 

الگوی مناسب مهندسی است. 
به گزارش پایگاه خبری بانک مسکن 
_ هیبنا، اولین همایش ملی »مسکن، 
ایمنی، صنعتی سازی« با حضور دکتر 
علی عسکری سرپرست بانک مسکن 

برگزار شد.
بم  زلزله  سالروز  در  همایش  این 
برابر  در  ایمنی   « روز  با  مصادف  و 
زلزله و کاهش اثرات بلایای طبیعی« 

با مشارکت بانک مسکن برگزار شد.
مدیره،  هیات  عضو  آقاملایی  جعفر 
هیات  عضو  فاضلیان  محسن  سید 
صابر  اعتباری،  امور  معاون  و  مدیره 
و  مدیره  هیات  عضو  عسکرپور 
شیرزادی  سعید  مالی،  امور  معاون 
مسکن  بانک  مالی  گروه  مدیرعامل 
هیات  رییس  جواهری  محمدرضا  و 
مدیره گروه مالی بانک مسکن نیز در 

این همایش حضور داشتند.
همایش  این  در  عسکری  دکتر 
و  اولیه  اصول  جزو  را  مقاوم سازی 
اساسی ساخت مسکن عنوان کرد و 
نباید ساخته شود  بنایی  گفت: هیچ 
مبنا  آن  در  سازی  مقاوم  اینکه  جز 
ضرورت  روز  هر  و  شود  گرفته  قرار 
احساس  گذشته  از  بیشتر  امر  این 

می شود.
بر  تاکید  با  مسکن  بانک  سرپرست 
در  سازی  ضرورت گسترش صنعتی 
کشور گفت: صنعتی سازی و استفاده 
از مصالحی که با تکنولوژی های نو و 
مقاومت  و  می شوند  تهیه  روز  دانش 
کشور  در  بسیار  بالاست،  آن ها 

احساس می شود.
در  مختلفی  شرکت های  افزود:  وی 
فعالیت  حوزه صنعتی سازی در حال 
هستند اما هنوز در حوزه کلان کشور 
صنعتی سازی  از  خاص  الگوی  یک 
وجود ندارد و باید در بانک مسکن به 

سمت ایجاد الگویی در حوزه صنعتی 
برای  و  کنیم  حرکت  کشور  سازی 
شرکت های دیگر نیز در این عرصه به 
عنوان یک الگو خود را معرفی کنیم.

اضافه کرد: در کشور  دکتر عسکری 
اقتصادی  فعالیت های  برای  فضا 
مهم  موضوع  اما  مهیاست  بسیار 
ایجاد  ضمن  که  است  الگوسازی 
نوین در حوزه  و  کارآمد  الگوی  یک 
صنعتی سازی باید پروژه ها را سریع، 

سبک و کم هزینه تمام کنیم.
تاکید  با  مسکن  بانک  سرپرست 
توانایی  و  استعداد  از  استفاده  بر 
بنیان  دانش  حوزه  در  که  نیروهایی 
از  باید  گفت:  می کنند  فعالیت 
ظرفیت و ایده های نیروهای کارآمد و 
به ویژه نیروهایی که در حوزه دانش 
بنیان فعالیت می کنند استفاده لازم 
را ببریم تا با استفاده از دانش و ایده 
این افراد الگوهای جدید مهندسی در 

ساخت ساز طراحی کنیم.

بستر  که  کرد  امیدواری  اظهار  وی 
و  مسکن  بانک  در  لازم  فرصت  و 
ورود  برای  زیرمجموعه  شرکت های 
افراد توانمند و مجهیز به دانش روز 
ایجاد شود تا ظرفیت آنان به عنوان 
رهاوردی برای توسعه اقتصاد مسکن 

در کشور مورد استفاده قرار گیرد.
بیان  با  این مراسم  نیز در  شیرزادی 
زلزله  درباره  نگرانی  همیشه  اینکه 
کرد:  اظهار  دارد،  وجود  کشور  در 
مالی  گروه  شرکت های  مجموعه 
الگوهای  ایجاد  اندیشه  در  مسکن 
مقاوم  چه  هر  برای  ساخت  مناسب 
سازی مسکن است.وی افزود: مقاوم 
ساخت  کیفیت  بالابردن  و  سازی 
مسکن جزو اولین و مهمترین اولویت 
گروه مالی بانک مسکن قرار دارد که 
امیدوارم برگزاری این نوع همایش ها 
به  توجهی  شایان  کمک  بتواند 
ساخت  کیفیت  و  استحکام  افزایش 
کند.جواهری  مسکونی  واحدهای 
نیز با بیان اینکه ایران کشوری زلزله 
تبعات  به  نسبت  باید  و  است  خیز 
آن ایمنی سازی صورت گیرد گفت: 
که  دانشی  و  تجربیات  از  امیدواریم 
در  می آید  بدست  همایش  این  در 
حوزه استحکام هر چه بیشتر ساخت 
مسکن  بانک  مالی  گروه  در  مسکن 
اشاره  با  استفاده کنیم.وی  به خوبی 
سازی  صنعتی  که  موضوع  این  به 
کشور  در  مهمی  و  جدید  موضوع 
سازی  صنعتی  ضرورت  گفت:  است 
در کشور به شدت احساس می شود 
بالا  هزینه ساخت،  باعث کاهش  که 
کاهش  و  ساختمان  کیفیت  بردن 
و  می شود  زیست  محیط  آلودگی 
مسکن  بانک  مالی  گروه  امیدواریم 
که  باشد  شرکت هایی  اولین  جرو 
طور  به  را  صنعتی سازی  بتواند 

گسترده در کشور اجرا کند.

دکتر عسکری در همایش »مسکن، ایمنی، صنعتی سازی«: 

در حوزه صنعتی سازی ساخت مسکن در 
کشور الگوی مهندسی مناسبی طراحی شود
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اجتماعی
خبر

کولیوند : سند تحول دیجیتال عقب ماندگی های 

هلال احمر در حوزه فناوری را جبران می کند

رئیس جمعیت هلال احمر کشور از تدوین سند تحول 
تدوین سند  با  داد و گفت:  احمر خبر  دیجیتال هلال 
تحول دیجیتال و اجرای آن عقب ماندگی ها در حوزه 

فناوری و اطلاعات و دیجیتال جبران می شود.
کرده  سفر  اردبیل  استان  به  که  کولیوند  پیرحسین 
با معاونان و مدیران جمعیت هلال  است،  در نشست 
احمر استان اظهار کرد: جمعیت هلال احمر از تحول 
دیجیتالی و بهره گیری از فناوری های نوین عقب مانده 
و درصدد هستیم سند تحول دیجیتال در هلال احمر 

را تدوین کنیم.
همچنین  اردبیل  استان  احمر  هلال  جمعیت  رئیس 
از تدوین سند تحول اقتصادی هلال احمر خبر داد و 
گفت: در قالب این سند در بخش تولید ثروت و خلق 
سرمایه هدف گذاری مشخصی شده و برای دستیابی به 

آن برنامه ریزی خواهد شد.
وی سرمایه اجتماعی جمعت هلال احمر را قابل تحسین 
اعتماد  احمر  هلال  جمعیت  به  مردم  گفت:  و  دانست 
خوبی دارند و نگاه مسئولان هم به جمعیت مثبت است 
این حوزه  فعالان  از تلاش های  ناشی  موفقیت  این  که 

است.
و  امدادگران  رضایتمندی  اینکه  بیان  با  کولیوند 
ثبات  برای  تلاش  افزود:  است،  انرژی بخش  همکاران 
شغلی و ارتقای معیشت کارکنان و خانواده های آنان از 

اولویت های جمعیت هلال احمر است.
رئیس جمعیت هلال احمر کشور از جذب تعداد قابل 
توجهی داوطلب جمعیت هلال احمر تا پایان سال خبر 
داد و گفت: پس از جذب، آموزش داوطلبان آغاز می شود 

تا سال بعد در هلال احمر مشغول به فعالیت شوند.
کولیوند بر آموزش همگانی، تخصصی و مهارت افزایی در 
مساجد و محله ها تاکید کرد و افزود: برای دستیابی به 
اهداف پیش بینی شده، ارتباط گسترده تر با دستگاه ها 
و صلیب سرخ جهانی را در دستور کار داریم بطوریکه با 
کمک خیرین ایرانی و امارات تا سال آینده ۹۰۰ دستگاه 
نجات  آمبولانس و۶۰۰ خودروی  از ۳۰۰ دستگاه  اعم 

تامین خواهد شد.

 شهردار تهران یکی از مسائل مورد غفلت در حل 
اصلاح  را  تهران  هوای  آلودگی  و  ترافیک  مشکل 
تقاطعی در بزرگراه ها ذکر کرد و گفت: در بسیاری 
از بزرگراه ها رانندگان برای رسیدن به مقصد باید 
مسیر زیادی را طی و در نهایت دور بزنند که همین 
مساله باعث می شود حدود ۷۸۰ کیلومتر راه اضافی 

در شهر تهران داشته  باشیم.
روز شنبه  زاکانی  علیرضا  ایرنا،  به گزارش خبرنگار 
در مراسم آغاز عملیات احداث و تکمیل ۲۳ تقاطع 
افتخار  و  امید  شنبه  نوزدهمین  در  غیرهمسطح 
 ۲۰۰ به  آن  سرجمع  که  تقاطع  اصلاح   ۹۸ گفت: 
اعتبار  با  داشت  نیاز  توسعه  و  زیرسازی  کیلومتر 
گرفته  قرار  کار  دستور  در  تومان  میلیارد  ۱۲هزار 
 ۵۷ حدود  کیلومتر   ۷۸۵ جای  به  مردم  تا  است 
بنزین در شهر  و مصرف  را طی کنند  راه  کیلومتر 
روزانه ۶۰۰ هزار لیتر کاهش پیدا کند ضمن اینکه 
گرفته  ها  بزرگراه  و  ها  خیابان  این  در  مردم  وقت 
نمی شود و در واقع از تضییع حقوق مردم جلوگیری 

می شود.
وی افزود: کل بزرگراه های شهر تهران بیش از ۶۰۰ 
کیلومتر است و با این اصلاح ها بیش از کل بزرگراه 
ها برای مردم تسهیلاتی از جمله دسترسی منطقه 
ای و محله ای ایجاد می شود. تا قبل از امروز قریب 
به ۷۰۰ میلیارد تومان هزینه شده و این ۲۳ طرح با 
۲ هزار میلیارد تومان اعتبار را عملیاتی کرده تا سال 
آینده ۱۸۵ کیلومتر با این ۳۸ پروژه ای که بخشی 
انجام  نیز  دیگر  بخشی  و  انجام شده  قبل  از  آن  از 
این  از  بخشی  واقع  در  شود.  عملیاتی  شد،  خواهد 
پروژه ها در نیمه اول سال بدون مراسم افتتاحیه، 
به بهره برداری رسید. امیدواریم معطل اعتبار این 
پروژه ها و باقی پروژه ها که ۶۰ تقاطعی است که 

باید با ۹ هزار میلیارد اصلاح شود؛ نشویم.
با پاس کاری نمی توان مشکل آلودگی هوا و ترافیک 

را حل کرد
زاکانی با پرداختن به موضوع آلودگی هوا گفت: با 
پاس کاری نمی توان مشکل آلودگی هوا و ترافیک 

را حل کرد و این کار نیاز به همت دارد. این همت 
عالی در متن جامعه و مدیران کشور وجود دارد تا 

رونقی را برای کشور ایجاد کنند.
وی افزود: امروز مشکل ترافیک و آلودگی هوا و ارائه 
شهری  خدمات  تنظیمات  نوع  در  درست  خدمت 
مسائلی هستند که به همه شهروندان از پیر تا جوان 
مسئولیت  آغاز  در  گذشته  سال  می رساند.  آسیب 
مشکلات  چگونه  که  بودیم  این  دنبال  به  خود 
شهری را با یک راه حل درست حل کنیم و به این 
به  نیاز  تهران  نتیجه رسیدیم که در مدیریت شهر 
نیازهای  تحول  این  با  تا  داریم  کالبدی  تحول  یک 
خدمات،  مناسب  بازسازی  زمینه  در  را  شهروندان 
نقل  و  حمل  و  مسکن  برای  مناسب  فضای  ایجاد 

رفع کنیم.
زاکانی ادامه داد: بر همین اساس ساخت و تکمیل 
یک آزادراه و دو بزرگراه را آغاز کردیم. پروژه شهید 
شوشتری به طول ۱۶.۵ کیلومتر، شهید بروجردی 
هزار   ۹ حدود  با  را  یادگار  غربی  شاخه  ادامه  و 

میلیارد تومان شروع کردیم. بخش اول پروژه شهید 
بروجردی امسال و بخش دوم آن در نیمه اول سال 
آینده و بخش اول پروژه شهید شوشتری در نیمه 
اول سال آینده تمام می شود و اتمام آن تا دو سال و 
نیم آینده خواهد بود پروژه ادامه بزرگراه یادگار امام 
)ره( هم ظرف یک سال و نیم آینده انجام می شود.

روز  از  روز  بیان کرد: یک  تهران همچنین  شهردار 
از  یکی  امروز  گذرد.  می  بصیرت-  -روز  دی  نهم 
و  تلاش  و  خدمت  آمریکا  با  ها  دشمنی  بزرگترین 
نوکری برای مردم است. هر کس غیر از این را دنبال 
کند به بیراهه رفته است. اولویت امروز گره گشایی 
از زندگی مردم است و این نکته ای است که مردم و 

رهبری از ما انتظار دارند.
زاکانی همچنین با گرامیداشت یاد و خاطره سردار 
نابودی  در  وی  حرکت  سلیمانی  قاسم  حاج  شهید 
و  کرد  قلمداد  اخلاص  بر  مبتنی  عملی  را  داعش 
تصور  سوریه  بحران  اول  روزهای  در  داشت:  اظهار 
را  سوریه  ماه   ۶ ظرف  داعش  که  بود  این  بر  همه 
ایران  و  به سراغ عراق  از آن  بعد  و  تصرف می کند 
کرد.  توکل  خدا  بر  قاسم  حاج  اما  آمد  خواهد 
با شکست  و  نمود  جلوه گری  او  وسیله  به  نیز  خدا 
و  مستضعفین  همه  حال  شامل  را  لطفش  داعش 
مسلمین کرد. حاج قاسم نیز نهایتاً با شهادت خود 
ندای »ارجعی الی ربک« خدا را شنید و تبدیل به 

قهرمانی فراملی شد.
اصلاح  با  بنزین  لیتری  میلیارد   ۲ صرفه جویی 

تقاطع های پایتخت
تهران  شهرداری  عمرانی  و  فنی  معاون  همچنین 
نیز در این مراسم گفت: اگر در یک بازه ۱۰ ساله 
 ۲ بر  بالغ  شود،  اصلاح  غیرهمسطح  تقاطع های 

میلیارد لیتر بنزین صرفه جویی می شود.
عباس شعبانی با اشاره به آلودگی هوا گفت: در حوزه 
فنی و عمرانی به اندازه سهم خود اقدام کرده ایم؛ در 
حال حاضر بیش از ۷۰۰ کیلومتر مسیر تهرانی ها 
به اسراف بنزین منجر می شود که این ۷۰۰ کیلومتر 
منجر به صرف ۶۰۰ هزار لیتر بنزین اضافه و همین 
موضوع منجر به تبعات زیست محیطی و اجتماعی 

می شود.
وی ادامه داد: اگر در یک بازه ۱۰ ساله این تقاطع 
بنزین لیتر  میلیارد   ۲ بر  بالغ  شود،  اصلاح   ها 

 صرفه جویی می شود.

 شهردار تهران : با پاس کاری مشکل 
آلودگی هوا حل نمی شود

روابط  ارشد  کارشناس  پریزی  فرامرز   
عمومی

و  پایدار  توسعه  در  نقشی  چه  عمومی  روابط 
سوالی  این  دارد؟  زیست  محیط  از  حفاظت 
از ما را به خود  است که شاید ذهن بسیاری 
مشغول داشته است و در پاسخ به آن ابتدا باید 
دانست که توسعه پایدار مبتنی بر حفظ محیط 
نقش  که  کرد  بررسی  سپس  چیست  زیست 

روابط عمومی در این عرصه چیست.
برای درک بهتر از توسعه پایدار مبتنی بر حفظ 
محیط زیست شاید اولین مساله ای که توجه 
ما را به خود جلب می کند عرصه سیاست سبز 
است که جدیدترین حوزه ای است که امروزه 
در زمینه حفظ محیط زیست و تغییرات اقلیمی 
مورد بحث قرار می گیرد. سیاست سبز از نیمه 
از کشورها به  به بعد در بسیاری  دهه ۱۹۷۰ 
ظهور  چشمگیر  سیاسی  نیروی  یک  عنوان 
گرایی  زیست  محیط  و  آن  بین  اگرچه  کرد 
به طور کلی محیط  دارد.  هایی وجود  تفاوت 
زیست گرایان ساختارهای سیاسی، اجتماعی، 
اقتصادی، و هنجاری عرصه سیاست جهانی را 
قبول داشته و تلاش دارند تا مشکلات زیست 
محیطی را درون این ساختارها اصلاح کرده و 
عرصه  که  است  حالی  در  این  بخشند.  بهبود 
اصلی  ریشه  را  ساختارها  آن  سبز  سیاست 
بحران های زیست محیطی می داند و ادعا می 
کند که این ساختارها را باید به چالش کشید و 
فراسوی آنها گام برداشت.)برچیل و همکاران، 

)۳۳۸-۳۳۷ :۱۳۹۳
سیاست  خصوص  در  که  است  رو  همین  از 
سبز نظریات بسیار گسترده ای وجود دارد به 
طوری که در عرصه روابط بین الملل اکرسلی  
بوم محوری را به عنوان ویژگی تعریف کننده 
به  که  کند  می  معرفی  سبز  سیاسی  نظریه 
معنی نفی جهان بینی انسان محور و پشتیبانی 
از جهان بینی ای مستقل برای اکوسیستم ها 
از سوی دیگر دابسن  و موجودات زنده است. 
ویژگی  اکرسلی  نظر  مورد  موارد  بر  علاوه 
در  دوم  محور  عنوان  به  را  دیگری  کلیدی 

اضافه می کند که همانا  عرصه سیاست سبز 
»محدودیت های رشد« است بدین معنی که به 
اعتقاد او رشد اقتصادی فزاینده طی سده های 
گذشته علت ریشه ای بحران زیست محیطی 

فعلی است)برچیل و همکاران، ۱۳۹۳: ۳4۰(.
محدود  تنها  گرایی  زیست  محیط  حوزه  لکن 
را  ها  عرصه  دیگر  و  نیست  فنی  مباحث  به 
شاید  که  است  کرده  خود  مسائل  درگیر  نیز 
اقتصاد  ها  عرصه  این  مهمترین  از  دیگر  یکی 
های  دهه  طی  که  چرا  است  جدید  سیاسی 
های  دغدغه  ها  شرکت  و  ها  دولت  گذشته 
زیست محیطی را در رویه های مدیریتی خود 
وارد کرده اند و حتی این مساله رو به افزایش 
فزاینده است اگرچه این مساله به معنای بهبود 
بلکه  نیست  محیطی  زیست  مشکلات  یافتن 
محیطی  زیست  مهم  مسائل  اکثر  عکس  بر 
همچون انتشار گازهای گلخانه ای، مصرف بی 
رویه آب، تخریب خاک و ... همچنان لاینحل 
باقی مانده اند و حتی بر حجم آنها نیز افزوده 
محیطی  زیست  مسائل  رو  این  از  است.  شده 
در گفتمان های اجتماعی جلوه بیشتری یافته 
اند)پین، ۱۳۹۳: ۹۱-۹۲( به طوری که جنبش 
های اجتماعی زیست محیطی سعی دارند تا به 
طور مستقیم یا غیر مستقیم بر تصمیمات دو 
لت ها و شرکت ها تاثیر گذاشته و در اجرایی 
شدن تصمیمات منطبق با محیط زیست موثر 
زیست محیطی  از جمله جنبش های  باشند. 
به جنبش های صلح سبز، دوستان  توان  می 
اشاره  وحش  حیات  جهانی  صندوق  و  زمین، 
و  بوم  زیست  تخریب  به  پاسخ  در  که  کرد 
توسعه صنعتی  از  ناشی  آلودگی های  افزایش 
)فعالیت  به اشکال مقابله ای  شکل گرفتند و 
)لابی  ای  مقابله  غیر  و  اعتراض(  و  مستقیم 
گری و دادخواهی( در حال انجام فعالیت های 
حفاظت از محیط زیست هستند.)مشیرزاده و 

هاشمی، ۱۳۹۲: ۲۰۶-۲۰۲(
اقتصاد  عرصه  در  که  دیگری  مسائل  از جمله 
خود  به  را  گران  تحلیل  توجه  جدید  سیاسی 
است  زیست  و محیط  تجارت  داشته  معطوف 
زمین در  کار اجلاس  متاسفانه در دستور  که 
توجه  آن  به  و  نداشت  قرار   ۱۹۹۲ سال  ریو 
تجاری  اختلافات  به  توجه  با  لذا  بود.  نشده 
مربوط به محیط زیست و ارتباط بین سازمان 
جهانی  تجارت  سازمان  همچون  تجاری  های 
آمریکای  آزاد  تجارت  انجمن  و   )W.T.O(
شمالی )نفتا( پیوند بین تجارت/ محیط زیست/ 
توسعه مورد توجه قرار گرفت و اثرات زیست 
بین  تولید  های  زنجیره  اجتماعی  و  محیطی 
المللی، و توسعه کشاورزی و صنعتی صادرات 
این  از  گرفتند.  قرار  بررسی  مورد   ... و  محور 
حیث پژوهش ها در زمینه تجارت، نوآوری، و 

محیط زیست مورد توجه قرار گرفته و افزایش 
یافت. بنابراین نحوه مواجهه شرکت ها با مسائل 
زیست محیطی و اجتماعی از مسیر سبز کردن 
و  انرژی  بازده  موارد  افزایش  واسطه  به  تولید 
ای  گلخانه  گازهای  و  ضایعات  تولید  کاهش 
و  شد  متمرکز  محصولات  بازطراحی  و  سمی 
موضوعاتی مانند کارایی اکولوژیک، متابولیسم 
و  تولید،  های  زنجیره  کردن  سبز  صنعتی، 
کار محققان  در دستور  داری طبیعی  سرمایه 
قرار  زمینه  این  در  ها  دولت  و  ها  شرکت 

گرفت)پین، ۱۳۹۳: ۹۳(. 
از همین رو بود که اجلاس های تغییرات آب 
و هوایی و اقلیمی مانند اجلاس ریو طی سال 
های آتی تکرار شد که در این زمینه می توان 
کرد  اشاره  کپنهاگ  و  کیوتو  های  اجلاس  به 
مهمی  چندان  نتایج  مذکور  های  اجلاس  اما 
در پی نداشتند. از این حیث شاید می بایست 
هوایی  و  آب  تغییرات  به  مربوط  اجلاس  به 
بیست  که   کرد  تاکید  پاریس  اجلاس  یعنی 
یازدهمین  و  متعاهد  اعضا  اجلاس  یکمین  و 
 ۳۰ از  و  بود  کیوتو  اجلاس  متعهدین  جلسه 
فرانسه  پاریس  شهر  در  دسامبر  تا ۱۱  نوامبر 
اجماعی  به  رسیدن  آن  هدف  که  شد  برگزار 
اقلیمی  تغییرات  با  مقابله  جهانی در خصوص 
و محدود کردن این تغییرات بود که در پایان 
این اجلاس توافقنامه پاریس تصویب و منتشر 
تغییرات  با  مقابله  برای  نکاتی  حاوی  و  شد 
اقلیمی و باز شدن گره اقدامات علیه تغییرات 
اقتصاد  اقلیمی و سرمایه گذاری در خصوص 
کم کربن، مقاوم، انعطاف پذیر و پایدار توسط 
دارای یک  پاریس  توافقنامه  بود.  ۱۹۵ کشور 
حمایت  و  اقدامات  از  شفاف  بسیار  چارچوب 
کشورهای  برای  شرایط  کردن  مشخص  و  ها 
کمتر توسعه یافته و جزایر کوچک بود)ساعی 
شاید  اما   .)۱4۸-۱4۷  :۱۳۹۷ همکاران،  و 
محدود  زمینه  در  ها  اجلاس  تاثیرگذارترین 
از محیط  اقلیمی و محافظت  تغییرات  کردن 
زیست را باید اجلاس ۲۰۲۱ گلاسکو دانست 
که ۳۱ اکتبر سال جاری در گلاسکو تشکیل 
شد و بیست و ششمین اجلاس در خصوص 
عنوان  با  ملل  سازمان  هوایی  و  آب  تغییرات 
COP۲۶ بود. موضوع اجلاس گلاسکو اجرای 
اساس  بر  که  بود  پاریس  توافقنامه  ملموس 
حدود  در  زمین  گرمایش  بایست  می  آن 
مسیر  که  در صورتی  یابد  کاهش  درجه   ۱/۵
گرمایشی زمین در مسیر ۲/۷ درجه ای قرار 
دارد که بسیار خطرناک است . اما اهمیت این 
اجلاس را باید در دو دلیل عمده جستجو کرد. 
دلیل اول این است که این اجلاس با تاخیری 
طولانی برگزار شد که دلیل آن پاندمی کرونا 
اولین  گلاسکو  اجلاس  اینکه  دوم  دلیل  بود. 

اجلاسی است که دستاورد ها و اهداف مربوط 
به پیمان پاریس را مرور کرده و آن را به بحث 
و بررسی می گذارد و به بوته نقد می کشد. بر 
این اساس اجلاس حاضر اهدافی چون حذف 
تدریجی استفاده از ذغال سنگ، توقف جنگل 
زدایی، استفاده بیشتر از خودروهای الکتریکی 
های  انرژی  در  گذاری  سرمایه  همچنین  و 
تجدید پذیر است  در این اجلاس کشورهای 
صنعتی متعهد شدند تا برای تسریع در کاهش 
تولید آلاینده ها به کشورهای در حال توسعه 
کمک کنند و از دولت  های متبوع آنها خواسته 
حذف  را  فسیلی  های  سوخت   یارانه  تا  شد 

کنند .
حال سوال اینجاست که جایگاه و نقش روابط 
عمومی در عرصه محیط زیست گرایی و حفظ 
محیط زیست چیست؟ در پاسخ به این سوال 
باید اذعان داشت که روابط عمومی نقش اصلی 
را در این عرصه بازی می کند چرا که روابط 
و  دولتی  مدیران  مابین  ارتباطی  پل  عمومی 
خصوصی و همچنین افکار عمومی و جنبش 
این  محققان  حتی  و  محیطی  زیست  های 
عرصه هستند. ماموریت روابط عمومی افزایش 
سطح مشارکت مردم است که این امر در گرو 
سازوکارهایی همچون توزیع عادلانه اطلاعات، 
روشن گری افکارعمومی، مردم مداری و احترام 
به حقوق انسان ها است که نمادهای توسعه 
یک  اجتماعی  اقتصادی،  فرهنگی،  علمی، 

جامعه می باشند .
با مدد جستن  از سوی دیگر روابط عمومی   
از دیپلماسی رسانه ای می تواند نقش فعالی 
باشد  داشته  زیست  محیط  حفظ  حوزه  در 
از  با استفاده  این معنی که روابط عمومی  به 
افکار  با  تواند  می  ای  رسانه  دیپلماسی  ابزار 
عمومی جهان ارتباط برقرار کرده و جدیدترین 
مطالبات، اطلاعات، نوآوری ها و ظرفیت های 
فناوری  و  زیست  محیط  حفظ  برای  جهانی 
را به دست آورد و به  این عرصه  های جدید 
در  ریزی  برنامه  جهت  خود  مربوط  مدیران 
از  کند.  عرضه  زیست  محیط  حفظ  خصوص 
سوی دیگر روابط عمومی می تواند برنامه ها 
و روش های سبز دولت یا شرکت متبوع خود 
را به اطلاع افکار عمومی رسانده و در نتیجه از 
در جهت  افکار عمومی  بسیار عظیم  ظرفیت 
دستیابی به اهداف سبز خود و اجرایی کردن 
آنها بهره جوید. بنابراین می توان دریافت که 
محیط  از  حفاظت  خصوص  در  اصلی  نقش 
زیست و محدود کردن تغیرات اقلیمی بر دوش 
روابط عمومی است که نقشی بسیار فعال بوده 
ها  شرکت  و  ها  دولت  مشارکت  بر  مبتنی  و 
با عرصه اجتماعی و افکار عمومی و همچنین 

توسعه فناروی های سبز از این رهگذر است.

نقش روابط عمومی در توسعه پایدار محیط زیست

وزیر آموزش و پرورش بر معرفی خیرین 
گفت:  و  کرد  تاکید  آموزان  دانش  به 
بشناسند  را  خیرین  باید  دانش آموزان 
و عمل خداپسندانه آنها را الگوی خود 
معرفی  اساس  برهمین  و  دهند  قرار 
خیرین مدرسه ساز به قشر دانش آموز 
برای الگوگرفتن از اقدامات خداپسندانه  

بسیار لازم و ضروری است.
از  جمعی  دیدار  در  نوری  یوسف   
فرهنگیان لامرد، مُهر، اشکنان، گله دار 
سالن  در  فارس  استان  علامرودشت  و 
اجتماعات پارسیان مهر، با تسلیت ایام 
تبریک  و  )س(  زهرا  حضرت  شهادت 
و  بصیرت  روز  دی   ۹ حماسه  سالروز 
دی   ۹ الله  یوم  در  افزود:  مردم  پیوند 
جمهوری  نظام  استمرار  بصیر  مردم 
اسلامی را رقم زدند و با دست با کفایت 

معلمان متخصصان داخلی تربیت شدند 
را  نفتی  حوزه  های  شرکت  امروز  و 

مدیریت می کنند.
نوری تصریح کرد: سردار سلیمانی نیز 
از مسلمین و مظلومان جهان دفاع کرد 
و در بین آزادی خواهان جهان محبوب 
به  اشقیاء  بدست  او  نهایت  در  و  است 

شهادت رسید.
وی با گرامیداشت یاد و خاطره شهدای 
ویژه  به  لامرد  و  مُهر  های  شهرستان 
شاهچراغ  حادثه  آموز  دانش  شهدای 
)ع( و شهدای معلم مدافع امنیت کشور 
گفت: این دو شهرستان ظرفیت بسیار 
دارند.  پیشرفت  و  توسعه  برای  خوبی 
انسانی  نیروی  این منطقه، ظرفیت  در 
همچون  بزرگانی  و  دارد  وجود  خوبی 
مرحوم رستم قاسمی؛ وزیر فقید کابینه 

دوران  ایثارگران  از  و  سیزدهم  دولت 
دفاع مقدس اهل این شهرستان بود.

وزیر آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: 
را  شهرستان  این  خوب  های  ظرفیت 
مرهون زحمات معلمان هستیم. اینجا 
مدیون تلاش های خیرین مدرسه ساز 
هستیم لذا خیرین بسیاری در این دو 
افتخار  شهرستان وجود دارد که باعث 
این  اسلامی  جمهوری  نظام  در  است. 
داریم که خیرین ۵۰ درصد  را  افتخار 

مدارس را می سازند.
توسط  سازی  مدرسه  داد:  ادامه  وی 
خیرین نوعی کار تربیتی است مدرسه 
اثر  و  است  تربیتی  فضای  ساز  خیر 

تربیتی دارد.
نوری بر معرفی خیرین به دانش آموزان 
تاکید و عنوان کرد: دانش اموزان باید 
خیرین را بشناسند و عمل خداپسندانه 

او را الگوی خود قرار دهند.
سلام  ابلاغ  با  پرورش  و  آموزش  وزیر 
مردم  به  جمهور  رییس  رئیسی؛  دکتر 
دولت تلاش  افزود:  دو شهرستان،  این 
انجام دهد هر چند  کارهایی  می کند 
تحریم ها شدید تر شده و انواع تحریم 
نیز اعمال می شود. خوشبختانه مردم 
را  ها  فرصت  ها  تحریم  درون  از  ما 
مجموعه  مختلف  فازهای  لذا  ساختند 
توسط  کشور  جنوب  صنعتی  های 
متخصصین داخلی در این دولت ساخته 
شده است. برای پیشرفت کشور باید در 
آموزش و پرورش سرمایه گذاری کنیم.

ضرورت  بر  مردمی  دولت  کابینه  عضو 
در  آموزی  دانش  ملی  اردوگاه  ایجاد 

این خطه از کشور تاکید و عنوان کرد: 
رتبه بندی معلمان فقط افزایش حقوق 
نیست بلکه رتبه بندی قطعه ای از سند 
تحول است و برای ارتقای جایگاه معلم 
اجرا شده  معلمان  بین  رقابت  ایجاد  و 
گزینش  فرهنگیان  دانشگاه  در  است. 
ها جدی گرفته شود تا بهترین نیروی 
جذب  پرورش  و  آموزش  در  انسانی 
نحوه  در  نزدیک  آینده  در  لذا  شوند 
گزینش دانشجو معلم تجدید نظر می 

شود.
دانشگاه  محتوای  داد:  ادامه  نوری 
ساحتی  شش  و  کاربردی  فرهنگیان 
باید  معلمان  دوره  پایان  در  و  باشد 
و  کنند  شرکت  دوره  پایان  آزمون  در 
معلم  دانشجو  بدانند.  را  مهارت  شش 
بدانند  را  دینی  مسائل  التحصیل  فارغ 
روز  به  معلم  شود  نمی  بنابراین  پس 
و  باشد  بلد  را  آینده  معلم  باید  نباشد 
دانش آموزان را برای آینده تربیت کند. 
محتوای کتاب های درسی مدارس باید 

مورد توجه قرار گیرد.
وزیر آموزش و پرورش گفت: اگر معلمی 
شغل باشد شان آن حفظ نمی شود اما 
معلم  قطعا شان  معلمی هنر شود  اگر 

حفظ می شود.
وی به تلاش معلمان در دوران کرونایی 
و باز گرداندن دانش آموزان به مدرسه 
کار  با  معلم  کرد:  عنوان  و  اشاره 
تخصصی و تربیتی نه تنها دانش آموز 
و بلکه جامعه را تغییر می دهد لذا معلم 
زمانی که جامعه را تغییر دهد شان و 

منزلتش ارتقاء می یابد.

وزیر آموزش و پرورش: خیرین مدرسه ساز باید الگوی 
رفتاری دانش آموزان باشند

خبر

رییس سازمان پزشکی قانونی:  10  قطب ژنتیک 

قانونی در کشور وجود دارد

 ۱۰ اکنون  گفت:  کشور  قانونی  پزشکی  سازمان  رییس 
قطب ژنتیک قانونی در سراسر کشور وجود دارد و در حوزه 
ارائه خدمت می کند و همچنین  به مردم  تخصصی ژنتیک 
در تولید بخش عمده ای از کیت ژنتیک نیز خودکفا شده ایم.

سازمان پزشکی قانونی کشور در تعیین تکلیف پرونده های 
به طور  برخورداراست،  اهمیت خاصی  و  از جایگاه  قضایی، 
متوسط سالانه ۲.۵ میلیون پرونده قضایی در پزشکی قانونی 
یک سوم  دیگر حدود  بیان  به  می گیرد،  قرار  بررسی  مورد 
ارجاع  سازمان  این  به  رسیدگی  برای  قضایی  پرونده های 
از  بسیاری  در  قانونی  پزشکی  نظرات  امروزه  و  می شود 
پذیرش  مورد  الخطاب  فصل  عنوان  به  قضایی  پرونده های 

قرار می گیرد.
اداره  به عنوان یک  قانونی  از سال ۱۳۷۲ پزشکی  تا پیش 
کل زیر مجموعه دادگستری فعالیت می کرد اما پس از آن و 
با تصویب قانون تشکیل سازمان در مجلس شورای اسلامی، 
پزشکی قانونی به عنوان سازمانی مستقل و زیر مجموعه قوه 

قضاییه ادامه فعالیت داد.
بر اساس قانون پنج وظیفه برای سازمان تعیین شده که سه 
بدان  این  و  است  پژوهشی  و  آموزشی  وظیفه آن در حوزه 
معناست که قانون گذار می دانسته سازمانی تشکیل می شود 
که اساس آن فعالیت های علمی و پژوهشی است و باید به 

طور مستمر در جهت ارتقای علمی تلاش کند.
در کنار آن، دو وظیفه نیز به حوزه های تخصصی و خدماتی 
مربوط می شود و تمام مسائل حوزه پزشکی که جنبه قانونی 
قرار  بررسی و رسیدگی  این سازمان مورد  پیدا می کند در 

می گیرد.
با  که  قانونی  پزشکی  توجه  قابل  پیشرفت های  به  توجه  با 
تلاش و همت کارشناسان خبره این سازمان صورت گرفته، 
اظهار نظر کارشناسی پزشکی قانونی در اجرای عدالت، اخذ 
در  اساسی  رکن  یک  دقیق  رأی  صدور  و  مناسب  تصمیم 

تکمیل علم قاضی محسوب می شود.
فعال  کشور  در  قانونی  پزشکی  مرکز   4۶۵ حاضر  حال  در 
حوزه  چهار  در  و  می کند  خدمت  ارائه  مردم  به  و  است 
تخصصی معاینات، تشریح، آزمایشگاه و کمیسیون در حال 

فعالیت است.

4

راه حل جدید دانشمندان برای تامین آب اعلام شد
دانشمندان برای تامین آب راه حل جدیدی 

ارائه کردند.
سازمان  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
برای رفع  هواشناسی اعلام کرد: دانشمندان 
با  اند که  یافته  راه حلی  نیاز آب شرب بشر 
منابع  می توان  اقیانوسی  آب  بخار  برداشت 

محدود آب شیرین در جهان را افزایش داد.
سازه هایی  پیشنهادی  ساختار  با  دانشمندان 
فرضی فراساحلی به عرض ۲۱۰ متر و ارتفاع 
یک  ارتفاع  اندازه  به  تقریباً  یعنی  متر   ۱۰۰
کشتی تفریحی بزرگ، ساختار چرخه طبیعی 

و  متراکم  انتقال،  را  آب  که  روشی  با  را  آب 
جمع آوری می کند تقلید کردند.

آنها به این نتیجه رسیدند که جذب رطوبت 
برای  می تواند  اقیانوس ها  سطوح  روی  بر 
بسیاری از مناطق تحت تنش آبی در سراسر 
جهان امکان پذیر باشد و آب شیرین را برای 
مراکز بزرگ جمعیت نیمه گرمسیری فراهم 

کند.
جزئیات طراحی خود  محققان  که  حالی  در 
مورد  در  ارقام  و  اعداد  اما  نکرده اند،  ارائه  را 
سایت   ۱4 در  استخراج  قابل  رطوبت  مقدار 

می دهد  نشان  جهان  سراسر  در  مطالعاتی 
که تنها یکی از این تأسیسات به طور بالقوه 
آشامیدنی  آب  روزانه  نیاز  متوسط  می تواند 

حدود ۵۰۰.۰۰۰ نفر را تأمین کند.
در  تحقیقاتی  تیم  سرپرست  رحمان،  عفیفه 
نشان  اقلیمی  پیش بینی های  گفت:  باره  این 
می دهد که شار بخار اقیانوسی در طول زمان 
شیرین  آب  منبع  حتی  و  می یابد  افزایش 
ایده ای  بنابراین،  می کند.  فراهم  را  بیشتری 
که ما پیشنهاد می کنیم تحت تغییرات آب و 

هوایی قابل اجرا است.
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وزارت دفاع کره جنوبی از پیشرفت آزمایش 

موشک فضایی با سوخت جامد خبر داد

هفته  موفقیت آمیز  آزمایش  که  کرد  اعلام  کره جنوبی  دفاع  وزارت 
گذشته یک پرتابه با سوخت جامد، نشان دهنده پیشرفت در تلاش این 

کشور برای داشتن قابلیت های فضایی »مستقل« است.
کره جنوبی  دفاعی  توسعه  دولتی  آژانس  یونهاپ،  از  ایرنا  گزارش  به 
موتور  احتراق  آزمایش  شامل  داده،  انجام  را  پرتابه  این  آزمایش  که 

موشک های مرحله دوم، سوم و چهارم این پرتابه چهار مرحله ای بود.
دوم  مرحله  موتور  با  فقط  و  مارس  ماه  در  پرتابه  این  اولیه  آزمایش 

انجام شد.
براساس این گزارش، پرتابه فضایی کره جنوبی که در حال توسعه است، 
از سوخت جامد برای سه موشک اول استفاده می کند. اما برای مرحله 
چهارم به دلیل آنکه از ورود دقیق به مدار اطمینان داشته و آن را 

آسان تر سازد، از سوخت مایع استفاده می کند.
یک محقق دولتی که خواست نامش فاش نشود، به خبرنگاران گفت: 
انجام شد. بسیار  تمامی مسائل در تست پروازی دوم به طور عادی 
سخت است که بگوییم تا چه اندازه در این زمینه پیشرفت داشته ایم 
اما چیزی که می توانم بگویم این است که این پیشرفت قابل توجه 

بوده است.
 )SAR( کره جنوبی در تلاش است که یک ماهواره دیافراگم مصنوعی
را به وزن ۵۰۰ کیلوگرم تا سال ۲۰۲۵ به منظور عملیات شناسایی و 

نظارت فضایی در مدار پایین زمین قرار دهد.
وزارت دفاع این کشور در بیانیه ای اعلام کرد: موفقیت دومین آزمایش 
پرواز نشان دهنده نقطه عطف مهمی در استحکام قابلیت های مستقل 

نیروی فضایی ارتش ماست.
تلاش کره جنوبی برای توسعه موشک فضایی در حالی صورت می گیرد 
که کره شمالی تلاش خود را برای ایمن سازی یک موشک با سوخت 
جامد دو برابر کرده است. در ماه دسامبر، کره شمالی ادعا کرد که یک 
موتور موشک با سوخت جامد با رانش بالا را برای توسعه یک »سیستم 

تسلیحات استراتژیک نوع جدید« آزمایش کرده است.

انگلیس و اقدامی در جهت کاهش وابستگی 

هسته ای خارجی

برای  را  صندوقی  خارجی  هسته ای  وابستگی  کاهش  برای  انگلیس   
تقویت پروژه های سوخت هسته ای و بازفرآوری اورانیوم بازیافتی بومی 

اختصاص می دهد.
به گزارش  ایرنا، روزنامه گاردین به نقل از وزارت بازرگانی انگلیس نوشت 
که  یک صندوق ۵۰ میلیون پوندی برای تقویت تولید سوخت هسته ای 
در این کشور و حمایت از منابع جایگزین  سوخت روسیه افتتاح می شود.

این صندوق بخشی از یک بسته سرمایه گذاری سوخت هسته ای ۷۵ 
از این بسته پیشتر به شرکت  میلیون پوندی است. ۱۳ میلیون پوند 
تولیدکننده سوخت هسته ای »وستینگهاوس« اعطا شده تا در توسعه 
قابلیت تبدیل اورانیوم بازفرآوری شده و اورانیوم استخراج شده به این 

شرکت کمک کند.
به نوشته گاردین، تبدیل اورانیوم مرحله مهمی در چرخه سوخت هسته 
ای است. صندوق مذکور برای ایجاد قابلیت بومی تبدیل اورانیوم بازیافتی 
که در حال حاضر در خارج از روسیه در دسترس نیست، طراحی شده 
است. دولت انگلیس امیدوار است که علاوه بر تقویت امنیت انرژی این 

جزیره، فرصت های صادراتی جدیدی از این محل ایجاد شود.
رهبران گروه ۷ در ابتدای تابستان امسال توافق کرده بودند که اقدامی 
جمعی برای کاهش وابستگی به کالاهای هسته  ای غیرنظامی و مربوطه 
از روسیه اتخاذ کنند که تنوع بخشیدن به منابع تامین اورانیوم و قابلیت 
از  آنهاست. روسیه حدود ۲۰ درصد  از جمله  تولید سوخت هسته ای 
ظرفیت جهانی تبدیل اورانیوم و ۴۰ درصد از ظرفیت غنی سازی آن 

را در اختیار دارد.
انجمن صنایع هسته  ای  رئیس   ،)Tom Greatrex( گریترکس  تام 
انگلیس، گفت: داشتن توانمندی مستقل برای تولید سوخت  هسته  ای 
راکتورهای پیشرفته برای دستیابی به امنیت انرژی و محو آلاینده ها 

حیاتی است.
لندن در اواخر پائیز اعلام کرده بود که احداث نیروگاه هسته  ای ۳ هزار 
 )Suffolk( در سافولک )Sizewell C( و ۲۰۰ مگاواتی سایزول سی
ادامه خواهد یافت و با حمایت از سرمایه  گذاری ۷۰۰ میلیون پوندی در 

این پروژه به دخالت جنجالی چین پایان می دهد.

پکن خواستار توجه سئول به نگرانی های 

منطقی پیونگ یانگ شد

 چین از کره جنوبی خواست برغم پرتاب موشک های بالستیک کره 
شمالی و تهاجم اخیر پهپادها به کره جنوبی رفع "نگرانی های منطقی" 
پیونگ یانگ را مورد توجه قرار دهد. به گزارش ایرنا از تارنمای شبکه 
»لیو  که  کرد  اعلام  امورخارجه چین  وزارت  اس،  بی  تلویزیونی کی 
شیائومینگ« مسئول ارشد انرژی هسته ای این کشور در تماس تلفنی 
شبه  مسائل  بررسی  جنوبی خود ضمن  کره  همتای  گان«  »کیم  با 

جزیره کره، خواستار توجه به دغدغه های دولتمردان کره شمالی شد.
لیو در این تماس تلفنی تصریح کرد، کره جنوبی و کره شمالی باید 
برای رفع نگرانی های خود، به ویژه »نگرانی های منطقی کره شمالی« به 
شیوه ای متعادل تلاش کنند تا به صورت مشترک از صلح و ثبات در 
شبه جزیره کره محافظت کنند. وی افزود، چین به نقش سازنده خود 

برای حل مسائل شبه جزیره کره ادامه خواهد داد.

تارنمای دویچه وله پیش بینی کرد که با 
توجه به هجوم پناهجویان ناشی از جنگ 
اوکراین به غرب اروپا، اتحادیه اروپا احتمالا 
اجرای  و  اتخاذ  زمینه  در  را  سختی  سال 

سیاست مهاجرتی در پیش خواهد داشت.
گزارش  در  ایرنا،  دوشنبه  روز  گزارش  به 
ماه  اوایل  تا  آمده است:  آلمانی  این رسانه 
دسامبر ۲۰۲۲ )۱۰ آذر( آژانس پناهندگان 
میلیون   ۴.۸ حدود  متحد  ملل  سازمان 
عمدتا  موقت  پناهجویان  عنوان  به  را  نفر 
از جمله  اروپا  اتحادیه  در کشورهای شرق 
لهستان، آلمان، بالتیک، رومانی و اسلواکی 
ثبت کرد که بسته به روند جنگ اوکراین، 
این تعداد می تواند در سال آینده میلادی 

افزایش یابد.
 )Ylva Johansson( یوهانسون  ایلوا 
دسامبر  اروپا  اتحادیه  داخلی  امور  کمیسر 
گذشته گفت که این اتحادیه با بزرگترین 
بحران مهاجرت از زمان جنگ جهانی دوم 

مواجه است.
اروپا  اتحادیه  مقام  این  ادعای  وجود  با 
درباره سیاست کلی این بلوک در حمایت 
از پناهجویان، برخی از کشورهای اروپایی از 
فشار بیش از حد بحران مهاجرت شکایت 
دارند. در آلمان، مقامات دولت های محلی و 
فدرال از مشکلات اسکان پناهجویان سخن 

گفته اند.
سال  در  اروپا  اتحادیه  گفت:  یوهانسون 
بین  وحدت  حفظ  چالش  با   ۲۰۲۳
کشورهای عضو مواجه است زیرا پناهجویان 
بین  متوازن  صورت  به  جنگی  آوارگان  و 
کشورها توزیع نشده اند و افراد بدون هیچ 
در چارچوب یک  و  مهاجرتی  قانونی  رویه 
وضعیت محافظتی آزادانه در داخل اتحادیه 

اروپا تردد می کنند.
به  خود  گزارش  از  بخشی  در  وله  دویچه 
بحران  از  ناشی  نشده  حل  های  نگرانی 
اروپا  شرق  جنوب  کشورهای  در  مهاجرت 
پناهجویان  بحران  نوشت:  و  کرده  اشاره 
کشورهای  در  مهاجرت  روند  اوکراینی، 
نظر  از  را  اروپا  اتحادیه  شرق  جنوب 
تعداد  گذشته  سال  در  است.  کرده  پنهان 
پاکستان  افغانستان،  سوریه،  از  پناهجویان 
قابل توجهی داشته است.  افزایش  یا مصر 
اتحادیه  مرزی  مدیریت  آژانس  فرانتکس، 
غیرقانونی  ورود  هزار   ۲۸۰ حدود  اروپا 
مهاجران را در ماه اکتبر )مهر( ثبت کرد که 
۷۷ درصد بالاتر از سال ۲۰۲۱ و بالاترین 
رقم از زمان بحران مهاجرت سالهای ۲۰۱۵ 

و ۲۰۱۶ بوده است.
از  ناشی  فشار  رود  می  فرانتکس:انتظار 
هجوم پناهجویان وآوارگان به اتحادیه اروپا 

افزایش یابد
این گزارش با اشاره به پیش 
افزایش  برای  فرانتکس  بینی 
ورود  از  ناشی  فشارهای 
اروپا  اتحادیه  به  پناهجویان 
بحران  که  آنجا  از  نوشت: 
بزرگ  تهدیدی  مهاجرت 
برای امنیت مرزهای خارجی 
شود،  می  محسوب  اروپا 
و ساحلی  مرزی  گارد  آژانس 
تدابیر  ورشو  در  مستقر  اروپا 
برای  را  جامعی  احتیاطی 
مرزها  از  حفاظت  و  تقویت 

توصیه کرده است.
براساس این گزارش، وزیران کشور اتحادیه 
اروپا این هشدارها را جدی گرفته اند و در 
در   ۲۰۲۲ سال  در  خود  نشست  آخرین 
تلاش  دیگر  بار  که  دادند  وعده  بروکسل 
های شان را که تاکنون بی ثمر بوده است، 
در سال ۲۰۲۳ تشدید می کنند. انتظار می 
رود در نیمه اول سال جدید، اتحادیه اروپا 
برای  به کشورهای عضو  ریاست سوئد،  به 
اصلاحات در قوانین پناهندگی و مدیریت 
هاست  سال  اروپایی  وزیران  که  مرزها 
برسند،  توافق  به  آن  سر  بر  اند  نتوانسته 

فشار وارد کنند.
است  بعید  کرد  بینی  پیش  وله  دویچه 
که  کشورهایی  بین  اساسی  اختلافات 
به  پناهندگان  ورود  محدودیت  خواستار 
که  کشورهایی  با  هستند،  کشورهایشان 
هنوز هم از پذیرش آنها استقبال می کنند، 

در سال ۲۰۲۳ رفع شود.
اسپانیا،  ایتالیا،  یونان،  مانند  کشورهایی 
اول  مقصد  که  کرواسی  یا  مجارستان 
مهاجران و پناهجویان احتمالی هستند، به 
مهاجران اجازه ورود می دهند تا سفر خود 
را به سمت شمال ادامه دهند. اما اتریش و 
دارند که ده ها هزار  از آن  آلمان شکایت 
نفر در کشورهای آنها درخواست پناهندگی 
داده اند، در حالی که آنها باید در کشوری 

اند،  شده  اروپا  اتحادیه  وارد  آنجا  از  که 
تقاضای خود را مطرح کنند.

مسئولیت  که  دوبلین  به  موسوم  قانون 
پناهجویان را در اولین مقصد آنها مشخص 
اروپا  کمیسیون  ندارد.  کارایی  کند،  می 
اصلاحات  برای  را  مختلفی  پیشنهادهای 
اما تنها سه بند از ۱۰ بند  ارائه کرده،  آن 
به  قرار گرفته است.  آن مورد بحث جدی 
سال  در  بیشتری  قوانین  یوهانسون،  گفته 
آینده تصویب خواهد شد تا در نهایت یک 
سازوکار مسئولیت پذیری و همبستگی در 
سیاست مهاجرت و پناهندگی اتحادیه اروپا 

ایجاد شود.
برای  دیگری  داوطلبانه  سازوکار  تازگی  به 
برای  که  کشورهایی  از  پناهجویان  توزیع 
شوند،  می  اروپا  اتحادیه  وارد  بار  اولین 
شکست خورد، زیرا فرانسه نتوانست در این 
زمینه با دولت جدید جناح راست رادیکال 

ایتالیا به توافق برسد.
به  خود  گزارش  در  همچنین  وله  دویچه 
اقدام کشورهایی مانند مجارستان، کرواسی، 
با  جدی  مخالفت  در  بلغارستان  و  یونان 
مهاجران و پناهجویان اشاره کرده و نوشت: 
ها،  رسانه  و  پناهچویان  حامی  های  گروه 
فرانتکس را به نادیده گرفتن این اقدامات 

متهم می کنند.
مهاجرتی  مسائل  رسانه،  این  نوشته  به 
اتریش  در  انتقادهای شدیدی  با  همچنین 
مواجه شده است. با وجودی که کشورهای 
اند  کرده  محاصره  را  اتریش  اروپا  اتحادیه 
 ۲۰۲۰ سال  در  پناهجو  هزار   ۱۰۰ تقریبا 
در این کشور ثبت نام شد. مجارستان که 
دارای مرز خارجی با اتحادیه اروپا است در 
این سال فقط ۵۰ مهاجر ثبت کرد. این عدم 
توازن انتقاد گرهارد کارنر وزیر کشور اتریش 

را برانگیخت.
وی گفت در بسیاری از کشورهای اروپایی 
دلیل  همین  به  و  نداریم  مرزی  کنترل 
مخالف ادغام کشورهایی مانند بلغارستان و 

رومانی به منطقه شنگن است.

هجوم مهاجران، گره کور سیاست مهاجرتی  اتحادیه 
اروپا در سال ۲۰۲۳

گزارش

روسیه: نگران احیای نفوذ آمریکا در 

افغانستان هستیم

امور  در  روسیه  جمهوری  رئیس  ویژه  نماینده  کابلوف  ضمیر   
در  آمریکا  نفوذ  احیای  نگران  هنوز هم  افغانستان گفت کشورش 

افغانستان است.
به گزارش ایرنا از خبرگزاری جمهور، ضمیر کابلوف در تازه ترین 
مصاحبه با روزنامه هندو گفت که کرملین نگران تلاش های آمریکا 

برای احیای نفوذ و قابلیت هایش در افغانستان است.
جاری  تلاش های  نگران  مشخص  طور  به  روسیه،  گفت:  کابلوف 
آمریکا برای به دست آوردن توانایی کنترل و اعمال نفوذ بر وضعیت 
کنونی افغانستان و از جمله ایجاد تاسیسات نظامی در کشورهای 

همسایه است.
وی همچنین اقدامات طالبان علیه داعش را ستایش کرد و افزود 
روند به رسمیت شناخته شدن طالبان با اشتراک نمایندگان این 
گروه در نشست های منطقه ای از جمله روند مسکو در ماه نوامبر، 
آغاز شده است. اما، او فقدان مشروعیت داخلی طالبان را معضل 

اصلی در برابر به رسمیت شناختن این گروه توصیف کرد.
این مقام سیاسی روس خاطرنشان کرد: “به رسمیت شناخته شدن 
طالبان در سطح بین المللی به تطبیق شرایط از سوی کابل از جمله 
تکمیل روند مصالحه بین الافغانی، ایجاد ساختار فراگیر قدرت، محو 
بشر  حقوق  بنیادین  اصول  رعایت  و  موادمخدر  و  تروریزم  تهدید 

بستگی دارد. “
نماینده  فایق،  از عملکرد نصیر  این مصاحبه  این وی در  با وجود 
کنونی افغانستان در سازمان ملل به دلیل رای دادن به قطعنامه های 

ضد روسیه، ابراز نارضایتی کرده است.

 ونزوئلا برای گفت وگو با آمریکا 

اعلام آمادگی کرد

 رئیس جمهوری ونزوئلا همزمان با اعلام آمادگی برای »گفت وگو با 
دولت آمریکا در بالاترین سطح« تاکید کرد واشنگتن با وجود توافق 
انجام شده با مخالفان، هنوز ۳ میلیون و ۱۵۰ هزار دلار از منابع 

این کشور در خارج از ونزوئلا را آزاد نکرده است.
به نقل از خبرگزاری افه، نیکلاس مادورو رئیس جمهوری ونزوئلا در 
مصاحبه ای اختصاصی با ایگناسیو رامونت خبرنگار شبکه تلویزیونی 
امضا کردیم،  )با مخالفان(  که  توافقی  آخرین  تاکید کرد:  تله سور 
یک توافقنامه اجتماعی با کارکرد مطلوب است، به بیان دقیق تر، 
برای آزادسازی سه میلیون و ۱۵۰ هزار دلار از منابع توقیف شده 
ما در بانک های خارج از کشور)...(؛ البته که )آزادسازی این منابع( 

برای دولت ایالات متحده مشکلاتی داشته است.
برای  آمریکا  که  موانعی  مورد  در  جزئیات  ارائه  بدون  مادورو 
که  داد  اطمینان  است،  مواجه  آن  با  ونزوئلا  منابع  آزادسازی 
دولت ونزوئلا به مذاکرات با گروه های مختلف اپوزیسیون، فراتر از 
گروه بندی »پلتفرم واحد« )که به عنوان ائتلاف نماینده ضد دولت 

مادورو در مذاکرات مکزیک شرکت می کنند( ادامه خواهد داد.
رئیس دولت ونزوئلا خاطر نشان کرد که مشخصه اصلی دولت او، 
ترویج گفت وگوی دائمی با بازیگران مختلف سیاسی و اقتصادی در 
این کشور است و این مسئله، راهکار احیای ثبات ونزوئلا در سال 

۲۰۲۲ میلادی بود.
وی افزود: در ونزوئلا، مخالفانی وجود دارند؛ این شکاف و انشقاق 
کنونی و ایجاد اپوزیسیون، محصول و نتیجه سیاست های افراطی 
ترامپ  دونالد  جمهوری  ریاست  سال  چهار  طول  در  که  بوده 
ونزوئلا  درآوردن  زانو  به  برای  آمریکا(  پیشین  )رئیس جمهوری 

اعمال شده است.
که  کرد  تاکید  دیگر  بار  آمریکا،  سیاست های  رد  وجود  با  مادورو 
ونزوئلا برای »گفت وگو در بالاترین سطح« با دولت این کشور آماده 

است.
وی تصریح کرد: ونزوئلا کاملا آماده است تا در جهت عادی سازی 
روابط دیپلماتیک، کنسولی و سیاسی با دولت ایالات متحده فعلی 

و با دولت های آینده، گام بردارد.
۲۶ نوامبر ۲۰۲۲ )۶ آذر( دولت ونزوئلا و مخالفان دومین توافقنامه 
از مردم ونزوئلا را امضا کردند که هدف اصلی  به منظور حمایت 
آن، بازیابی منابع مسدود شده این کشور تحت تحریم در سیستم 

مالی بین المللی است.
از  که  است  گفت وگوهایی  ازسرگیری  دنبال  به  شده  امضا  توافق 
اکتبر ۲۰۲۱ با تصمیم دولت ونزوئلا به حالت تعلیق درآمده بود 
هزینه های  و  کمک  زمینه  در  باید  دولت  و  مخالفان  آن،  طبق  و 
بشردوستانه مانند پرداخت هزینه های پروژه های پزشکی و یا تعمیر 

شبکه های برق همکاری کنند.
دولت ونزوئلا در ژانویه ۲۰۱۹ و به دنبال حمایت آمریکا از خوان 
انتخابات  در  مادورو  مجدد  پیروزی  از  مخالفان پس  رهبر  گوایدو 
حالی  در  این  کرد.  قطع  را  واشنگتن  با  روابط  جمهوری،  ریاست 
است که به تازگی، ۷۲ نماینده سابق و مخالف دولت ونزوئلا که 
در سال ۲۰۱۹ از خوان گوایدو حمایت کرده بودند، انحلال »دولت 

موقت« به ریاست وی را تصویب کردند.
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 رئیس صندوق بین المللی پول اعلام 
بزرگی  بخش  برای  سال ۲۰۲۳  کرد: 
از اقتصاد جهانی، سال سختی خواهد 
بود زیرا موتورهای اصلی رشد جهانی 
با  همگی   - چین  و  اروپا  آمریکا،   -
وضعیت نامطلوبی مواجه خواهند شد.

به گزارش ایرنا از الگماینر، کریستالینا 
صندوق  مدیرعامل  جورجیوا، 
شبکه  به  یکشنبه  پول  بین المللی 
سی بی اس گفت: سال جدید »سخت تر 
سر  پشت  که  بود  خواهد  سالی  از 

می گذاریم«.
اقتصاد  افول سه  را  امر  این  وی علت 
بزرگ جهان یاد کرد و افزود، اقتصاد 
چین  و  اروپا  اتحادیه  متحده،  ایالات 
همگی به طور همزمان در حال افول 

هستند.
صندوق  گزارش،  این  اساس  بر 
برآورد  اکتبر،  ماه  در  پول  بین المللی 

سال  در  جهانی  اقتصاد  رشد  از  خود 
موضوع  این  داد.  کاهش  را   ۲۰۲۳
منعکس کننده تداوم عقب نشینی این 
صندوق ناشی از عواملی مانند جنگ در 
اوکراین و همچنین فشارهای تورمی و 
مهندسی شده  بالای  بهره  نرخ های 
توسط بانک های مرکزی مانند فدرال 
فشار  کاهش  هدف  با  آمریکا  رزرو 

قیمت ها به آن بود.
از آن زمان، چین سیاست صفر کووید 
۱۹ را کنار گذاشته و بازگشایی بی نظم 
اقتصاد خود را آغاز کرده است، هرچند 
با  آنجا  در  )مردم(  مصرف کنندگان 
کرونا  ویروس  به  ابتلا  موارد  افزایش 

محتاط هستند.
شی جین پینگ رئیس جمهور چین، 
روز شنبه در اولین اظهارنظر عمومی 
از تغییر سیاست چین، در  خود پس 
خواستار  میلادی  نو  سال  سخنرانی 

زیرا چین  شد،  بیشتر  اتحاد  و  تلاش 
وارد "مرحله جدیدی" می شود.

در  بار  اولین  »برای  گفت:  جورجیوا 
۴۰ سال گذشته، رشد چین در سال 
۲۰۲۲ احتمالاً در حد رشد جهانی یا 

کمتر از آن خواهد بود.«
وی که اواخر ماه گذشته برای گفت و 
به  پول  بین المللی  درباره صندوق  گو 
چین سفر کرد، اظهار داشت: علاوه بر 

این، اوج گیری کرونا در ماه های آینده 
احتمالاً در سال جاری به اقتصاد این 
کشور ضربه خواهد زد و رشد منطقه ای 

و جهانی را به تعویق خواهد انداخت.
پول گفت:  بین المللی  رئیس صندوق 
سخت  چین  برای  آینده  ماه  چند   "
کشور  این  منفی  رشد  و  بود  خواهد 
منفی  تاثیر  رشد جهانی  و  منطقه  بر 

خواهد گذاشت. "

صندوق بین المللی پول: سال جدید برای اقتصاد جهانی سخت 
خواهد بود
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رئیس  و  بولیوی  رئیس جمهوری   
شورای فدراسیون روسیه طی دیداری 
در حاشیه مراسم تحلیف رئیس جمهور 
برزیل، درمورد تقویت همکاری ها در ۴ 
حوزه فناوری، انرژی، تجارت و آموزش 

توافق کردند.
اسپوتنیک  از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
موندو، به دنبال دیدار »لوئیس آرسه« 
»والنتینا  و  بولیوی  رئیس جمهوری 
فدراسیون  شورای  رئیس  ماتوینکو« 
خود  توییتر  صفحه  در  آرسه  روسیه، 
همکاری  روابط  داریم  قصد  ما  نوشت: 
دوجانبه خود را در زمینه های فناوری، 
انرژی، تجارت و آموزش و سایر زمینه 

ها تقویت کنیم.

به دنبال سفر مقام های بولیوی و روسیه 
مراسم  در  منظور شرکت  به  برزیل  به 
این  جدید  رئیس جمهوری  تحلیف 
کشور، این نشست در برازیلیا پایتخت 

برزیل انجام شد.
ماتوینکو نیز پس از این دیدار اعلام کرد 
که »سیاست خارجی مستقل بولیوی و 
مسیر آن برای حفظ حاکمیت و دفاع از 

منافع ملی را تحسین می کند«.
ایجاد  ما  کرد:  تصریح  روس  مقام  این 
دولتی  بین  کمیسیون  برای  مکانیزمی 
همکاری های تجاری و اقتصادی را مهم 

می دانیم.
وی با بیان اینکه روسیه و بولیوی هر دو 
انتظار  در  آینده،  از  یکسانی  چشم انداز 

دارند،  عادلانه تر  و  چندقطبی   جهانی 
همکاری  آماده گسترش  روسیه  گفت: 

با بولیوی است.
با  روسیه  فدراسیون  شورای  رئیس 
بیان اینکه »مسکو سهمیه بورسیه های 
به  بولیوی  دانشجویان  برای  را  دولتی 
میزان قابل توجهی افزایش داده است« 
گفت: ما مصمم هستیم و این را صادقانه 
گسترش  و  تعمیق  به  که  گویم،  می 
روابط خود در زمینه های مختلف ادامه 

دهیم.
خارجه  امور  وزیر  لاوروف«  »سرگئی 
بولیوی  بود دولت  پیشتر گفته  روسیه 
یکی از شرکای دارای اولویت روسیه در 
منطقه آمریکای لاتین و کارائیب است.

اقتصادی  فعالیت  زمینه های  دیگر  از 
مشارکت  بولیوی،  و  روسیه  مشترک 
گازی  پروژه های  در  گازپروم  شرکت 
ال  روزنامه  نوشته  به  که  است  بولیوی 
تحت  گازی  ذخایر  مجموع  پائیس، 
بولیوی  در  روسی  شرکت  این  فعالیت 
طبیعی  گاز  مکعب  متر  میلیارد   ۷۰.۸

تخمین زده شده است.
روابط دیپلماتیک بین روسیه و بولیوی 
در سال ۱۸۹۸ میلادی برقرار شد. در 
حال حاضر، علاوه بر کمک مداوم دولت 
مبارزه  برای  واکسن  اهدای  در  روسیه 
راه اندازی  در  کشور  دو  کووید-۱۹،  با 
رابطه  اقتصادی،  متنوع  پروژه های 

نزدیکی دارند.

توافق بولیوی و روسیه برای تقویت همکاری های کلیدی
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استان تهران
خبر

کشف ۶۰ میلیاردریال کالای قاچاق در 

غرب استان تهران

فرمانده انتظامی غرب استان تهران از اجرای طرح ارتقاء 
امنیت اجتماعی در این منطقه خبر داد و گفت: در این 
راستا ۶۰ میلیارد ریال انواع کالای قاچاق کشف و ۲۲ نفر 

دستگیر شدند.
و  بیست  اجرای  با  داشت:  اظهار  ظهیری  کیوان  سردار 
پنجمین مرحله طرح ارتقای امنیت اجتماعی محله محور، 
با هدف مبارزه با سارقان جرایم خشن، مالخران و کشف 
کالای قاچاق در ۶ شهرستان تابعه غرب استان تهران در 
۷۲ ساعت گذشته، ۱۶۰ دستگاه خودرو و موتورسیکلت 

مسروقه کشف شد.
با  سارقان،  شناسایی  و  اولیه  اقدامات  از  پس  افزود:  وی 
هماهنگی مقام قضائی با اجرای بیش از ۴۳۶ حکم قضائی، 
یکهزار و ۲۱۹ نفر دستگیر شدند که از بین این دستگیر 

شدگان، ۵۶۰ نفر سارق و مالخر بودند.
این مسئول خاطرنشان کرد: در راستای اجرای این طرح 
اموال سرقتی  قلم  بزرگ سرقت منهدم و ۶۶۱  باند   ۱۰

کشف شد.
انواع  کیلوگرم   ۵۲۰ کشف  به  اشاره  با  ظهیری  سردار 
موادافیونی اضافه کرد: در جریان اجرای این طرح ۴۹۷ 
نفر خرده فروش و قاچاقچی دستگیر و به مرجع قضائی 

تحویل شدند.
انواع  ریال  میلیارد  راستای کشف ۶۰  اداد: در  ادامه  وی 
کالای قاچاق ، ۲۲ نفر دستگیر شده و ۴۷ هزار قلم انواع 

کالای قاچاق کشف شد.
امنیت  ارتقای  طرح  اجرای  در  شد:  یادآور  مسئول  این 
اجتماعی، ۸۵ نفر از مخلان نظم و امنیت در شهرستان 
های غرب استان تهران دستگیر و ۶ قبضه سلاح جنگی 

نیز از آنان کشف شد.
با  جدی  برخورد  کرد:  خاطرنشان  ظهیری  سردار 
قاچاقچیان کالا، فروشندگان موادمخدر و برهم زنندگان 
نظم و امنیت عمومی از اولویت های پلیس غرب استان 
از شهروندان خواست در صورت مشاهده  و  تهران است 
هرگونه موارد مشکوک موارد را از طریق سامانه ۱۱۰ به 

پلیس اطلاع دهند.
متهمان  تمام  شده  انجام  هماهنگی  با  کرد:  تاکید  وی 

دستگیر شده به مراجع قضائی تحویل شدند.

تامین سوخت   فرماندار ویژه شهرستان ری گفت: 
گاز صنایع این شهرستان از جمله شهرک صنعتی 
شمس آباد در زمستان مشکلاتی دارد اما در تلاش 
برای مدیریت تامین سوخت این واحدهای تولیدی 

هستیم.
واحدهای  از  بازدید  درحاشیه  زمانی  حمید   
در  آباد  شمس  صنعتی  شهرک  تولیدی  و  صنعتی 
این  صنایع  تمامی  اکنون  افزود:  خبرنگاران  جمع 
گاز  سوخت  تامین  مساله  با  نحوی  به  شهرستان 
شهری درگیر بوده و نگران تامین انرژی مورد نیاز 
و  مدیریت  با  که  هستند  خود  فعالیت  ادامه  برای 
مشکلات  قطعا  سوخت  مصرف  در  جویی  صرفه 

مرتفع خواهد شد .
وی یادآور شد: مساله تامین سوخت با وجود اهمیت 
واحدهای  برخی  برای  صنایع،  تمامی  برای  آن 
و  بلور  شیشه،  تولیدکنندگان  ویژه  به  تولیدی 

کریستال از ضرورت بیشتری برخوردار است.
زمانی اظهار داشت: در صورت توقف تامین سوخت 
زمینه  کریستال،  و  شیشه  حوزه  صنایع  برای 
خاموشی و کاهش دمای کوره این صنایع ایجاد می 
دنبال  به  آنان  برای  بالایی  بسیار  شود که خسارت 

دارد.
کوره  خاموشی  ری،  شهرستان  ویژه  فرماندار 
تولید  توقف  ساز  زمینه  را  کریستال  و  بلور  صنایع 
آنها برشمرد و گفت: در همین زمینه ضمن تلاش 
کنندگان  تولید  این  گاز  قطعی  از  جلوگیری  برای 
بدون  تا  شد  هماهنگ  گاز  شرکت  مسئولان  با   ،
از قطع گاز  هماهنگی و اطلاع به صاحبان صنایع، 

صنایع پر مصرف خودداری کنند.
وی خاطرنشان کرد: با بازدید از تمامی شرکت های 
تولید شیشه و بلور، سعی شد تا به آنان آرامش و 
دلگرمی برای حل مشکل تامین سوخت داده شود، 

اگرچه این مشکل تا نیمه بهمن پابرجاست.
زمانی ادامه داد: در صورتی که بتوان این وضعیت 

مدیریت  بهمن   ۱۵ تا  را  سوخت  تامین  در  دشوار 
کرد، می توان از این شرایط خارج شد ضمن آنکه تا 
آن زمان، با ورود سیستم در حال تعمیر عسلویه به 
مدار گاز رسانی، وضعیت گازرسانی به صنایع بهتر 
می شود. فرماندار ویژه شهرستان ری گفت: برخی 
صنایع می توانند با سوخت جایگزین ) گاز ال پی 

جی ( نیز فعالیت کنند که در تلاش هستیم تا این 
واحدها به سمت تامین سوخت جایگزین بروند، این 
اقدام از سویی می تواند مشکل کنونی آنان را مرتفع 
سازد و از سوی دیگر در شرایط بحرانی که امکان 
تامین سوخت گاز شهری وجود نداشته باشد، می 
تواند مانع از توقف فعالیت بنگاه های اقتصادی شود.

فرماندار ویژه ری: سوخت کارخانجات شهرک 
صنعتی شمس آباد با مدیریت تامین می شود

 بخشدار فشافویه از توابع شهرستان ری 
گفت: در راستای توسعه روستاهای این 
هادی  طرح های  بازنگری  مانع  با  بخش 
روستاها  برخی  برای  که  هستیم  روبرو 
حتی ۲۰ سال از آخرین بازنگری سپری 

شده است.
هادی حسینخانی  در جمع خبرنگاران 
افزود: روستاها از جمعیت اشباع شده و 
با وضعیت کنونی نبود بازنگری در طرح 
های هادی، مردم مجبور به ساخت و ساز 
غیر مجاز یا مهاجرت به نقطه ای دیگر 

هستند.
دارای ۱۳  فشافویه  بخش  وی  گفته  به 
روستای دارای سکنه است که با سیاست 
های تشویقی در برخی روستاها، توانستیم 
زمینه بازگشت سکنه را در تعدادی از آنها 
فراهم کنیم و با تسهیلات ایجاد شده به 
بحث مهاحرت معکوس کمک شده است.

این مسئول خاطرنشان کرد: یکی از طرح 
های در دست اجرا روستاهای این بخش را 
رفع فقر برشمرد و اضافه کرد: با همکاری 
بسیج، شورای روستاها و نهادهای مختلف 
دیگر، برای بهبود وضعیت معیشت آنها با 
کمک های مختلف به ویژه ایجاد اشتغال 

تلاش شد.
بخش  در  داشت:  اظهار  حسینخانی 
و  اتباع  جمعیت  نفر  هزار   ۳۵ فشافویه 
۱۵ هزار نفر جمعیت شناور داریم که با 
احتساب زندانیان در مجموع ۱۰۰ هزار 
می  تشکیل  را  بخش  این  جمعیت  نفر 

دهند.
بخشدار فشافویه با اشاره به ظرفیت های 

فشافویه  گفت:  بخش  این  در  مستقر 
مانند  اقتصادی  های  ظرفیت  لحاظ  به 
راه ها ارتباطی، فرودگاه امام، منطقه ویژه 
اقتصادی و شهرک صنعتی شمس آباد از 
اهمیت خاصی در ساختار اقتصادی کشور 

و استان تهران برخوردار است.
وی با بیان اینکه با وجود تمام ظرفیت 
ها، به توسعه این بخش بی توجهی شده 
است، خاطر نشان کرد: با پیگیری های 
این  اداری  ساختار  وضعیت  شده،  انجام 

بخش رو به بهبود و ارتقا است.
حسینخانی ادامه داد: از سوی دیگر یک 
نا هماهنگی میان دستگاه ها وجود داشت 
که طی سال جاری برای ایجاد هماهنگی 
و تعامل میان دستگاه ها برای پاسخگویی 
ایجاد  مردم  های  دغدغه  و  مطالبات  به 

شد.
با اشاره به روند رو به  بخشدار فشافویه 

رشد رسیدگی به مطالبات مردم در سطح 
این بخش گفت: ملاقات های مردمی در 
تمام ادارات و بخشداری موجب برقراری 
شده  مردم  و  مسئولان  نزدیک  ارتباط 

است.
مورد  های  بحث  دیگر  از  حسینخانی 
تحقق  برای  تلاش  را  بخشداری  تاکید 
شعار سال برشمرد و اضافه کرد: لیستی 
از صنایع مستقر تهیه شده و کارشناسان 
را  صنایع  این  مشکلات  بخشدارای 
شناسایی و برای رفع آنها پیگیری های 

لازم را انجام می دهند.
بخشدار فشافویه به معرفی ۵۰ واحد برای 
بحث توسعه آنها اشاره کرد و گفت: باید 
از این ظرفیت بزرگی که ایجاد شده ابتدا 
مجموعه صنایع مستقر در شهرستان ری 
بهره مند شوند. وی از دغدغه های مهم 
بخش فشافویه را ساختار انتظامی اعلام و 

اضافه کرد: یک کلانتری اکنون در همین 
راستا در دست ساخت است که به زودی 
آباد  حسن  دوم  کلانتری  افتتاح  شاهد 
فشافویه خواهیم بود که در ارتقای ضریب 

امنیت این بخش موثر است.
روستاهای  به  گازرسانی  حسینخانی 
از دیگر مطالبات مردم  را  فاقد دهیاری 
برشمرد و گفت: اکنون تمام اقدامات برای 
پاسخگویی به این مطالبه اتجام شده و 
راهداری  کل  اداره  مثبت  پاسخ  منتظر 
رسانی  گاز  لوله  خطوط  اجرای  برای 
هستیم. بخشدار حسن آباد فشافویه افزود: 
برای مجموعه دام گستر و تولید گوشت 
تمانی دامداران حاشیه  قرمز و شیر که 
مکان  این  به  و  آوری  تهران جمع  شهر 
مشکلات  برخی  اگرچه  شده اند  منتقل 
قضایی داشتند اما بخشی از مشکلات آن 

در زمینه ساماندهی بهداشتی است.

بخشدار فشافویه: توسعه روستاهای این بخش 
نیازمند بازنگری طرح هادی است

خبر

امام جمعه قرچک: از ظرفیت جوانان 
برای کنترل فضای مجازی استفاده شود

از فضای  استفاده دشمنان  به  اشاره  با  امام جمعه قرچک 
برای  برای ضربه زدن به جمهوری اسلامی گفت:  مجازی 
خوبی  به  جوانان  ظرفیت  از  باید  مجازی  فضای  کنترل 

استفاده کرد.
بصیریتی  اسماعیلی در نشست  الله  الاسلام حجت  حجت 
که در سرای محله ولایت قرچک برگزار شد، اظهار داشت: 
امروز دشمن به طور مداوم درحال برنامه ریزی برای آسیب 
زدن به نظام مقدس جمهوری اسلامی است و بانوان را هدف 

قرار داده است.
به  زمینه ها  همه  در  تا  است  صدد  در  دشمن  افزود:  وی 
ویژه در حوزه اقتصادی به کشور صدمه وارد کند ولی قطعا 
حضور آنان در حوزه جنگ فرهنگی به ویژه در سال های 

اخیر مشهودتر است.
این مسئول با اشاره به این که طی سال های اخیر در حوزه 
فضای مجازی عملکرد ضعیفی داشتیم، افزود: فضای مجازی 
نیاز به مدیریت دغدغه مند دارد و چه بهتر که در مدیریت 
این فضای ملتهب، از ظرفیت جوانان به خوبی استفاده شود.

امام جمعه قرچک تأکید کرد: فضای مجازی نیاز به مدیریت 
و  مندانه  دغدغه  و  روزی  شبانه  مدیریت  دارد،  پایش  و 
از  با حملاتی که  مقابله  برای  تمام ظرفیت ها  از  استفاده 
سوی دشمن اتفاق می افتاد دارد، بی توجهی به این حوزه 

آسیب های بسیاری را به کشور وارد می کند.
اسماعیلی با تأکید بر لزوم توجه به موضوع جهاد تبیین مد 
نظر رهبر معظم انقلاب تاکید کرد: مسئله تبیین، موضوع 
بسیار اساسی حال حاضر کشور است که می بایست بیش از 
گذشته مورد توجه ویژه قرار گیرد و در این بین، نقش بانوان 

و اثر بخشی آن قابل توجه و اهمیت است.
وی یادآور شد: باتوجه به فرمایشات رهبر معظم انقلاب، لازم 
است تا بیش از گذشته به حوزه فضای مجازی ورد کنیم 
اجازه ندهیم  نظام،  ابعاد مختلف دستاوردهای  تبیین  با  و 
دشمنان واقعیت های نظام را آن گونه که می خواهند بازگو 

کنند.
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شهریار  شهرستان  ویژه  فرماندار 
لزوم  بر  ها  بانک  شورای  جلسه  در 
ارائه  در  ها  بانک  اهتمام  و  همکاری 

تسهیلات اشتغالزایی تاکید کرد.
 امیرعباس شفیع زاده روز دوشنبه در 
شهرستان  های  بانک  شورای  جلسه 
با حضور مسئولان شعبه  شهریار که 
روسای  و  ها  بانک  سرپرستی  ها، 
دستگاه های اجرایی برگزار شد اظهار 
حوزه  در  شهرستان  بانکها  داشت: 
اشتغال با ارایه تسهیلات ارزان قیمت 

به مردم قدم بردارند.
وی با اشاره به این که دولت مکلف به 
ایجاد یک میلیون شغل در سال است، 
یک  ایجاد  تحقق  راستای  در  افزود: 
میلیون شغل در سال، شایسته است 
بانک ها با ارائه تسهیلات اشتغالزایی به 
متقاضیان به این امر مهم کمک کنند.

کارکرد  بر  تاکید  با  زاده  شفیع 
تاثیر  میزان  و  شهرستان  در  بانک ها 
آن در رضایتمندی مردم خاطرنشان 
شهروندان  نیازهای  به  توجه  کرد: 

سطح  ارتقای  و 
رسانی  خدمات 
وظیفه  مردم  به 
مسئولان  همه 
خدمتگزاران  و 

است.
مسئول  این 
بانک  کرد:  اضافه 
پرداخت  با  ها 

اشتغال  برای  را  بستر  تسهیلات؛ 
باید  ما  همه  کنند،  فراهم  جوانان 

تلاش خود را در زمینه حل مشکلات 
مردم و اشتغال جوانان بکار گیریم.

تاکید فرماندار شهریار بر همکاری بانک ها در ارائه تسهیلات اشتغالزایی

امام جمعه رباط کریم گفت: خون شهدا باعث 
بقا، ماندگاری و اقتدار نظام است و ما همواره 

مدیون خون شهدا هستیم.
الاسلام  حجت  روز،  اتفاق  خبرنگار  گزارش  به 
مقام  تکریم  با هدف  روز دوشنبه  ترابی  حسن 
شامخ شهداء و خانواده های ایشان در دیدار با 
خانواده شهیدان رضا شجاع و سخاوت فخری 

اظهار داشت: دیدار با خانواده شهدا موجب دوام 
فرهنگ ایثار و شهادت می شود، باید همواره از 
شهدا الگو بگیریم و در مسیر اهداف آنان حرکت 
در  باشیم که شهدا  اهدافی  تحقق  دنبال  به  و 

مسیر آن به شهادت رسیدند.
و  شهدا  معظم  خانواده  با  دیدار  افزود:  وی 
ایثارگران تلنگری برای مسئولان به منظور حفظ 

و حراست از آرمان های والای انقلاب 
اسلامی و خدمت رسانی صادقانه و بی 

منت به مردم است.
حجت الاسلام ترابی خاطرنشان کرد: 
امنیت و اقتدار امروز کشور را مدیون 

و  هستیم  شهدا  و  ایثارگران  های  جانفشانی 
برای مسئولان  از خانواده شهدا تکلیف  تکریم 

است.
شهرستان رباط کریم در فاصله ۲۵ کیلومتری 

جنوب غربی از تهران قرار دارد. 

خون شهدا باعث امنیت و اقتدار نظام است

سال پنجم - شماره   165

آگهی فقدان سند مالکیت
برابر  محمودزاده  زهرا  خانم  اینکه  به  نظر 
مورخ   13676 شماره  به  وارده  درخواست 
استشهادیه  برگ  دو  تسلیم  با   1401/08/21
 34 شماره  رسمی  اسناد  دفترخانه  مصدق 
مالکیت  سند  اینکه   اعلام  با  کریم  رباط 
از  مشاع  سهم  دویست   /200 مساحت 
مساحت به  مزروعی  زمین  قطعه  یک   ششدانگ 

نود  و  چهارصد  و  هزار  یازده   /  11498/97  
به شماره  و هفت سانتیمتر  نود  و  متر  و هشت 
در  واقع  اصلی   118 از  فرعی   351 پلاک 
الکترونیکی  دفتر  ذیل  کریم  رباط  ثبتی  حوزه 
139920301022014486 به شماره سریال 
805642 سری الف - 99 بنام زهرا محمودزاده 
گردید  تسلیم  و  صادر  و  ثبت  اله  فیض  فرزند 
است که مالک طی درخواست وارده فوق اعلام 
با مشخصات صدرالذکر  مالکیت  که سند  نموده 
تقاضای  و  گردیده  مفقود  کشی  اساس  بعلت 
صدور سند مالکیت المثنی پلاک مذکور را نموده 
است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین نامه 
اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد 
تا چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله 
نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد 
مدت  ظرف  آگهی  نشر  تاریخ  از  باشد  می  خود 
ارائه اصل سند  را ضمن  خود  اعتراض  روز  ده 
و  مراجعه  اداره  این  به  معامله  سند  یا  مالکیت 
اداره  اینصورت  غیر  در  نماید  دریافت  رسید 
ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض 
رسیدگی  قابل  قضائی  مراجع  در  فقط  ایشان 

خواهد بود.
بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک رباط کریم 

شماره:   98/ 1 / 387    تاریخ: 1401/10/10
آگهی اجرائیه

خانوادگی:  نام  و  نام  له:    محکوم  مشخصات 
صندوق قرض الحسنه خیبر با مدیر عاملی محرم 

زمهریری نژاد
  نشانی محل اقامت: رباط کریم تقی آباد

خانوادگی:  نام  و  نام  علیه:    محکوم   مشخصات 
کامران   –  2 شالدهی  رو  نیک  سمانه   –  1

درخشانی   نشانی محل اقامت:مجهول المکان
 682/98 شماره  دادنامه  بموجب  به:  محکوم 
مرکزی  اختلاف  حل  شورای   98/7/15 مورخ 
 ----- شماره  دادنامه  وفق  که  اول   شعبه 
شعبه ----- دادگاه ---- قطعیت حاصل کرده 
مفاد  اجرای  به  است  محکوم  علیه  است.محکوم 
عشر  نیم  پرداخت  و  له  محکوم  حق  در  دادنامه 

دولتی در حق صندوق دولت.

محکوم علیه مکلف است ازتاریخ ابلاغ اجرائیه:
1-پس ازابلاغ اجرائیه ظرف ده روز مفاد آن را 

بموقع اجرا بگذارد.
2- ترتیبی برای پرداخت محکوم به بدهد.

استیفاء  و  حکم  اجرا  که  کند  معرفی  3-مالی 
محکوم به از آن میسر باشد و درصورتیکه خود 
را قادر به اجرای مفاد اجرائیه نداند باید ظرف 
مهلت ده روز جامع دارائی خود را به قسمت اجرا 
نماید  اعلام  صریحا  ندارد  مالی  اگر  کند  تسلیم 
هرگاه ظرف سه سال بعد از انقضاء مهلت مذکور 
پرداخت  و  حکم  اجرای  به  قادر  که  شود  معلوم 
محکوم به بوده اید لیکن برای فرار در پرداخت 
خلاف  صورت  یا  نکنید  معرفی  را  خود  اموال 
اجرای  که  بنحوی  بدهید  خود  دارایی  از  واقع 
باشد  اجرائیه مستعسر  از مفاد  یا قسمتی  تمام 
محکوم  مان   6 تا  روز   61 از  حبس  مجازات  به 

خواهید شد.
 34 ماده  از  قسمتی  که  بالا  موارد  بر  4-علاوه 
قانون اجرای احکام مدنی میباشد به مواردی از 
قانون اجرای احکام و قانون آئین دادرسی مدنی 
نحوه  قانون  مفاد  و همچنین  مصوب 79/1/21 
اجرای محکومیتهای مالی مصوب 10 آبان 1377 
توجه  است  گردیده  درج  اجرائیه  برگ  ظهر  که 

نموده و به ان عمل نمایید.
 شعبه 1 شورای حل اختلاف شهرستان 
رباط کریم  

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ     140160301022002368
عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/9/15
مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر 
حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر 
متقاضی  مالکانه  تصرفات  و  عادی  انتقال  تاکید 
محمود سمندر احمدآباد فرزند منوچهربه شماره 
تهران  از  صادره   0014510766 شناسنامه 
بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
مفروز  مترمربع   156/08 مساحت  به  احداثی 
قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و 
ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   153 از  تفکیکی   5
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی غدیر علی 
اطلاع عموم  به منظور  لذا  اصغری محرز گردیده 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می 
شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 

مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
دادگاه  قطعی  حکم  ارائه  به  موکول  اقدامات 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد. 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت 
به  متضرر  مراجعه  از  مانع  جدید  مالکیت  سند 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 12 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 27 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی فقدان سند مالکیت 
)موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت(

زهرا  خانم  طرف  از  وکالت  به  محققی  علی  آقای 
وارده  شماره  به  درخواست  طبق  و  محققی 
داشته  اعلام   1401/09/09 مورخ   15330
 160 از  فرعی   2070 ثبتی  پلاک  اینکه  به  نظر 
مالکیت سه دانگ  از سند  اصلی )که عبارتست 
مربع  متر   192/3 مساحت  به  زمین  قطعه  یک 
 160 از  فرعی   2070 پلاک  تفکیکی   9 قطعه 
سریال  با  اصلی  از  فرعی   336 از  مفروز  اصلی 
احمد  نام  به   – سال  ب  سری   570291 چاپی 
کمالی ذیل ثبت 42003 صفحه 330دفتر جلد 
برابر  سپس  و  است  شده  صادر  و  ثبت   188
دفتر   1388/09/10  –  11766 قطعی  سند 
زهرا  خانم  به  ثبت  مورد  تمامی  کریم  رباط   31
محققی منتقل گردید که یک دانگ آن برابر سند 
31226 – 1391/12/16 دفتر 23 رباط کریم  
علت  به  که  گردیده  منتقل  فلاح  مهدی  آقای  به 
تقاضای  لذا  است  گردیده  مفقود  کشی  اسباب 
صدور سند المثنی سند مالکیت مذکور را نموده 
است. در همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه 
اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 مراتب در 
مدعی  کسی  چنانچه  تا  میگردد  آگهی  نوبت  یک 
حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از 
تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این 
اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا 
سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی 
است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت 
مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا 
مذکور  پلاک  مالکیت  المثنی سند   ، معامله  سند 
طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد 

شد..

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت 
ملک رباط کریم
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انرژی
اخبار

پیشنهاد وزیر نیرو به صنایع برای 

کاهش بهای برق مصرفی

 وزیر نیرو گفت: قیمت تامین برق مصرفی صنایع در صورت احداث 
این  در  توانند  می  آنها  و  کند  می  پیدا  کاهش  شدت  به  نیروگاه 

زمینه سرمایه گذاری کنند.
به گزارش حوزه پارلمانی ایرنا، علی اکبر محرابیان روز دوشنبه در 
گفت و گویی در مورد وضعیت سرمایه گذاری در حوزه تامین برق 
نیروگاه های  و  پذیر  تجدید  بخش  در  سرمایه گذاری  امکان  گفت: 
فراهم  غیرصنایع  و  صنایع  برای  برق  تامین  جمله  از  حرارتی 

شده است و سرمایه گذاری در این حوزه سود ده است.
زمینه  در  را  خود  فعالیت  صنایع  از  بسیاری  داد:  ادامه  محرابیان 
احداث نیروگاه آغاز کرده اند و در صورت احداث نیروگاه هم قیمت 
تامین برق آنها به شدت کاهش پیدا می کند و تامین برقشان به 
خود  انرژی  تامین  زمینه  در  و  شود  می  پایدار  و  مستمر  صورت 

امنیت لازم را خواهند داشت.
برق  توسعه صنعت  از  مانع زدایی  قانون  اساس  بر  ایرنا،  گزارش  به 
که به تازگی در مجلس تصویب و برای اجرا به دستگاههای اجرایی 
ابلاغ شده است، صنایع انرژی بر مکلفند با هماهنگی وزارت صنعت، 
نیروگاه  مگاوات  هزار   ۹ حداقل  نیرو  وزارت  و  تجارت  و  معدن 
نیروگاه  مگاوات  هزار  یک  و  درصد   ۵۵ بازدهی حداقل  با  حرارتی 
تجدیدپذیر و پاک تا پایان سال ۱۴۰۴ از محل منابع داخلی صنایع 
خود احداث کنند. در صورت عدم احداث، تأمین برق این صنایع 
برق  مدیریت مصرف  اولویت طرحهای  در  برق،  کمبود  شرایط  در 

وزارت نیرو قرار می گیرد.

پیشرفت ۳۰ درصدی طرح جهاد 

آبرسانی وزارت نیرو در کشور
۳۰درصدی  پیشرفت  به  اشاره  نیروبا  وزارت  آبرسانی  جهاد  مرکز  رئیس 
برنامه ریزی  روستایی،گفت:براساس  جهادآبرسانی  پروژه های  پیشبرد 

صورت گرفته قرار است تا پایان سال به هزار روستا آبرسانی شود.
در  جعفرزاده   میثم  نیرو،  وزارت  از  نقل  به  مهر  خبرگزاری  گزارش  به 
و  آب  تأسیسات  و  آب  صنعت  بین المللی  نمایشگاه  هجدهمین  حاشیه 
فاضلاب ایران در گفت وگو با خبرنگاران، جهاد آبرسانی را بزرگترین پروژه 
لحاظ  به  و  فعال  کارگاه های  تعداد  ساختاری،  لحاظ  به  کشور  عمرانی 
وسعت در کشور عنوان کرد و گفت: حدود ۲۵ درصد روستاها از مجموع 
۷۱۳۸ روستا در این طرح مربوط به استان سیستان و بلوچستان است، 
این  بالایی در  تعداد روستاهای  استان های کرمان، گلستان و گیلان هم 

طرح دارند.
مشاور وزیر نیرو و رئیس مرکز جهاد آبرسانی وزارت نیرو ضمن منحصر به 
فرد دانستن این پروژه، افزود: تفاهم نامه ابتدایی ما در این طرح ۱۰ هزار 
افزایش  به ۱۰ هزار روستا  و  قرارداد ما ۷۱۳۸ روستاست  بود که  روستا 

پیدا می کند.
این  برای  مدیریتی  درست  ساختار  که  هستیم  این  دنبال  به  گفت:  وی 
کار داشته باشیم. در ابتدا مشکلاتی وجود داشت اما خوشبختانه در روند 
حسن  امام  قرارگاه  و  نیرو  وزارت  مجموعه  بین  وفاقی  و  همدلی  پروژه، 

)ع( ایجاد شد.
کشور  سراسر  در  اصلی  معین  چهار  کار  این  کرد:  خاطرنشان  جعفرزاده 
دریایی،  نیروی  مجموعه  سپاه،  زمینی  نیروی  مجموعه  شامل  که  دارد 
قرارگاه خاتم الانبیا و بسیج سازندگی است. اینها تقسیم بندی شده اند و 

هر استان بر اساس جنس فعالیتی که دارد کار را جلو می برد.
وی ادامه داد: نسبت به دیگر پروژه ها هم حساسیت داریم اما نکته بسیار 
مهمی که در این پروژه داریم این است که نظارت فنی ملی هم جدای از 

نظارت های استانی روی این طرح انجام می شود.
وی یادآوری کرد: یک تیم ناظران ملی در تهران هر هفته جدای از این 
که دفاتر فنی ما در استان ها بحث های فنی را پیگیری می کنند، بر طرح 

نظارت می کند.
رئیس مرکز جهاد آبرسانی وزارت نیرو گفت: پروژه های روستایی که یک 
و  است  بر  زمان  معمولاً  کار شود  انجام  وارد  دوباره  تا  می شود  انجام  بار 
مانند پروژه های شهری نیست به همین دلیل دقت ما در حوزه فنی این 
طرح بیشتر شده تا بهره برداری طولانی تری برای حوزه روستایی داشته 

باشیم.
پروژه های  در  را  می رسد  آب  روستاها  به  که  این  تصور  گفت:  جعفرزاده 
قبلی دیده بودیم اما سرعت پروژه های این طرح فوق العاده عالی است و 

مردم اسقبال خوبی از آن دارند.
داشتیم؛  طرح  در  روستاها  انتخاب  برای  فاکتور  چند  کرد:  تصریح  وی 
نداشتن  از  اعم  دلیلی  به هر  آبرسانی  فاقد طرح های  روستاها  از  تعدادی 
از حیث کمی  بودند. برخی روستاها کمبود آب  آبی،  به منابع  دسترسی 
داشتند و در طول روز چند ساعت بیشتر به آنها آبرسانی نمی شد و برخی 
روستاها هم از نظر شاخص های کیفی کمبودهای جدی داشتند. در یک 
سری روستاها هم در بحث های ساختاری هدررفت شبکه بالا بوده است.

مشاور وزیر نیرو گفت: خوشبختانه با نظر وزیر و تصمیم گیری که اتفاق 
افتاد بنا داریم ۱۰ هزار روستای دوم هم به این قضیه الحاق شود و در 
روستاهای ما اگر با این شرایط پیش برود حدوداً به درصد برخورداری ۹۵ 

درصدی آبرسانی می رسیم و این عدد خیلی بالایی است.
وی افزود: پروژه نخست ۱۰ هزار روستا سه ساله است و برای ۱۰ هزار 

روستای دیگر سه سال بعدی را برای آبرسانی خواهیم داشت.
جعفرزاده همچنین با اشاره به راه اندازی مجمع خیران آبرسان گفت: کار 
فوق العاده ای است که همسان مجمع خیران مدرسه ساز ورود پیدا کرده 
می شود.  آبرسانی  روستا   ۵۰۰ به  نزدیک  مجمع  این  توسط  اینک  هم  و 
این مجمع  این که در رسانه ها  و  دارد  فرهنگ سازی  به  نیاز  این مساله 

را مطرح کنیم.

پیش بینی  گفت:  تهران  اتاق  رئیس 
می شود که میزان تولید محصولات 
پتروشیمی در سال ۱۴۰۴ به ۱۳۳ 
با صنعت  اگر  که  برسد  تن  میلیون 
سرعت  با  شود،  همراه  دیجیتال 
بیشتری این میزان رشد محقق می 

شود.
مسعود  مهر،  خبرنگار  گزارش  به 
توسعه  رویداد  در  خوانساری 
صنعت  نوآوری  زیست بوم 
اقتصاد  کرد:  اظهار  پتروشیمی 
قطعیت  عدم  و  بی ثباتی  با  کشور 
در  جوانان  اگرچه  و  است  مواجه 
شرایط امروز دچار ناامیدی شده اند 
اما می توان امیدوار بود که مشکلات 
موجود به کمک جوانان بهبود پیدا 

کند.
با  تهران  بازرگانی  اتاق  رئیس 
ساله   ۱۴۰ حدود  سابقه  به  اشاره 
می رسد  نظر  به  افزود:  تهران،  اتاق 
این  در  اتاق  که  نقشی  بزرگ ترین 
به  کمک  کند،  ایفا  می تواند  برهه 
نوآوری و تحول دیجیتال در اقتصاد 
باشد که البته اقدامات خوبی تحت 
و  نوآوری  اقتصاد  کمیسیون  لوای 
تحول دیجیتال و مرکز نوآوری اتاق 

تهران انجام گرفته است.
ایران  اقتصاد  گفت:  ادامه  در  وی 
مزمن  تورم  با  اخیر  دهه های  طی 
رشد  و  بوده  مواجه  رقمی  دو  و 
استهلاک  به  نسبت  سرمایه گذاری 
است. همچنین  منفی شده  سرمایه 
افزایش  تناسب  به  ریال  ارزش 
سرمایه  افت  و  یافته  کاهش  تورم 
اجتماعی کار را مشکل کرده است.

تنها  اکنون  کرد:  تاکید  خوانساری 
مانده  باقی  کشور  برای  که  امیدی 
توسعه  طریق  از  که  است  آن 
جبران  را  عقب ماندگی ها  فناوری، 

کنیم.
کرد:  تصریح  تحریم ها  اشاره  با  وی 

نفت  صادرات  کاهش  النفع  عدم 
 ۱۰۰ حدود  به  تحریم ها  واسطه  به 
میلیارد دلار می رسد؛ بنابراین یکی 
توسعه  گذشته  جبران  راه های  از 
فعالیت های فناورانه در کشور است.

تهران  بازرگانی  اتاق  رئیس 
پتروشیمی  صنعت  به  همچنین 
صنعت  گفت:  و  کرد  اشاره  نیز 
رشد  اخیر  سال های  در  پتروشیمی 
قابل توجهی را تجربه کرده و از ۳ 
 ۸۰ به   ۱۳۵۷ سال  در  تن  میلیون 
و  رسیده   ۹۷ سال  در  تن  میلیون 
تولید  میزان  که  می شود  پیش بینی 
سال  در  پتروشیمی  محصولات 
برسد.  تن  میلیون   ۱۳۳ به   ۱۴۰۴
صنعت  این  چنانچه  حتم  طور  به 
با  شود،  همراه  دیجیتال  صنعت  با 
را  میزان رشد  این  بیشتری  سرعت 

حاصل خواهد کرد.
که  وضعیتی  در  کرد:  تاکید  وی 
چنین  به  نخبگان  و  سرمایه  خروج 
وضعیتی رسیده و سرمایه اجتماعی 
در پایین ترین سطح خود قرار دارد، 

با  که  باشیم  امیدوار  باید  هم  باز 
تجارت  صنعت،  میان  ارتباط  ایجاد 
را  اقتصاد  وضعیت  استارت آپ ها  و 

ببخشیم. بهبود 
دانش  شرکت های  برابری  سه  رشد 

بنیان
سحر بنکدارپور رئیس مرکز نوآوری 
بازرگانی  اتاق  دیجیتال  تحول  و 
اشاره  با  مراسم  این  در  نیز  تهران 
شرکت های  برابری  سه  رشد  به 
گفت:  نفت،  صنعت  در  دانش بنیان 
تعداد این شرکت ها از ۱۵۰ شرکت 
در سال ۱۴۰۰ به ۵۵۰ شرکت در 
سال ۱۴۰۱ رسیده است و باید این 
که  گیرد  قرار  بررسی  مورد  نکته 
کمّی  رشد  بر  علاوه  شرکت ها  این 
از رشد کیفی هم برخوردار بوده اند 

یا خیر.
شرکت های  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
نقش  می توانند  کوچک  و  بزرگ 
ایفا  یکدیگر  برای  را  مکمل 
بزرگ  شرکت های  افزود:  کنند، 
کمبود  آهسته،  رشد  از  معمولاً 

غیرمنعطف  فرآیندهای  خلاقیت، 
و  می برند  رنج  ریسک گریزی  و 
دسترسی  دشواری های  مقابل  در 
کار  نیروی  جدید،  بازارهای  به 
چهره  و  منابع  کمبود  کم تجربه، 
از جمله چالش هایی  شناخته نشده 
آن دست  با  استارت آپ ها  که  است 
این شرکت ها  بنابراین  گریبانند.  به 
ضعف های  همکاری  طریق  از 
یکدیگر را پوشش داده و با سرعت 
بیشتری مسیر رشد را طی می کنند.

اتاق  نوآوری  مرکز  گفت:  بنکدار 
ارتباط  ایجاد  طریق  از  تهران، 
می تواند  مالی  تأمین  تسهیل  و 
در  نوآوری  زیست بوم  ایجاد  به 
کند  کمک  پتروشیمی  صنعت 
هدف  این  به  دستیابی  برای  و 
نظیر  زیست بوم  این  بازیگران  از 
فناور،  و  دانش بنیان  شرکت های 
نوآوری  مراکز  پروژه ها،  صاحبان 
و  صندوق ها  شتاب دهنده ها،  و 
صنعت  فعالان  و  سرمایه گذارها 

پتروشیمی کمک بگیرد.

رئیس اتاق تهران:

تولید محصولات پتروشیمی تا ۱۴۰۴ به 
۱۳۳ میلیون تن می رسد

گزارش

وزیر نفت:  بیش از یک میلیون لیتر به 
سهمیه سوخت سیستان و بلوچستان 

اضافه شده است

و  سیتان  استان  افزایش سهمیه سوخت  به  اشاره  با  نفت  وزیر   
از سال گذشته  لیتر بیشتر  بلوچستان گفت: روزانه ۱.۲ میلیون 

سوخت به این استان اختصاص داده ایم.
ایرنا از پایگاه اطلاع رسانی، دولت جواد اوجی افزود:  به گزارش 
از سال گذشته  نیاز استان ۱۴ درصد بیشتر  سوخت مایع مورد 

تامین می شود.
وی ادامه داد: سیستان و بلوچستان تنها استانی است که در آن 
تجهیزات مربوط به احداث جایگاه های سی. ان. جی را به صورت 

رایگان در اختیار سرمایه گذاران برای ایجاد جایگاه قرار داده ایم.
سراسر  در  آزاد  سهمیه سوخت  کاهش  اینکه  بیان  با  نفت  وزیر 
کشور صورت گرفته تا بتوانیم مصرف سوخت را مدیریت کنیم، 
گفت: امسال پروژه های گازرسانی خوبی در استان به بهره برداری 

رسیده است.
به گفته اوجی، افزایش سهمیه نفت سفید مازاد استان نیز مصوب 

شده است.

یوسفی: باید در سیاست های غلط آبی 
تجدید نظر شود

یک عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی گفت: سیاست 
های آبی کشور در بخش های کشاورزی و صنعت نیازمند تغییرات 

اساسی است.
مجتبی یوسفی در گفت وگو با ایسنا، با اشاره به کاهش منابع آبی 
در سطح کشور با تاکید بر ضرورت مدیریت و مصرف بهینه منابع 
موجود، بیان کرد: کشور ما در منطقه خشکی قرار گرفته است 
بنابراین در تامین منابع آبی با محدودیت مواجه هستیم پس باید 
تنها یک درصد  به درستی مدیریت کنیم.  را  آبی موجود  منابع 
منابع آب شیرین در سطح کشور وجود دارد که باید نیاز شرب، 

صنعت و کشاورزی را از این محل تامین کرد.
باید از روش های آبیاری نوین در حوزه کشاورزی بهره برد

وی در ادامه با بیان اینکه مصارف آبی کشور شامل شرب، صنعتی، 
کشاورزی و محیط زیست می شود، اظهار کرد: برای تامین نیاز 
آبی کشور باید در سیاست های گذشته خود تجدید نظر کنیم. 
با توجه به رشد جمعیت و نوع رویکرد نسبت به کشت کالاهای 
اساسی مانند گندم و ذرت باید در مسیر مدیریت صحیح منابع 
آبی گام برداشت. در بخش کشاورزی باید به الگوی کشت، کشت 
آبیاری نوین توجه شود چراکه متاسفانه  جایگزین و روش های 
حدود ۷۵ درصد منابع آبی کشور در بخش کشاورزی با آبیاری به 

روش سنتی مصرف می شود.
انتقال آب از سرشاخه ها و حوزه های بین بخشی غلط است

نماینده مردم اهواز در مجلس شورای اسلامی، تصریح کرد: انتقال 
آب از سرشاخه ها و حوزه های بین بخشی به جای حرکت به 
با  پایین دست  تا در  سمت آبخیزداری و سد سازی سبب شده 
تغییرات اکوسیستم مواجه شویم. همان طور که در شرق کشور 
دچار مشکل شده و در تامین آب برای نگهداشت مرز نشینان در 
شرق کشور با مشکل مواجه هستیم در غرب کشور نیز این اتفاق 
زمانی که  مواجه هستیم.  ریزگردها  های  پدیده  با  و  تکرار شده 
از  بخشی  هورالعظیم خشک می شوند  و  هویزه  تالاب شادگان، 
رطوبت مورد نیاز برای تشکیل جبهه های ابری از دست می رود 

و در ادامه با کاهش بارندگی مواجه می شویم.
صنایع آب بر باید به کنار دریاها منتقل شوند

وی در ادامه با بیان اینکه سیاست های غلط آبی در بخش صنعت 
ما دو دریا در کشور داریم  نیز دیده می شود، خاطرنشان کرد: 
هم در شمال و هم در جنوب اما صنایع آب بر ما در مرکز کشور 
تاسیس شده است در حالی که صنایع آب بر باید به کنار دریا 
منتقل شود تا با استفاده از آب شیرین کن ها منابع آبی مورد نیاز 

خود را از طریق دریا تامین کنند.
ترین  محروم  امروز  افزود:  مجلس  عمران  کمیسیون  عضو  این 
استان ها و ضریب بالای نرخ بیکاری در استان های همجوار دریا 
است. امروز به جای اینکه اجازه توسعه به صنایع آب بر نداده و 
آنها را به کنار دریاها منتقل کنیم، مجددا ۲۰ تا فولاد در کویر 
کشور می سازیم و اکوسیستم  آنجا را برهم می زنیم بعد مجبور 
می شویم آب را هزاران کیلومتر انتقال دهیم. باید در این سیاست 

ها تجدید نظر صورت گیرد. 
یوسفی در پایان گفت: در عین اینکه کارهای بزرگی در این دولت 
آب  تامین  برای  خوبی  اقدامات  نیرو  وزارت  در  و  گرفته  صورت 
شرب انجام شده است اما باید در سیاست های کلان آبی تجدید 

نظر شود.
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سیستم  نصب  با  گفت:  زاده  مهدی 
آزمایشی  به صورت  سوخت  پایش 
استیجاری،  شناورهای  از  یکی  روی 
آب  و  مصرفی  سوخت  سامان دهی 
شرکت  این  شناورهای  به  تحویلی 
نفت  صنعت  در  بار  نخستین  برای 

اجرایی شد.
از  به گزارش خبرگزاری مهر به نقل 
شرکت نفت فلات قاره ایران، علیرضا 
نصب  با  کرد:  اظهار  مهدی زاده 
به صورت  سوخت  پایش  سیستم 
شناورهای  از  یکی  روی  آزمایشی 
بهنگام  کنترل  بر  افزون  استیجاری 
عملکرد  و  شناورها  مصرفی  سوخت 
آنها از سوء استفاده ها و قاچاق سوخت 
توسط این شناورها جلوگیری خواهد 

شد.
افزون  موضوع  این  داد:  ادامه  وی 
سوخت،  مصرف  اندازه گیری  بر 
راهبری  صحیح  مدیریت  امکان 
شناورها، سنجش موقعیت و کارکرد 
از  استفاده  با  نیز  را  آنها  عملیاتی 
از  و  کرد  خواهد  میسر  سامانه  این 
قاچاق  یا  احتمالی  سوءاستفاده های 

سوخت جلوگیری می شود.
به گفته مدیرعامل شرکت نفت فلات 
آب  اهمیت  به  توجه  با  ایران،  قاره 
کنترل  شناورها  به  تحویلی  شیرین 
با  هم زمان  نیز  تحویلی  آب  مقدار 
قرار  اقدام  در دستور  کنترل سوخت 

گرفته است.
کاهش  بر  افزون  افزود:  مهدی زاده 

کنترل  فروند،   ۶۰ به  شناور  تعداد 
حفظ  به منظور  آنها  بهینه  راهبری  و 
ایمنی  و  پشتیبانی  عملیاتی  نیازهای 
خطوط  دریایی،  سکوهای  و  سازه ها 
صادراتی  پایانه های  و  جریانی  لوله 
در  ایران  قاره  فلات  نفت  شرکت 

دستور کار قرار گرفت.
کارگروه  تشکیل  با  کرد:  اظهار  وی 
راهبری شناورها و پیگیری اقدام های 
برای  تخصصی  به صورت  مرتبط 
دریایی  لجستیک  بهینه سازی 
و  توان  از  حداکثری  استفاده  ضمن 
کنترل  داخل،  ساخت  شناورهای 

که  شناورها  مصرفی  سوخت  بهینه 
مؤثر  اقدام  و  تکلیف  بدون  تا سال ها 
مانده بود با اقدام های اخیر و استفاده 
داخلی  دانش بنیان  شرکت های  از 
شرکت  سطح  در  بار  نخستین  برای 
انجام شد و با این اقدام، اندازه گیری 
شناورها  مصرفی  سوخت  بهنگام 
سخت افزاری  سامانه  از  استفاده  با 
مرحله  از  تأیید  مورد  نرم افزاری  و 
تأیید  با  و  یافت  پایان  آزمایشی 
شناورهای  همه  در  عملکردی،  نتایج 
از ورود به سرویس  استیجاری پیش 

اجرا خواهد شد.

فلات  نفت  شرکت  مدیرعامل 
این  اینکه  به  توجه  با  گفت:  قاره 
در  عملیاتی  گستره  به دلیل  شرکت 
خلیج فارس دارای بزرگ ترین ناوگان 
است، سامان دهی  دریایی  شناورهای 
به  خدماتی  و  عملیاتی  شناورهای 
تولید  با  آن  مستقیم  ارتباط  لحاظ 

اهمیتی ویژه دارد.
کنترل مقدار سوخت واقعی مصرفی و 
آب تحویلی به شناورها کمک شایانی 
به کاهش هزینه های جاری مرتبط با 
شرکت  عملیاتی  و  دریایی  لجستیک 

خواهد کرد.

مدیرعامل شرکت نفت فلات قاره؛

بزرگ ترین ناوگان شناوری صنعت نفت به سامانه 
پایش سوخت تجهیز شد
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سلامت
خبر

برنامه وزارت بهداشت برای حضور در 
بازار سلامت آفریقا

نشست وبیناری معاونین و مدیران وزارت بهداشت و وزارت 
امور خارجه با سفرای ایران در کشورهای آفریقایی برگزار 

شد.
دستیار  نیکنام  مهر، محمدحسین  گزارش خبرگزاری  به 
در  بهداشت،  وزارت  بین الملل  امور  مدیرکل  و  وزیر  ویژه 
از  داشت:  اظهار  وبیناری،  جلسه  این  برگزاری  حاشیه 
ارتباطات  تعمیق  و  گسترش  سیزدهم  دولت  اولویت های 
بین الملل است و یکی از مناطق مورد توجه قاره آفریقا 

است.
امور  وزارت  به  بهداشت  وزارت  پیشنهاد  به  اشاره  با  وی 
حضور  با  وبیناری  جلسه ای  برگزاری  بر  مبنی  خارجه 
کشورهای  در  ایران  سفرای  و  بهداشت  وزارت  مسئولان 
آفریقایی، گفت: در این جلسه با سفرای جمهوری اسلامی 
در ۲۱ کشور آفریقایی ارتباطی برقرار شد و این نشست 
معاونت  و  بهداشت  وزارت  الملل  بین  بخش  همکاری  با 

اقتصادی وزارت امور خارجه برگزار شد.
امور  وزارت  از  مدیرانی  جلسه  این  در  داد:  ادامه  نیکنام 
کدام  هر  که  داشتند  حضور  بهداشت  وزارت  و  خارجه 
پیشنهادهای خود را ارائه دادند و سپس سفرا، نقطه نظرات 
و پیشنهادها و سوالات خود را مطرح کردند و از این به بعد 
هر دو ماه یکبار جلسات وبیناری خود را ادامه خواهیم داد 

و در همه عرصه ها کار را پیش خواهیم برد.
دستیار ویژه وزیر و مدیرکل امور بین الملل وزارت بهداشت، 
افزود: هر منطقه از آفریقا ویژگی های خود را دارد و یقیناً 
در  کشورها  این  همه  برای  واحد  نسخه  یک  نمی توان 
نظر گرفت چرا که برخی از این کشورها نسبت به دارو، 
دغدغه هایی  سلامت  گردشگری  و  آموزشی  ظرفیت های 
دارند؛ بنابراین پیشنهادهایی مطرح شد که مورد تصویب 

و تاکید قرار گرفت.
بخش های  حضور  با  کمیته ای  شد  مقرر  داد:  ادامه  وی 
مختلفی که در همکاری های حوزه سلامت با آفریقا نقش 
دارند، تشکیل شود و در این کمیته زیر گروه های دارو و 
و جلسات  فعال می شود  نیز  آموزش  و  درمان  تجهیزات، 

اعضای این کمیته هر ماه برگزار خواهد شد.

یکی  گفت:  بهداشت  وزارت  درمان  معاون 
خانواده  پزشکی  اجرای  های  اولویت  از 
وزارت  های  معاونت  هماهنگی  کشور،  در 

بهداشت به ویژه بهداشت و درمان است.
کریمی،  سعید  مهر،  خبرگزاری  گزارش  به 
و  دانشگاه ها  بهداشت  معاونان  اجلاس  در 
کشور  سراسر  پزشکی  علوم  دانشکده های 
که در بیمارستان قلب شهید رجایی تهران 
برگزار شد، اظهار داشت: در شهرهای کمتر 
در  خانواده  پزشکی  طرح  نفر،  هزار   ۲۰ از 
شده  اجرا  زیاد  حد  تا  خدمات،  یک  سطح 
که نیازمند اتصال به سطوح دو و سه، نظام 

ارجاع و بازخوراند است.
وی افزود: در سطح دو خدمات، نقشه های 
حاضر  حال  در  و  شده  بازنگری  ارجاع، 
دقیقاً مشخص است که از هر شهر و مرکز 
جامع سلامت اگر نیاز به ارجاع باشد، باید 
شود.  انجام  ارجاع  درمانی  مرکز  کدام  به 
اختیاری  دو،  سطح  ارجاع  اول،  مرحله  در 
است و اگر بیمار در مازندران باشد و برای 
دریافت خدمات سطح دو به استان دیگری 
مراجعه کند، اجباری در کار نیست چراکه 
هر کاری با اجبار باشد، شکست می خورد و 

به تدریج، رفتار باید اصلاح شود.
خاطرنشان  بهداشت  وزارت  درمان  معاون 
برای  الکترونیک  گیری  نوبت  باید  کرد: 
شود.  انجام  خودشان  هماهنگی  با  بیماران 
حتماً  بیمارستانی،   HIS سیستم های  در 
می شود  بررسی  الکترونیکی  گیری  نوبت 
از  الکترونیک  گیری  نوبت  امکان  باید  و 
سطح یک به سطح دو برای بیماران فراهم 
نیز  خصوصی  بخش  تدریج،  به  البته  شود 

در ارجاع سطح دو خدمات فعال می شوند 
دولتی  بیمارستان های  به  محدود  فقط  و 

نیست.
ارجاع  نقشه  شدن  نهایی  از  کریمی 
داد  خبر  سه  به  دو  و  دو  به  دو  سطح  از 
پرداختی  برای  مشوق هایی  گفت:  و 
ارجاع  مسیر  از  که  بیمارانی  فرانشیز 

و  شده  گرفته  نظر  در  می کنند  مراجعه 
بودجه  و  برنامه  سازمان  با  هماهنگی هایی 
در این زمینه داریم. از سوی دیگر نیز برای 
تیم پزشکی مشوق هایی تعریف خواهد شد.

پزشکی  اجرای  در  منابع  پایداری  وی، 
خانواده را بسیار مهم ارزیابی و خاطرنشان 
تا  باشد  پایدار  باید  طرح  این  منابع  کرد: 

نشود.  روبرو  منابع  کمبود  و  شکست  با 
کامل  اتصال  سال،  پایان  تا  امیدواریم 
در  را  خدمات  سه  و  دو  یک،  سطوح 
شهرهای کمتر از ۲۰ هزار نفر فراهم کنیم 
و در سال جدید نیز به شرط تأمین پیش 
نیازها، پزشکی خانواده در شهرهای بیشتر 

از ۲۰ هزار نفر نیز اجرا می شود.

پزشک خانواده بدون منابع پایدار شکست 
می خورد

منطقه  در  زندگی  رسد  می  نظر  به 
به پارک ها و  با دسترسی آسان  ای 
رودخانه ها باعث کُند شدن پیشرفت 
مانند  مخرب  عصبی  های  بیماری 

آلزایمر و پارکینسون می شود.
از  نقل  به  مهر  خبرنگار  گزارش  به 
هلث دی نیوز، این نتیجه یک مطالعه 
جدید است که بر اساس بیش از یک 
در  بیماری  خطر  ردیابی  دهه  نیم  و 
میان نزدیک به ۶۲ میلیون آمریکایی 

۶۵ سال به بالا انجام شده است.
نویسنده  میکر«،  کلمپ  »جوشم 
هاروارد  دانشگاه  از  مقاله  این  ارشد 
بوستون، خاطرنشان کرد: »تحقیقات 
محیط های  که  داد  نشان  قبلی 
پارک ها  جنگل ها،  مانند  طبیعی 
کاهش  به  می توانند  رودخانه ها  و 
کنند.  کمک  توجه  بهبود  و  استرس 
طبیعی  محیط های  این،  بر  علاوه 
و  بدنی  فعالیت  برای  را  تنظیماتی 
و  می کنند  فراهم  اجتماعی  تعاملات 
معرض  در  گرفتن  قرار  است  ممکن 
و  سر  و  شدید  گرمای  هوا،  آلودگی 

صدای ترافیک را کاهش دهند.«
افراد  پذیرش  بر  تمرکز  با  محققان 

در  پارکینسون  و  آلزایمر  به  مبتلا 
که  بدانند  می خواستند  بیمارستان 
بیشتر  معرض  در  گرفتن  قرار  آیا 
سریع  پیشرفت  احتمال  طبیعت، 
کاهش  را  بیماری ها  این  از  یک  هر 

می دهد یا خیر.
بردیم  پی  »ما  گفت:  میکر  کلمپ 
فرد  یک  اطراف  محیط  چه  هر 
بستری  خطر  باشد،  سرسبزتر  مسن 
شدن در بیمارستان برای هر یک از 
بیماری های عصبی کاهش می یابد.«

محققان هیچ مدرکی مبنی بر اینکه 

پارک ها  با  مناطقی  در  که  بیمارانی 
می کنند،  زندگی  بیشتر  آبراه های  و 
کمتر در معرض خطر بستری شدن 
در بیمارستان با آلزایمر هستند، پیدا 

نکردند.
اما خطر بستری شدن در بیمارستان 
مناطقی  در  که  افرادی  میان  در 
زندگی  بیشتر  گیاهی  پوشش  با 

می کردند کمتر بود.
محققان دریافتند به ازای هر افزایش 
خطر  پارک،  پوشش  درصدی   ۱۶
بستری شدن در بیمارستان به دلیل 

پارکینسون ۳ درصد کاهش می یابد.
در  »زندگی  افزود:  ادامه  در  وی 
نزدیکی فضاهای سبز و آبی یا اطراف 
بر  مفیدی  اثرات  است  ممکن  آن 
سلامتی داشته باشد، از جمله میزان 

آلودگی، استرس و صدای کمتر.«
تحقیقات نشان می دهد که فضاهای 
مانند  افراد  مثبت  احساسات  سبز 
و  می کنند  تحریک  را  شادی 
را  خشم  مانند  منفی  احساسات 
کاهش می دهند که همگی با سطوح 

پایین تر استرس مرتبط هستند.

زندگی اطراف طبیعت از روند پیشروی پارکینسون و آلزایمر می کاهد

رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک کشور با 
اشاره به اهمیت حوزه سلامت، گفت: مسیر 
ویژه ای )مسیر سبز( برای تسهیل فرایند ثبت 
و حمایت از دارایی های فکری فعالان حوزه 
سلامت، بهداشت و درمان در مرکز مالکیت 

معنوی این سازمان ایجاد شده است.
به نقل  از سازمان ثبت اسناد و املاک کشور، 
پژوهشی  مسئولان  جمع  در  بابایی  حسن 
دانشگاه ها، مدیران توسعه فناوری، محققان، 
هفتمین  در  دانشگاهیان  و  پژوهشگران 
اهمیت  تشریح  با  سلامت  ملی  بازار  فن 
در  معنوی  مالکیت  جایگاه  و  حوزه سلامت 
ارتقای این حوزه، افزود: امروز پیشرفت های 
بزرگ و مهم تکنولوژیکی در حوزه سلامت 
تشخیص  دارو،  پزشکی،  تجهیزات  از  اعم 
تا  شده  موجب  آن ها  درمان  و  بیماری ها 
سخت ترین بیماری ها در زمان اندک درمان و 
بهره گیری از فناوری های نوین امکان ساخت 
در  دقتی  با  پیشرفته  و  مجهز  دستگاه های 
ابعاد میکرون، این امکان را فراهم آورده تا با 
کاهش درصد خطا در انجام درمان، به عنوان 
ابزار پزشکی و دارویی موجب افزایش سلامت 
عمومی جامعه و نجات میلیون ها انسان در 

سراسر دنیا شود.
وی افزود: بی تردید ایجاد انگیزه و رقابت به 
منظور ابداع، تولید، ارتقا و انتقال تکنولوژی 
چنین ابزارهایی جز با حمایت مادی و معنوی 
از صاحبان این حقوق ممکن نخواهد بود و 
حضور مؤثر در عرصه های داخلی و جهانی و 
دستیابی به هرگونه مزیت رقابتی نیز مستلزم 

رعایت حقوق مالکیت معنوی است.
با تأکید بر اهمیت حمایت از حقوق  بابایی 
مالکیت معنوی در حوزه سلامت به ویژه ثبت 
اختراعات دارویی و تجهیزات پزشکی اظهار 
داشت: این موضوع با مفاهیم اجتماعی مهم 
و حساس مانند سلامت، بهداشت و کیفیت 

این،  ارتباط است؛ علاوه بر  افراد در  زندگی 
حوزه  با  مرتبط  پژوهش های  و  تحقیقات 
سلامت و صنعت دارو در این حوزه ها، بسیار 

سخت، پرهزینه و زمان بر است.
قانونی  تلاش های  به  ثبت  سازمان  رئیس 
علائم  ثبت  سریعتر  چه  هر  تسریع  برای 
تجاری واکسن های داخلی مبارزه با ویروس 
کرونا به عنوان پیش نیاز برای دریافت پروانه 
سال های  در  دارو  و  غذا  سازمان  ساخت 
»اسپایکوژن«  واکسن   ۲ برای  به ویژه  اخیر 
اتصال  افزود:  و  کرد  اشاره  »پاستوکوک«  و 
سیستمی به نهادهای صادرکننده مجوز در 
الکترونیکی  سنجی  اصالت  و  حوزه سلامت 
شرکت های  جمله  از  حوزه  این  در  مجوزها 
کننده  تولید  شرکت های  بنیان،  دانش 
همچنین  مکمل  و  دارو  پزشکی،  تجهیزات 
در  شایانی  کمک  سلامت،  حوزه  بازرگانان 
شناسایی فعالان اقتصادی در این حوزه کرده 

است.
وی گفت: نشست های متوالی کارشناسان و 
مدیران ارشد دریافت مالکیت معنوی سازمان 
ثبت اسناد و املاک کشور و سازمان غذا و 
دارو به منظور ایجاد هماهنگی کامل بین این 
دو نهاد و به روزرسانی دستورالعمل های قبلی 
بر اساس نیاز حوزه سلامت، امیدبخش حذف 
فرایندهای زائد و زمانبر در دریافت علامت 
شده  حوزه  این  در  ساخت  پروانه  و  تجاری 

است.
به  اشاره  با  قضاییه  قوه  رئیس  معاون 
ملاحظات داخلی و خارجی در زمینه اعطای 
اختراعات  بهره برداری  اجازه  انحصاری  حق 
همین  پایه  بر  افزود:  سلامت  حوزه  دارویی 
تریپس  عضو  کشورهای  بیانیه  در  نگرانی ها 
معروف به بیانیه دوحه "تریپس و بهداشت 
از  لزوم حمایت  به  )نوامبر ۲۰۰۱(  جهانی" 
مالکیت فکری در علوم پزشکی نوین تأکید 

شده است.
است  آمده  اعلامیه  این  در  گفت:  وی 
سندی  عنوان  به  تریپس  موافقت نامه  که 
بین المللی برای حمایت از مالکیت معنوی، 
و  حامی  که  شود  اجرا  گونه ای  به  باید 
پشتیبان اهداف بهداشت و سلامت عمومی 
همه کشورها باشد و در وضع، تغییر و اعمال 
مقررات باید به نحوی رفتار شود که این گونه 
حمایت ها به سد راه کشورهای فقیر در حل 
منجر  سلامت  و  بهداشتی  نظام  مشکلات 

نشود.
قانون ثبت  به همین دلیل در  افزود:  بابایی 
اختراعات، طرح های صنعتی و علائم تجاری 
استثنائاتی  و  محدودیت ها   ۱۳۸۶ مصوب 
مانند صدور مجوزهای اجباری در مواردی که 
منافع عمومی شامل امنیت ملی، بهداشت، 
کند  ایجاب  غذایی  سلامت  زیست،  محیط 
همچنین استثناء شدن روش های تشخیص، 
درمان و جراحی بیماری های انسان و حیوان 
اختراع،  ثبت  طریق  از  حمایت  مصادیق  از 
تا موجب  قرارگرفته  توجه  مورد  به درستی 
برقراری توازن مابین منافع عمومی و مخترع 

شود.
وی با بیان اینکه سازمان ثبت اسناد و املاک 
حقوق  از  حمایت  متولی  عنوان  به  کشور 
مالکیت صنعتی توانسته است اقدامات مهم 
نظام  اعتلای  و  پایه ریزی  در  را  اساسی  و 
حقوق مالکیت صنعتی پویا و کارآمد با ساز 
و کارهای اجرایی قوی و مؤثر در سطح ملی 
انجام برساند اظهار داشت:  به  و بین المللی، 
بر اساس آخرین شاخص جهانی اعلام شده 
مالکیت  جهانی  سازمان  سوی  از   ۲۰۲۲
رتبه ۶۷  از  ایران  معنوی جمهوری اسلامی 
در سال ۲۰۲۰ به رتبه ۶۰ در سال ۲۰۲۱ و 
در نهایت با جهش هفت پله ای به رتبه ۵۳ 

در سال ۲۰۲۲ ارتقا یافته است.

بابایی درباره اقدامات این سازمان در بعد ملی 
نیز گفت: تصویب قانون حمایت از نشانه های 
آیین نامه  و   ۱۳۸۳ سال  در  جغرافیایی 
اجرایی آن و به دنبال آن تصویب قانون ثبت 
اختراعات، طرح های صنعتی و علائم تجاری 
در سال ۱۳۸۶و آیین نامه  اجرایی که مطابق 
و  شده  تدوین  بین المللی  های  استاندارد  با 
تهیه طرح حمایت از مالکیت صنعتی که به 
منظور اصلاح و روزآمدی قوانین و مقررات 
مالکیت صنعتی و پیش بینی مصادیق جدید 
حمایتی از جمله اسرار تجاری، مدل مصرفی 
و رقابت غیر منصفانه تهیه شده و به تصویب 
مجلس شورای اسلامی رسیده و در حال طی 
تشریفات نهایی است از جمله این اقدامات 

است.
پاریس  کنوانسیون  به  الحاق  افزود:  وی 
سال  از  صنعتی  مالکیت  از  حمایت  برای 
سازمان جهانی  مؤسس  کنوانسیون   ،۱۳۳۷
سال ۱۳۸۰،  از   )WIPO( معنوی  مالکیت 
ثبت  به  راجع  مادرید  پروتکل  و  موافقتنامه 
 ،۱۳۸۲ سال  از  تجارتی  علائم  بین المللی 
از  جلوگیری  منظور  به  مادرید  موافقتنامه 
نصب نشانه های منبع غیرواقعی مبدأ از سال 
۱۳۸۲، موافقتنامه لیسبون در مورد ثبت و 
سال  از  مبدأ  اسامی  از  بین المللی  حمایت 
۱۳۸۳، معاهده همکاری در ثبت اختراعات 
نیس  موافقتنامه   ،۱۳۸۶ سال  از   )PCT(
علائم  خدمات  و  کالا  طبقه بندی  مورد  در 
تجاری از سال ۱۳۹۶ و الحاق به موافقتنامه 
لوکارنو در خصوص طبقه بندی کالاهای طرح 
صنعتی از سال ۱۳۹۶ از جمله کنوانسیون 
های بین المللی مؤثری هستند که جمهوری 
به  صنعتی  مالکیت  حوزه  در  ایران  اسلامی 

آنها ملحق شده است.
رئیس سازمان ثبت با تشریح خدمات ثبتی 
ارائه شده در این حوزه نیز گفت: اکنون همه 
فرایندهای ثبت و تغییرات بعدی از مرحله 
تسلیم اظهارنامه تا ثبت های نهائی اختراعات، 
طرح های صنعتی و علائم تجاری به صورت 
الکترونیکی از طریق پورتال اختصاصی مرکز 
مالکیت معنوی و به صورت آنلاین و بدون 

مراجعه حضوری صورت می پذیرد.
و  ثبت  خدمات  ارائه  بر  علاوه  افزود:  وی 
مالکیت  مرکز  صنعتی،  مالکیت  از  حمایت 
ظرفیت  از  استفاده  با  ثبت  سازمان  معنوی 
های بین المللی و همکاری با سازمان جهانی 
از  را  مشترکی  طرح های  معنوی،  مالکیت 
و  فناوری  انتقال  دفاتر  تأسیس  جمله طرح 
محیط  سازی  »توانمند  و  نوآوری)تیسک(« 
سازی  تجاری  منظور  به  معنوی«  مالکیت 
حوزه  توانمندسازی  و  فکری  دارایی های 
کسب و کار به ویژه برای شرکت های فناور 
این  که  دارد  اجرا  دست  در  بنیان  دانش  و 
همه  در  مشاوره ای  خدمات  ارائه  با  طرح ها 
فرایندهای مربوط به تجاری سازی از مرحله 
خلق ایده تا ثبت، تولید و بازاریابی دارایی های 

فکری به ذینفعان کمک شایانی می کند.

ایجاد مسیر سبز برای حمایت از دارایی های فکری فعالان حوزه سلامت

خبر

عرضه ۸۴۰ محصول فناورانه در فن بازار 
ملی سلامت

وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با اشاره به صرفه جویی 
یک و هشتم میلیارد دلاری ناشی از تولید محصولات فناورانه 
داخلی، گفت: فن بازار ملی سلامت فرصتی برای سرمایه گذاری 

و تجاری سازی کالاهای ایرانی است.
به گزارش ایسنا، دکتر بهرام عین اللهی در حاشیه هفتمین 
نمایشگاه فن بازار ملی سلامت، گفت: در این نمایشگاه ۸۴۰ 
محصول فناورانه عرضه شده اند که در گذشته بسیاری از این 

محصولات از خارج وارد می شدند.
فعالیت های  وی خاطرنشان کرد: در حال حاضر ۲۵ درصد 
دانشگاهی کشور در حوزه سلامت هستند و تولید محصولات 
فناورانه داخلی موجب یک و هشت دهم میلیارد دلار صرفه 

جویی ارزی شده است.
فناوری  و  علم  پارک  اینکه مجوز ۱۴  بیان  با  بهداشت  وزیر 
در شورای گسترش داده شده و هفت مرکز نوآوری سلامت 
فاصله  تجارت  و  دانشگاه  بین  افزود:  شده اند،  افتتاح  امسال 
ای وجود دارد و این نمایشگاه فرصتی برای سرمایه گذاری و 

تجاری سازی محصولات است.
دکتر یونس پناهی؛ معاون تحقیقات و فناوری وزیر بهداشت 
نیز گفت: دستاوردهای دانشگاه های علوم پزشکی که در سال 
این  در  داشته اند،  فعالیت  مردم  نیاز  رفع  زمینه  در  گذشته 

نمایشگاه عرضه می شود.
وی افزود: یک هزار و ۱۲۸ شرکت دانش بنیان از حدود هشت 
هزار شرکت در حوزه سلامت فعال هستند و ۲۷ درصد سهم 

فروش شرکت های دانش بنیان متعلق به آنها است.
پناهی گفت: در حال حاضر ۹۸ مرکز رشد، ۱۱ پارک علم و 
محور، ۲۲۶۶ شرکت های  فناوری، ۶۴۷ محصولات سلامت 

مستقر و ۲۰۴۸ اختراعات در حوزه سلامت داریم.
از  یکی  داد:  ادامه  بهداشت  وزیر  فناوری  و  تحقیقات  معاون 
بین  مستقیم  ارتباط  ایجاد  نمایشگاه  این  برگزاری  اهداف 
صنعت و دانشگاه است تا تولیدات دانشگاه به صنعت معرفی 

شوند.
وی گفت: تمام دانشگاه های کشور در این نمایشگاه فناورانه 
حضور دارند و هر دانشگاه چند محصول دانش بنیان معرفی 

و عرضه کرده است.

سال پنجم - شماره   8165

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022001953   مورخ 1401/8/24 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و 
تصرفات مالکانه متقاضی گل تاج صفری فرزند عزیز به شماره شناسنامه 14701 صادره از نورآباد نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 165/19 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1008 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 127 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی و مشاعی خود متقاضی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی 
می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند 

مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 13 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 28 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

چهارشنبه 14 دی 1401



اخبار

شهردار کرمانشاه: رفع مشکلات مناطق 

 کم برخوردار کرمانشاه با مشارکت مردم

 در دستور کار شهرداری است

 شهردار کرمانشاه با بیان اینکه نگاه ما به مناطق 
کم برخوردار به صورت ویژه است و رفع مشکلات 
شهروندان را به عنوان یک اولویت دنبال می کنیم، 
گفت: در راستای خدمات رسانی در این مناطق 
شهروندان  فعال  مشارکت  و  همراهی  نیازمند 

هستیم.
چقامیرزا  شهرک  از  بازدید  در  نوروزی«  »نادر   
منطقه یک کلانشهر کرمانشاه اظهار داشت: هدف 
بازدیدهای هفتگی، شنیدن مشکلات  این  از  ما 
شهروندان، نقطه نظرات و پیشنهادات آنان است 
مدیریت  اهداف  پیشبرد  داریم  عقیده  چراکه 
شهروندان  خود  همفکری  و  همکاری  با  شهری 

محقق می شود.
شهرک  در  حضور  از  خرسندی  ابراز  با  وی 
کم  های  شهرک  در  ما  حضور  افزود:  چقامیرزا 
برخوردار خود گواه این است که مشکلات موجود 
در این شهرک ها را می دانیم و آمده ایم برای 

رفع آنان اقدام کنیم.
شهردار کلانشهر کرمانشاه با بیان اینکه مشکلات 
در این شهرک ها بسیار است، تصریح کرد: نگاه 
ما به مناطق برخوردار با کم برخوردار یکی است 
و هیچ گونه تبعیضی وجود ندارد و عقیده داریم 
خدماتی که به نقاط برخوردار می شود، باید در 
مناطق کم برخوردار نیز باشد؛ حتی بیشتر نیز 

باید اقدام کرد تا مشکلات آنان رفع شود.
کار  ادعای  گاه  هیچ  اینکه  بیان  با  نوروزی 
نداشته ایم گفت: هر اقدامی که از سوی مجموعه 
وظیفه  به شهروندان می شود،  مدیریت شهری 

است و منتی بر سر مردم عزیز کرمانشاه نیست.
تاکنون  ابتدای سال جاری  از  اینکه  بیان  با  وی 
در حوزه آسفالت اقدامات موثری صورت گرفته 
است عنوان کرد: اما به آنچه که انجام شده راضی 

نیستیم بلکه باید بیشتر کار کرد.
شهردار کرمانشاه با اشاره به اقدامات خوب صورت 
شهری،  خدمات  سبز،  فضای  حوزه  در  گرفته 
منطقه  سطح  در  شهرسازی  و  ترافیک  عمران، 
یک، بیان کرد: تاکید می کنیم که این اقدامات 
بخصوص در شهرک های کم برخوردار تداوم یابد 

تا شهروندان آرامش بیشتری داشته باشند.
نهادهای  دیگر  کرد:  تاکید  پایان  در  نوروزی 
خدمات رسان نیز باید در کنار مجموعه مدیریت 
شهری، نسبت به رفع مشکلات شهروندان اقدام 

کنند.
 ۳۶ رسمی  آمارهای  براساس  ایرنا؛  گزارش  به 
شهرک حاشیه نشین با جمعیتی بین ۳۵۰ هزار 
تا ۴۵۰ هزار نفر در کلانشهر کرمانشاه وجود دارد. 
از جمعیت ۲  نیمی  از  بیش  کلانشهر کرمانشاه 
میلیون نفری استان را در خود جای داده و دارای 

هشت منطقه شهرداری است.

قرارگاه آبخیزداری و آبخوانداری در 

گیلانغرب تشکیل شد

آبخیزداری  قرارگاه  تشکیل  از  گیلانغرب  فرماندار 
به  شهرستان  این  در  بار  اولین  برای  آبخوانداری  و 
منظور کنترل فرسایش خاک، ذخیره نزولات آسمانی، 
و  کنترل سیلاب ها  زیرزمینی،  آب  تقویت سفره های 
با خشکسالی  مقابله  و همچنین  رواناب های سطحی 

خبر داد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، »وحید محمدی« روز شنبه 
آبخوانداری  و  آبخیزداری  قرارگاه  تشکیل  جلسه  در 
گیلانغرب، افزود: این قرارگاه در راستای پیشگیری از 
آثار سوء خشکسالی های پی در پی و جلوگیری از آثار 
تخریبی سیلاب ها و مدیریت جامع حوزه های آبخیز 

در سطح شهرستان تشکیل شده است.
وی اظهار کرد: به منظور اجرای طرح های آبخیزداری و 
همچنین در راستای مدیریت و کنترل سیلاب ها، ۳۷ 
میلیارد ریال اعتبار جهت اجرای طرح های آبخیزداری 
حوزه ناودار گیلانغرب و ادامه احداث رودخانه عبوری 
ناودار در سطح شهر گیلانغرب و احداث کانال آبهای 
یافته  سطحی روستایی در چله و حیدریه اختصاص 

است.
منابع طبیعی گیلانغرب  اداره  ربیعی« رییس  »فرزاد 
نیز با اشاره به خطرات فرسایش خاک در سطح کشور، 
اظهار داشت: تاکنون در سطح ۱۰ هزار هکتار از حوزه 
آبخیز سد زاگرس طرح های آبخیزداری اجرا شده و 

۲۶ حوزه نیز در دست اجرا و مطالعه است.
منابع  شهرستان گیلانغرب ۲۱۱ هزار و ۶۹۲ هکتار 

طبیعی دارد که ۷۵ هزار هکتار آن جنگل است.

اینکه  به  اشاره  با  کرمانشاه  استاندار 
نیست  هنر  ایده آل  شرایط  در  مدیریت 
بلکه ایجاد رونق اقتصادی و بهبود معیشت 
مردم در شرایط دشوار امروز هنر محسوب 
جهت  در  باید  فرمانداران  گفت:  می شود، 
تلاش  مردم  معیشتی  مشکلات  رفع 
میزان  آنها  ارزیابی  معیار  که  چرا  کنند 

موفقیتشان در حوزه اقتصادی است.
دومین  در  صحرایی«  »محمدطیب 
استان  های  شهرستان  فرمانداران  جلسه 
طول  ساعت   ۳.۵ از  بیش  که  استاندار  با 
را  آفرینی  اشتغال  و  اقتصاد  رونق  کشید؛ 
خواستار  و  دانست  استان  اصلی  اولویت 
هدف  با  ها  برنامه  و  نیازها  بندی  اولویت 
نیز  و  ها  طرح  اجرای  شدن  امکانپذیر 
ابتکار و خلاقیت برای عملیاتی کردن آنها 

شد.
وی گفت: در جلسه بعدی، وضعیت اجرای 
فرمانداران  از  را  شده  اعلام  های  اولویت 
ارزیابی  معیار  و  کرد  خواهم  پیگیری 
فرمانداران، میزان موفقیت آنان در تحقق 
اهداف و خدمات رسانی به مردم بویژه در 

حوزه اقتصادی خواهد بود.
استان  اقتصادی  های  ظرفیت  شکوفایی 

کرمانشاه نیازمند ابتکار و خلاقیت است
با  کرمانشاه  استان  در  دولت  عالی  مقام 
های  ظرفیت  از  کرمانشاه  اینکه  به  اشاره 
برخوردار  آفرینی  ثروت  برای  عظیمی 
و  ابتکار  نیازمند  آنها  شکوفایی  اما  است 
انقلاب  معظم  رهبر  افزود:  است  خلاقیت 
را  اقتصادی  شعارهای  اخیر  سال   ۱۲ طی 
برای نامگذاری سال ها انتخاب کرده اند و 

اقتصاد  اهمیت  دهنده  نشان  موضوع  این 
دهه  متاسفانه  اما  است  مردم  معیشت  و 
به  رسیدگی  زمینه  در  موفقی  دوران   ۹۰

مشکلات اقتصادی و معیشت مردم نبود.
وی با بیان اینکه توقع مدیریت ارشد استان 
تلاش  یک  انجام  فرمانداران  و  مدیران  از 
بهبود  برای  عالمانه  و  مجاهدانه  وقفه،  بی 
معیشت مردم است، تصریح کرد: مدیریت 
بلکه  نیست  هنر  آل،  ایده  شرایط  یک  در 
ایجاد یک رونق اقتصادی و بهبود وضعیت 
معیشتی مردم در یک شرایط دشوار مانند 
تهرانی  شهید  تعبیر  به  و  است  هنر  امروز 
هستند  ناتوان  های  انسان  تنها  مقدم، 
و  کنند  می  کار  امکاناتشان  اندازه  به  که 
همه  باشد،  فراهم  امکانات  اگر  عبارتی  به 
خارجی  کشورهای  که  چرا  هستند  موفق 

در زمان جنگ سیم خاردار هم به ما نمی 
فروختند ولی از آن فضا به شرایطی رسیده 
به  ایران  ها می گویند  امروز همان  که  ایم 
فلان ابرقدرت پهپادهای پیشرفته نفروشد.

اینکه  جای  به  اینکه  به  اشاره  با  صحرایی 
از  باید  باشیم  تهران  از  بودجه  منتظر 
طرح  که  کنیم  خواهش  نخبگان  تک  تک 
خود  آفرین  اشتغال  و  آفرین  ثروت  های 
دهند  ارائه  ها  فرمانداری  و  مدیران  به  را 
و  تسهیلات  گرفتن  دنبال  به  مدیران  و 
امکانات برای اجرایی شدن این طرح های 
برای  گردشگری   : گفت  باشند  خلاقانه 
و  دارد  ارزش  نفت  چاه  صدها  کرمانشاه 
بودجه  منتظر  نباید  گردشگری  رشد  برای 
اجرای  سمت  به  باید  و  ماند  دولتی  های 
کمک  با  گردشگری  طرح های  خلاقانه 
بخش خصوصی برویم لذا در هر شهرستان 
فرمانداران باید ضرورت ها و نیازهای اولیه 
اقامتگاهی استاندارد  خدماتی بین راهی و 
و آبرومند در مسیرهای مهم گردشگری را 
فاصله  این  در  ها  آن  ایجاد  برای  و  تعیین 

زمانی مشخص برنامه ریزی کنند.
از  دیگری  بخش  در  کرمانشاه  استاندار 
تعطیلی پنجشنبه ها  به موضوع  سخنانش 
در کرمانشاه پرداخت و گفت: ایده تعطیلی 
و  طرح ها  با  اگر  ها  شنبه  پنج  در  ادارات 
تواند  می  باشد  همراه  خلاقانه  برنامه های 
همچنین  و  ها  خانواده  روحیه  ارتقای  در 
رونق اقتصادی استان نقش آفرین باشد اما 
و  مقدمات  باید  طرح  این  اجرای  از  قبل 
هماهنگی  زمینه  در  های لازم  تسهیلگری 
ها  شهرستان  در  خدماتی  و  اقامتی  های 
برای خانواده های کرمانشاهی انجام شود تا 
گردش مالی درون استانی حاصل از اجرای 
این برنامه بتواند به رونق اقتصاد و اشتغال 

استان کمک کند.

استاندار کرمانشاه: معیار ارزیابی فرمانداران میزان 
موفقیت شان در حوزه اقتصادی است

اخبار

سرپرست فرمانداری کرمانشاه: گروه های 

جهادی به رفع مشکلات محلات حاشیه نشین 

کرمانشاه کمک می کنند

 سرپرست فرمانداری کرمانشاه با بیان اینکه نظام مسائل 
گفت:  می شود  تدوین  کرمانشاه  حاشیه نشین  مناطق 
گروه های جهادی و مردمی فعال در محلات حاشیه نشین 

کرمانشاه به حکمرانی کمک می کنند.
ایرنا؛ »ابراهیم رحیمی زنگنه«  به گزارش روز پنجشنبه 
در نشست بررسی مشکلات محلات حاشیه نشین منطقه 
آنچه که ضرورت  داشت:  اظهار  سه کلانشهر کرمانشاه 
تحقق بیانیه گام دوم است و نگاه دولت سیزدهم برای 
و  جهادی  گروه های  کمک  با  حکمرانی  مردمی سازی 
مردمی فعال در مناطق حاشیه نشین محقق خواهد شد.

گروه های  اینکه  بیان  با  کرمانشاه  فرمانداری  سرپرست 
در  را  چشم داشت  بدون  و  بی منت  خدمت  جهادی 
بیان کرد:  ارائه می کنند  به مردم محروم  تمام لحظات 
تاکنون چندین جلسه با حضور گروه های جهادی فعال 
برگزار  فرمانداری  در مناطق حاشیه نشین کرمانشاه در 
شده است تا بتوانیم از توانایی آنها برای برطرف کردن 

مشکلات محلات استفاده کنیم.
رحیمی زنگنه با اشاره به دستور وزیر کشور برای برطرف 
کردن مشکلات مناطق حاشیه نشین خاطرنشان کرد: در 
مناطق  این  به ساکنان  ماه گذشته خدمت رسانی  چند 
محلی  مردم  مشکلات  از  بخشی  تا  است  شده  بیشتر 
مصوباتی  دنبال  به  نیز  امروز  در جلسه  و  برطرف شود 

برای رفع مشکلات کلی این مناطق هستیم.
برخی  در  اینکه  بیان  با  کرمانشاه  فرمانداری  سرپرست 
حریم  مشکل  کرمانشاه  کلانشهر  حاشیه ای  مناطق  از 
شهری وجود دارد، بیان کرد: ساخت و سازهای غیرمجاز 
گذشته در محلات حاشیه ای کرمانشاه مشکلاتی برای 
مدیریت این کلانشهر به دنبال داشته است زیرا براساس 
قانون امکان بهره برداری ساکنان این مناطق از خدمات 

زیرساختی به دلیل عدم مجوز وجود ندارد.
در این جلسه مدیران گروه های جهادی و مردمی فعال 
منطقه  در  کرمانشاه  کلانشهر  حاشیه نشین  مناطق  در 
سه شهرداری به بیان مشکلات و درخواست های اهالی 
جلسه،  در  حاضر  مدیران  نظرات  براساس  و  پرداختند 
مصوباتی برای رفع این مشکلات و اجرای درخواست ها 

تصویب شد.
محلات  بوستان  پیگیری  جلسه  این  مصوبات  جمله  از 
ملاحسینی،  محله  هویت یابی  مرادآباد،  و  ملاحسینی 
برای   ۳ منطقه  شهرداری  به  دستگاه ها  سایر  کمک 
جمع آوری نخاله های ساختمانی موجود در این محلات، 
اسم  براساس  کهریز  محله  کوچه های  اسامی  انتخاب 
زمین های  مالکیت  تکلیف  تعیین  محله،  این  شهدای 
در  آبشوران  رودخانه  ساماندهی  رسالت،  شهرک  خالی 

محله باغ نی، بازگشایی خیابان باریکه بود.

فرماندار تبریز: تعدد مراکز صدور 
پروانه، موجب همپوشانی سمن ها 

شده است

سازمان  مشکلات  را  صدور  مراکز  تعدد  تبریز  فرماندار 
این موضوع موجب  و گفت:  عنوان کرد  نهاد  مردم  های 

همپوشانی کارها و از دست رفتن منابع شده است.
به گزارش ایرنا، جعفری آذر روز پنجشنبه در نشست سمن 
های تبریز از تلاش های این سازمان ها قدردانی کرد و 
افزود: احصاء دقیق چالش ها و مشکلاتی که جوانان با آن 
روبرو هستنداز جمله سرفصل های ریز و درشت مشکلات 
مورد  ها  از سوی سمن  باید  ازدواج  و  اجتماعی، خانواده 

توجه قرار گیرد و از دستگاه های دولتی مطالبه شود.
وی همچنین بر اهمیت مشاوران ازدواج و روانشناسان و 
نقش مهم آنها در تربیت جوانان تاکید و بر اخلاق مداری 

و بومی سازی مطالب تاکید کرد.
جعفری آذر همچنین بر پیشرو بودن جوانان در آگاه سازی 
جوانان تاکید کرد و خواستار ایستادگی جوانان در مقابل 

بمباران اطلاعاتی رسانه های غربی شدند
بر نقش سمن ها در  تبریز  اداره ورزش و جوانان  رئیس 

کاهش مشکلات اجتماعی تاکید کرد و گفت:
موجب  مشاوران جوان  گفت: حضور  نشست  این  در  نیز 
ستاد  جلسات  مصوبات  سازی  متناسب  و  شدن  روز  به 

ساماندهی با نیاز جوانان می شود.
مهدی نوایی افزود: شاکله بیشتر سمن ها جوانان هستند و 
حضور آنها در جلسات تصمیم گیری و همچنین واگذاری 
امور جوانان به آنها موجب رفع مشکلات این قشر از جامعه 

خواهد شد.
در این جلسه هریک از نمایندگان سازمان های مردم نهاد 

به ارائه دغدغه های خود و مشکلات شان پرداختند.
در این نشست احکام جوانان عضو ستاد ساماندهی تبریز از 

سوی فرماندار این شهرستان اعطا شد.

9استان ها

بیان  با  کرمانشاه  استان  بهزیستی  مدیرکل 
اینکه نزدیک به ۹ هزار خانوار زیرپوشش این 
نهاد حمایتی در استان فاقد مسکن هستند، 
گفت: از این تعداد بیش از هشت هزار خانوار 
در طرح نهضت ملی مسکن ثبت نام کرده اند 
که تاکنون سه هزار خانوار از آنها براساس فرم 

"ج" وزارت راه و شهرسازی تایید شدند.
و گو  روز شنبه در گفت  »فرحناز محمدی« 
 ۲ دارای  خانواده های  کردن  خانه دار  ایرنا؛  با 
معلول فاقد مسکن را از مهمترین اولویت های 
سازمان بهزیستی اعلام کرد و افزود: در حال 
حاضر ۲۵۰ خانوار دارای ۲ معلوله و ۲ معلوله 
به بالا، فاقد مسکن در استان کرمانشاه زندگی 

می کنند.
وی در ادامه گفت: سازمان بهزیستی برای خانه 
قالب طرح ملی  این خانواده ها در  دار شدن 
های  خانواده  و  میلیون   ۲۰۰ مسکن  نهضت 
بلاعوض  وام  میلیون  معلول ۱۰۰  یک  دارای 

پرداخت می کند تا صاحب خانه شوند.
محمدی در پاسخ به سوال خبرنگار ایرنا؛ که 
در سطح جامعه شنیده می شود؛ خانوارهای 
زیرپوشش بهزستی بدلیل نیاز فوری به پول، 
در  که  واحدهایی  بدهی  و  زندگی  مخارج 
گرفته  نظر  در  آنها  برای  ملی مسکن  نهضت 
شده، به مبلغ ناچیزی پیش فروش می کنند 
نیز توضیح داد: متاسفانه این رویه در مسکن 
درصد   ۶۰ آخر  در  و  افتاد  اتفاق  نیز  مهر 
باید  و  شدند  خانه  واقعی  صاحب  مددجویان 
راه و شهرسازی و دیگر دستگاه تمهیدات لازم 
واحدهای  فروش  پیش  از  جلوگیری  برای  را 

مسکونی نیازمندان پیدا کند.
خانوارهای  تحویل  مسکونی  واحد   ۷۵
شده  کرمانشاه  استان  بهزیستی  زیرپوشش 

است
مدیرکل بهزیستی استان کرمانشاه در بخش 
نامه  تفاهم  به  خود  های  صحبت  از  دیگری 
مشترک اداره بهزیستی با سایر نهاد و دستگاه 

خانه  راستای  در  اجرایی  های 
فاقد  خانوارهای  کردن  دار 
نهاد  این  زیرپوشش  مسکن 
حال  در  گفت:  و  کرد  اشاره 
در  مسکونی  واحد   ۴۰ حاضر 
کرمانشاه  شهر  فدک  منطقه 
خانوارهای  به  تحویل  آماده 
بهزیستی فاقد مسکن ۲ معلوله 

است.
محمدی اضافه کرد: بهزیستی 
واحد   ۱۶۰ کرمانشاه  استان 
مسکونی دیگر در شهر هرسین 
با ۹۰ درصد پیشرفت فیزیکی 
جهادی  های  گروه  کمک  با 
که  دارد  ساخت  دست  در 
امیدواریم تا پایان سال به بهره 

برداری برسد.
مسکونی  واحد   ۷۵ تحویل  از  همچنین  وی 
ابتدا  از  استان  معلول  دارای ۲  خانوارهای  به 
سال جاری تاکنون خبر داد و گفت: پارسال 
سایر  افزایی  هم  با  مسکونی  واحد   ۳۱۱ نیز 
نهاد و دستگاه های اجرایی برای خانواده های 
استان  در  مسکن  فاقد  بهزیستی  زیرپوشش 

ساخته و تحویل آنها شد.
این مقام مسئول در بخش دیگری از صحبت 
های  ظرفیت  از  یکی  را  خیرین  خود  های 
بسیار خوب برای خانه دار کردن خانواده های 
نیازمند عنوان کرد و از خانواده خیر و خیرخواه 
شهدا رضوان مدنی که روز پنجشنبه ساخت ۲ 
واحد مسکونی برای ۲ خانوار مددجو دارای ۲ 

معلول نیازمند را شروع کردند، قدردانی کرد.
محمدی در پایان؛ اعلام کارهای خیرخواهانه را 
مشوقی برای مشارکت دیگر افراد خیر و نیک 
این  در  کرد  امیداوری  ابراز  و  دانست  اندیش 
شرایط سخت همه به فکر هم نوع خود باشند 

و به نیازمند در حد توان شان کمک کنند.
برای  مسکونی  واحد   ۲۵۸ مسکن  خیرین 

خانواده زیرپوشش بهزیستی ساخته اند
استان  مسکن ساز  خیرین  انجمن  رییس 
ایرنا،  با خبرنگار  نیز در گفت و گو  کرمانشاه 
گفت: از ابتدای تفاهم نامه همکاری این انجمن 
با اداره کل بهزیستی استان کرمانشاه در سال 
۹۵ تاکنون ساخت ۲۵۸ واحد مسکونی برای 

خانوارهای دارای معلول شروع کرده ایم.
انجمن  تعداد  این  از  افزود:  رادین«  »رمضان 
خیرین مسکن ساز استان ۲۴۰ واحد را ساخته 
و تحویل مددجویان بهزیستی داده است و ۲۴ 

واحد را در دست اقدام دارد.
برای ساخت  اختیار خیرین  در  رایگان  زمین 

مسکن مددجویان قرار گرفته است
کل  اداره  مردمی  های  مشارکت  معاون 
بهزیستی استان کرمانشاه نیز در گفت و گو 
با خبرنگار ایرنا، با اشاره به برنامه جلب کمک 
سرشت  نیک  خیرین  و  نهادها  مردمی،  های 
گفت:  نیازمند،  های  خانواده  به  کمک  برای 
واحدهای مسکونی )رضوان مدنی( در زمینی 
 ۲ برای  طبقه   ۲ در  متر   ۱۵۱ مساحت  به 

خانواده دارای ۲ معلول ساخته می شود.
خانواده  از  قدردانی  با  مظفری«  »صفدر 

رضوانی مدنی برای ساخت ۲ واحد مسکونی 
این  زمین  افزود:  نیازمند،  های  خانواده  برای 
واحدهای مسکونی را؛ راه و شهرسازی رایگان 
انشعاب گاز، برق، آب و  تامین کرده، و تمام 
فاضلاب و نقشه برداری و نظام مهندسی آن 
را  ساخت  های  هزینه  و  است  بوده  رایگان 

خیرین متقبل شدند.
خواهر شهیدان رضوان مدنی نیز در گفت و گو 
با خبرنگار ایرنا گفت: این کار خیر را با سهم 
و ارثی که از پدر به ما رسیده به نیت پدر و 
مادر انجام می دهیم، زیرا پدر ما اهل کارهای 
خیر فراوانی بود که ما فرزندان بعد از مدت ها 

متوجه آنها می شدیم.
این  در  افزود: مطمئنا  »فاطمه رضوان مدنی« 
کار  شدن  دار  خانه  اقتصادی  سخت  شرایط 
سرپرست  زن  هم  آن  است؛  مشکلی  بسیار 

خانوار بدون شغل و دارای ۲ معلول باشد.
این واحدهای مسکونی در  اینکه  بیان  با  وی 
تابستان آینده تحویل صاحبان می شود، ابراز 
امیدواری کرد همانند برداران شهیدشان، پدر 
و مادر خیر و نوع دوست شان گام در راه آنها 

بگذارند و ادامه دهند راه آنها باشند.

مدیرکل بهزیستی استان کرمانشاه:

حدود ۹ هزار خانوار زیرپوشش بهزیستی استان کرمانشاه 
فاقد مسکن هستند
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فیض الله نفجم :  برای  کمک به تیم 
ملی تکواندو آمده ام

مربی جدید تیم ملی گفت: تکواندو ایران در شرایط فعلی پتانسیل 
بالایی دارد که باید تلاش کنیم از این شرایط برای بازگشت به 

سکو های جهانی و قاره ای بهره لازم را ببریم.
فیض الله نفجم با بیان مطلب فوق به خبرنگار مهر گفت: در جلسه 
کمیته فنی بعد از ارائه گزارش از سوی مربیان تیم ملی، مباحث به 
سمتی پیش رفت که پس از اعتماد دوباره به کادر تصمیم بر آن 
شد که برای تقویت کادر فنی یک مربی به این جمع اضافه شود، 
خودم پیشنهاد دادم که یک مربی که در لیگ فعالیت مستمر و 
خوبی دارد دعوت به همکاری شود. ولی نظر دوستان این بود که 

شاید من بیشتر بتوانم به تیم کمک کنم.
قهرمان سال ۲۰۰۶ جهان در مورد شرایط همکاری با مقانلو گفت: 
این برای من یک افتخار است که با چنین مربی بزرگی همکاری 
داشته باشم. سال ها در تیم ملی کنار هم با هدف کسب افتخار 
برای کشور عزیزمان مبارزه کردیم و الان هم در کادر فنی در 
خدمت ایشان هستم. بدون شک هیچ کاری بدون اشکال نیست. 
در کادر فنی هستم تا گوشه ای از کار را گرفته و برای بازگشت 

تکواندو به روزهای خوب گذشته با هم تلاش کنیم.
وی در مورد این انتقاد که شما در بخش فنی فعالیت چندانی 
نداشته به نوعی از تکواندو دور بوده اید گفت: در طول بیش از ۱۲ 
سال حضور در تیم ملی رقابت های جهانی و قاره ای را تجربه کرده 
و به مدال رسیده ام، در مدت زمان مسئولیت هیأت تکواندو استان 
مازندران هیچگاه از مباحث فنی دور نبوده و کلاس آموزشی دارم 
و تیم های استان را نیز زیر نظر داشته ام. در یک دوره هم که 
سرمربی تیم ملی نوجوانان بوده ام. در تمامی مسابقات انتخابی 

حضوری فعال داشته و در لیگ های مختلف نیز تیم داشته ام.
نفجم با اشاره به نتایج تیم ملی در مسابقات قهرمانی جهان گفت: 
تیم ملی در مسابقات قهرمانی جهان ترکیبی از جوانی و تجربه 
بود که عملکرد فنی خوبی در مکزیک از خود به نمایش گذاشت، 
ولی نتیجه ای که باید رقم نخورد. تکواندو ایران در حال جوانگرایی 
و به نوعی پوست اندازی است و در راه بازگشت به سطح اول 
تکواندو جهان و فتح سکوهای جهانی و قاره ای به زمان نیاز ندارد.

مربی تیم ملی ادامه داد: برای حضور در مسابقات جهانی مکزیک 
چند عضو تیم ملی دانش آموز بودند که برای خروج از کشور 
باید از مدارس آنها مجوز می گرفتیم. همین نفرات چون رنکینگ 
بالایی نداشتند، دور اول و دوم به بهترین های جهان از جمله 
قهرمانان جهان و المپیک مبارزه کردند و عالی ظاهر شدند و 
به یک اتفاق یا اشتباه فردی باختند. ولی برای اولین تجربه در 
مسابقات  در  دوره  بود. من ۵  عملکرد خوبی  مسابقات جهانی 
جهانی مبارزه کرده و حداقل ۵ دوره هم از نزدیک این رقابتها 

را تماشا کرده ام. 

درخواست سجادی از شورای عالی ورزش در 
بازنگری اساسنامه فدراسیون ها

خبر

تلاش فدراسیون وزنه برداری و کمیته المپیک 
برای تغییر زمان پیکارهای جهانی
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 نشست تخصصی مسوولان کمیته ملی المپیک و وزارت ورزش با 
بازی های  به  وزنه برداری  از جمله  اعزامی  فدراسیون های  مسوولان 
آسیایی برگزار شد. در این نشست مقرر شد تا مکاتبات و پیگیری 
لازم برای تغییر تاریخ مسابقات جهانی وزنه برداری سال ۲۰۲۳ انجام 

شود.
به گزارش روز شنبه ایرنا، نشست تخصصی با فدراسیون ها با حضور 
آسیایی  بازی های  به  اعزامی  کاروان  سرپرست  هاشمی  سیدمناف 
هانگژو و دبیرکل کمیته، سیدمحمد پولادگر معاونت توسعه ورزش 
قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش، مریم کاظمی پور معاونت توسعه 
ورزش بانوان، مهین فرهادی زاد نائب رئیس کمیته و برخی مدیران 
فدراسیون  سه  مسئولان  با  مجزا  طور  به  المپیک،  ملی  کمیته 

بدمینتون، وزنه برداری و قایقرانی برگزار شد.
در  قدرتمند  حضوری  بر  هاشمی  سیدمناف  نشست ها  ابتدای  در 
المپیک و وزارت  اظهار کرد: سیاست کمیته ملی  تاکید و  هانگژو 
ورزش که در جلسه ستاد عالی بازی های آسیایی و المپیک نهایی 
شد بر اعزام کاروانی کیفی به بازی های آسیایی است؛ کاروانی که در 
آن رشته های مدال آور و ورزشکارانی که شانس کسب مدال دارند 
در ترکیب کاروان جای بگیرند، ضمن اینکه در حوزه ورزش بانوان 

نگاهی حمایتی داریم.
وی افزود: در همین راستا لازم است با فدراسیون ها یک بار دیگر 
نشست های هماهنگی برگزار شود تا با گزارش مسئولان فدراسیون ها 

مشخص شود، رشته ها و ورزشکاران در چه شرایطی هستند.
مددی  فریبا  سرپرست،  پوریا  محمدرضا  نشست  این  در  همچنین 
نایب رئیس و فرشاد نصرتی دبیر فدراسیون بدمینتون حضور داشتند 
ملی  تیم های  اردوهای  وضعیت  از  گزارشی  ارائه  ضمن  پوریا  که 
مردان و زنان گفت: بدمینتون جزو محدود فدراسیون هایی است که 
توانسته جام فجر را حفظ کند و در نظر داریم تا در این مسابقات که 
رده بندی خوبی هم دارد، ترکیب اردونشینان را مشخص کنیم و در 
ادامه با برگزاری منظم اردوها و بررسی روند آمادگی ورزشکاران در 
تورنمنت های بین المللی نفراتی که می توانند در قالب تیم اعزامی به 
بازی های آسیایی قرار بگیرند را به کمیته ملی المپیک معرفی کنیم.

نشست تخصصی بعدی با فدراسیون وزنه برداری برگزار شد که سجاد 
انوشیروانی سرپرست و بدرالملوک کهرنگی سرپرست نایب رئیسی 
بانوان این فدراسیون حضور داشتند؛ انوشیروانی در این نشست ضمن 
ارائه گزارشی از برنامه اردوها و مسابقات پیش رو تا قبل از بازی های 
آسیایی هانگژو اظهار داشت: وزنه برداری کار سختی پیش رو دارد 
چرا که در کنار آماده سازی تیم اعزامی به هانگژو باید تمرکز روی 
کسب سهمیه المپیک پاریس باشد و حضور در المپیک و موفقیت 
مسابقات جهانی  همزمانی  اینکه  است، ضمن  مهم  بسیار  آنجا  در 
با بازی های آسیایی هانگژو، سختی کار ما را دو چندان  عربستان 

کرده است.

اساسنامه  بازنگری  گفت:  جوانان  و  ورزش  وزیر   
جزو  می تواند  که  است  کارهایی  از  فدراسیون ها 
اقدامات شورای عالی ورزش باشد. در اساسنامه، 
و  شده اند  دیده  شکل  یک  به  فدراسیون ها  همه 

همین امر مشکل ساز شده است.
نشست  در  سجادی  سیدحمید  ایرنا،  گزارش  به 
و  ورزش  عالی  شورای  دائمی  کمیسیون 
تربیت بدنی کشور که   به میزبانی وزارت ورزش 
نشست  اهمیت  به  اشاره  با  شد  برگزار  جوانان  و 
که  امیدوارم  داشت:  اظهار  ورزش  عالی  شورای 
کشور  ورزش  صلاح  و  خیر  به  جلسه  این  نتایج 
باشد و شاهد انسجام و وحدت رویه بیش از پیش 

در ورزش باشیم.
جمهوری  جمله  از  کشوری  هر  در  افزود:  وی 
اینگونه  معمولا  ورزش  حوزه  در  ایران  اسلامی 
عمل می شود که همه کشورها دارای خط مشی 
رویکرد  که  معتقدند  کشورها  برخی   هستند. 
توسعه ورزش همگانی دنبال شود چرا که کاهش 
هزینه درمان را درپی خواهد داشت و در کنار آن 
باعث سلامتی، تندرستی و بالا رفتن روحیه افراد 

جامعه می شود.
نکات  دیگر  از  داد:  ادامه  جوانان  و  ورزش  وزیر 
برجسته در خصوص توسعه ورزش همگانی بحث 
اینکه  و  است  اقتصادی  مسائل  و  اشتغال  توسعه 
بالا  کار  راندمان  که  باعث خواهد شد  سالم  بدن 
رود. در جوامع بشری از زوایای مختلف به ورزش 

نگاه می کنند و همه دارای خط مشی هستند.
برگزاری  برای  وقتی  چین  کشور  گفت:  وی 
رویکرد  قبل  سال  چند  از  کرد  دورخیز  المپیک 
خود را از ورزش همگانی به ورزش قهرمانی تغییر 
داد و توانست در جایگاه نخست مدال آوری بالاتر 

از آمریکا قرار بگیرد.
مشارکت  لزوم  به  اشاره  با  همچنین  سجادی 
در  ورزش  توسعه  برای  مختلف  دستگاه های 
کشور اظهار داشت: آموزش و پرورش، دانشگاه ها، 
نیروهای مسلح، ورزش کارگری و شهرداری ها هر 
مشخص  تکالیف  و  دارند  برعهده  وظایفی  کدام 
نیاز  رویه  وحدت  و  انسجام  یک  به  است.  شده 
هر  در  که  برسیم  نظر  مورد  هدف  به  که  داریم 

نقطه از کشور شاهد توسعه ورزش باشیم.
برای  گرفته  صورت  اقدامات  خصوص  در  وی 

 ۲۱ از  بیش  کرد:  تصریح  کشور  ورزش  توسعه 
هزار رویداد ورزشی در کشور در هفته تربیت بدنی 
برگزار شد که شامل بخش های قهرمانی، همگانی، 
بومی و محلی و ورزش بانوان می شود. همچنین 
هفت هزار رویداد با تمِ نوروزی برگزار شد. قدردان 
باید درنظر داشته  همه این زحمات هستیم ولی 
باشیم که این تعداد از برنامه ها ما را می تواند به 

هدف اصلی که درنظر داریم برساند.
وزیر ورزش ادامه داد: باید با استفاده از حداقل ها 
بزنیم.  رقم  ورزش  توسعه  در  را  بیشتری  اتفاقات 
حضور همه معاونین وزارت ورزش در این نشست 
هر  است.  جدی  ما  برای  کار  که  می دهد  نشان 
سازمانی که برای توسعه ورزش زحمت می کشد 

برای تحقق اهداف شورای عالی ورزش است.
ورزش  عالی  شورای  وظایف  به  اشاره  با  وی 
از  یکی  فدراسیون ها  اساسنامه  بازنگری  گفت: 
شورای  اقدامات  جزو  می تواند  که  است  کارهایی 

افتاده در  اتفاقاتی که  از  باشد. یکی  عالی ورزش 
دیده  شکل  یک  به  فدراسیون ها  همه  اساسنامه 
شده اند و همین امر مشکل ساز شده است. شورای 
عالی ورزش باید اعتماد به نفس را به ورزش کشور 
دهه گذشته   ۲ در  تصمیمات  یکسری  بازگرداند. 
برای حوزه ورزش گرفته شده که منجر به اتفاقات 
خوبی نبوده است. در اساسنامه جدید فدراسیون 
فوتبال ما به عنوان ناظر فقط حضور داریم و این 
درحالی است که همه امکانات و منابع را وزارت 

ورزش در اختیار فدراسیون فوتبال می گذارد.
اساسنامه  بحث  که  امیدوارم  داد:  ادامه  سجادی 
ورزش  عالی  شورای  اولویت های  از  فدراسیون ها 
شوند  دیده  ویژه  طور  به  نیز  انجمن ها  و  باشد 
قابلیت فدراسیون شدن  انجمن ها  از  چون برخی 

را دارند.
از  یکی  نیز  حجاب  و  عفاف  موضوع  افزود:  وی 
مباحثی است که نیاز است در شورای عالی مورد 

بازنگری قرار بگیرد. به طور مثال با توجه به اینکه 
نیاز  می کنند  پیدا  حضور  ورزشگاه ها  در  بانوان 

است که این موضوع مورد بررسی قرار بگیرد.
وزیر ورزش و جوانان خاطرنشان کرد: ما بیش از 
هزار بازی بومی و محلی در کشور داریم که باید 
شورای عالی ورزش ترتیبی را اتخاذ کند که این 
بازی ها همگی ثبت شوند. وقتی ورزش پهلوانی را 
از آن فرهنگ پهلوانی  باید بعد  به ثبت رساندیم 
نیز به ثبت می رسید که کشور همسایه این اقدام 
را انجام داد. وزیر ورزش و جوانان خاطرنشان کرد: 
رسیدگی  و  قهرمانان  برای  مسکن  تهیه  موضوع 
به پروژه های نیمه تمام از دیگر مسائلی است که 
قابلیت پیگیری در شورای عالی ورزش دارد. برای 
تکمیل پروژه های ورزشی کشور نیاز به ۵۰ همت 
)هزار میلیارد تومان( داریم و باید با بهره گیری از 
این  تکمیل  راستای  در  قانونی  تمام ظرفیت های 

پروژه ها تلاش کنیم.

سال پنجم - شماره   165

آگهی فقدان سند مالکیت

نظر به اینکه وکیل مالک آقای فرهاد عرشیان بموجب وکالتنامه های شماره 
70205 مورخ 1401/09/12 و 70204 مورخ 1401/09/12 دفترخانه 
23 رباط کریم و 64050 مورخ 1393/11/27 دفترخانه 12 رباط کریم و 
برابر درخواست وارده به شماره 15654 مورخ 1401/09/19 با تسلیم 2 
برگ استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد رسمی شماره 48 کرج با اعلام اینکه  
و  به مساحت 247/45 / دویست  مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین  سند 
چهل و هفت متر و چهل و پنج سانتیمتر به شماره پلاک 7041 فرعی از 160 
اصلی قطعه 4 تفکیکی مفروز و مجزی شده از پلاک 19 فرعی از اصلی مذکور 
ثبت 170321 دفتر جلد 794 صفحه  کریم ذیل  رباط  ثبتی  در حوزه  واقع 
بنام مهناز یوسفی ثبت و  به شماره سریال 845720 سری ب - 91   203
صادر و تسلیم گردید است که وکیل مالک طی درخواست فوق اعلام نموده 
که سند مالکیت با مشخصات صدرالذکر بعلت اسباب کشی مفقود گردیده و 
تقاضای صدور سند مالکیت المثنی پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در 
اجرای ماده 120 آئین نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می گردد تا 
چنانچه شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود 
سند مالکیت نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض 
خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و 
رسید دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد 

نمود و اعتراض ایشان فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.

بابک احمدی -  رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301011002365   مورخ 
1401/9/15 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی محمد خداوردی فرزند حسین به شماره شناسنامه 8 صادره از ساوه 
 241/75 مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1495 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه  در  واقع  اصلی  از 160 
مراتب در دو  اطلاع عموم  منظور  به  لذا  متقاضی محرز گردیده  مشاعی خود 
نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
اداره تسلیم و  این  به  را  اعتراض خود  ماه  به مدت دو  اولین آگهی  انتشار 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
حال صدور  در هر  و  مالکیت صادر خواهد شد  مقررات سند  طبق  اعتراض 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022001973   مورخ 
1401/8/26 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی مسعود اسدی فرزند علی اکبر به شماره شناسنامه 1187 صادره از 
تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی )بصورت گلخانه ای( 
به مساحت 5928/96 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز 
از قطعه 5 تفکیکی از 155 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی اسماعیل اکبری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
حال صدور  در هر  و  مالکیت صادر خواهد شد  مقررات سند  طبق  اعتراض 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

   140160301022002311 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/9/14 مورخ 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
به شماره شناسنامه  علی  یوسفی چهرقانی فرزند غلام  علی  متقاضی  مالکانه 
1634 صادره از اراک نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
مساحت 127/67 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 634 فرعی مفروز 
از قطعه - تفکیکی از 115 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی حمید بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
حال صدور  در هر  و  مالکیت صادر خواهد شد  مقررات سند  طبق  اعتراض 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022001903   مورخ 
1401/8/22 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
 1290 شناسنامه  شماره  به  کرم  علی  فرزند  چمه  حسینی  پروانه  متقاضی 
به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  کنگاور  از  صادره 
از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مترمربع   95/36 مساحت 
قطعه 5 تفکیکی از 153 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی محمود جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
حال صدور  در هر  و  مالکیت صادر خواهد شد  مقررات سند  طبق  اعتراض 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

   140160301022002310 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/9/14 مورخ 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی صحابعلی کاویانی فرزند قوچعلی به شماره شناسنامه 149 
به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  به ششدانگ  نسبت  از هشترود  صادره 
از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مترمربع   65/25  مساحت 
قطعه - تفکیکی از 118 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی حسین بهارلو محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب 
در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
حال صدور  در هر  و  مالکیت صادر خواهد شد  مقررات سند  طبق  اعتراض 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002367   مورخ 
1401/9/15 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
از  صادره   23 شناسنامه  شماره  به  نورمحمد  فرزند  حسنلو  فاطمه  متقاضی 
ساوه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 83/98 
مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه  در  واقع  اصلی  از 115 
قربانعلی میرزائی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به 
تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت  سند  صدور 
اداره تسلیم و  این  به  را  اعتراض خود  ماه  به مدت دو  اولین آگهی  انتشار 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
حال صدور  در هر  و  مالکیت صادر خواهد شد  مقررات سند  طبق  اعتراض 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002366   مورخ 
1401/9/15 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
از  صادره   23 شناسنامه  شماره  به  نورمحمد  فرزند  حسنلو  فاطمه  متقاضی 
ساوه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 86/43 
مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 1047 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی 
رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  حوزه  در  واقع  اصلی  از 115 
نوبت  مراتب در دو  اطلاع عموم  منظور  به  لذا  احمد معصومی محرز گردیده 
نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در  شود  می  آگهی  روز   15 فاصله  به 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
اداره تسلیم و  این  به  را  اعتراض خود  ماه  به مدت دو  اولین آگهی  انتشار 
رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
حال صدور  در هر  و  مالکیت صادر خواهد شد  مقررات سند  طبق  اعتراض 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 10 /10 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 25 / 10 / 1401

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

چهارشنبه 14 دی 1401



هنری
گزارش

تصویب شیوه نامه »نظام استاد 
شاگردی« در آموزش هنر

مقطع  در  هنر«  آموزش  در  شاگردی  استاد  »نظام  نامه  شیوه   
در  آزمایشی  دوره  اجرای  صورت  به  نگارگری  رشته  کارشناسی 
و  هفتاد  در  فرشچیان  استاد  ایرانی  اسلامی-  هنرهای  دانشگاه 

ششمین جلسه شورای هنر کشور به تصویب اعضا رسید.
به نقل  از وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، هفتاد و ششمین جلسه 
شورای هنر کشور به ریاست محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ 
با دستور  ایمانی خوشخو  دبیری محمدحسین  و  اسلامی  ارشاد  و 
آموزش  در  شاگردی  استاد  نظام  نامه  شیوه  طرح  بررسی  جلسه 
فیلمسازی  پروانه  نامه های صدور  بررسی های »آئین  ادامه  و  هنر 

و نمایش فیلم« در محل وزارتخانه برگزار شد.
ابتدای این جلسه، وزیر فرهنگ در خصوص شیوه نامه »نظام  در 
های  جریان  از  حمایت  گفت:  هنر«  آموزش  در  شاگردی  استاد 
آموزشی اصیل مطابق با نظام سنتی و مورد تحسین از مهمترین 
اولویت های وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی در دوره جدید به شمار 
نامه نظام استاد شاگردی  می رود و در همین راستا،تصویب شیوه 
به  کشور  آموزشی  نظام  در  اساسی  و  مهم  اقدام  هنر،  آموزش  در 

شمار می رود.
در  آموزشی  آنجا که شیوه های  از  کرد:  ادامه خاطرنشان  در  وی 
رشته های هنری نسبت به روش های مرسوم آموزش در سایر رشته 
از فضای متفاوتی برخوردار است، اجرای صحیح  های دانشگاهی، 
های  آموزش  در  شاگردی«  استاد  »نظام  چون  هایی  نامه  شیوه 
هنری می تواند اتفاقات بزرگی در این خصوص رقم زند و اجرای 

دقیق آزمایشی این شیوه نامه در گام نخست اهمیت خاصی دارد.
همچنین در جدیدترین جلسه شورای هنر ادامه بررسی »آئین نامه 
های صدور پروانه فیلمسازی و نمایش فیلم« دستور بعدی جلسه 
بود که مباحث مربوط به آن مورد ارزیابی اعضا قرار گرفت. اعضا نیز 
در ادامه به ارائه دیدگاه های خود در خصوص مفاد آئین نامه های 

صدور پروانه فیلمسازی و نمایش فیلم پرداختند.
محمد خزاعی، رییس سازمان سینمایی، سیدمحمد هاشمی معاون 
جعفری  محمدرضا  فرهنگ،  وزارت  های  استان  امور  و  حقوقی 
نامور مطلق رییس  بهمن  جلوه مشاور رییس سازمان صداوسیما، 
زنان،  فرهنگی  شورای  رییس  خزعلی  کبری  هنر،  فرهنگستان 
و  ساعی  محمدحسین  هنر،  دانشگاه  رییس  حسنایی  محمدرضا 
ابراهیم سوزنچی از اعضای شورای عالی انقلاب فرهنگی، محمدعلی 
پیشکسوت هنرمند هنرهای تجسمی، محمدحسین  دوانی  رجبی 
نیرومند، مشاور وزیر فرهنگ در امور هنری، حسن مسلمی نائینی 
سجاد  نواب،  محمدحسین  حجت الاسلام  دانشگاهی،  جهاد  رئیس 
زاده،  نقی  رضا  و  فرشچیان  استاد  دانشگاه  رییس  محمدیارزاده 
از  فناوری  و  تحقیقات  علوم  وزارت  ریزی  برنامه  دفتر  سرپرست 

جمله حاضرین در این جلسه بودند.

و  فرهنگ  وزیر  هنری  امور  معاون   
ارشاد اسلامی جشنواره های فجر را 
میراث فرهنگی جاری، زنده و پویای 
این  گفت:  و  دانست  اسلامی  ایران 
نمایانگر  و  هویت ساز  جشنواره ها 

هویت هستند.
خبری  ستاد  از  ایرنا  گزارش  به 
هنرهای  جشنواره  پانزدهمین 
تجسمی فجر، محمود سالاری عصر 
دیروز شنبه )دهم دی( در دبیرخانه 
هنرهای  جشنواره  پانزدهمین 
از  و  یافت  حضور  فجر  تجسمی 
نزدیک در جریان روند پیشبرد امور 

اجرایی قرار گرفت.
با  که  بازدید  این  جریان  در 
مدیرکل  سهرابی  عبدالرضا  حضور 
سیدعباس  تجسمی،  هنرهای 
جشنواره  دبیرکل  میرهاشمی 
زراوندیان  سیدمصطفی  پانزدهم، 
جمعی  و  هنر  تجسم  بخش  دبیر 
جشنواره  این  دست اندرکاران  از 
سهرابی  میرهاشمی،  بود،  همراه 
ارائه  به  ترتیب  به   زراوندیان  و 
کم  درباره  جداگانه ای  گزارش های 
و کیف و روند پیشبرد امور اجرایی 

جشنواره پانزدهم پرداختند.
وزیر  هنری  امور  معاون  ادامه،  در 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در سخنانی 
ضمن قدردانی از تلاش های صورت  
پانزدهمین  برگزاری  برای  گرفته 
فجر  تجسمی  هنرهای  جشنواره 
جشنواره  این  مسئولان  به  خطاب 
اظهارداشت: صبر نزد خداوند بسیار 
قیمتی است اما فراتر از صبر، جهاد 
است؛ زیرا در آن هم صبوری وجود 
این است  باور من  ایثار.  دارد و هم 
اجتماعی  و  سیاسی  شرایط  در  که 
در  که  حملاتی  آماج  در  و  کنونی 
هم  می شود،  انجام  مجازی  فضای 
کار  باید  هم  و  داشت  صبوری  باید 

کرد. این، معنای جهاد است.
ما  هنرمندان  اکنون  گفت:  سالاری 
نسبت  که  هجمه هایی  مقابل  در 
صبوری  می گیرد  صورت  آنان  به 
صورت  به   شما  جمع  می کنند. 
لذا  می کند.  کار  و  صبوری  توأمان 
سپاسگزارم  شما  همه  از  صمیمانه 
که  آبرویی  اجر  خداوند  امیدوارم  و 

به میان گذاشته اید را در قیامت به 
صورت مضاعف به شما عنایت سازد.

گفته های  از  یکی  به  ادامه  در  وی 
قاسم  حاج  شهید  سردار  مشهور 
عزیز  کرد:  بیان  و  اشاره  سلیمانی 
که  فرمودند  قاسم  حاج  همه 
باور  است.  حرم  اسلامی  جمهوری 
در  انسان  وقتی  که  است  این  من 
برابرش  چند  می گذارد،  آبرو  حرم 
وظیفه  بازمی گردانند.  او  به  را 
حرم  این  از  که  است  این  ما  همه 
هنری  امور  معاون  کنیم.  محفاظت 
با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
فجر  اهمیت جشنواره های  به  اشاره 
اکنون برخی در خارج  اظهارداشت: 
از کشور کمر به تخریب و زمین گیر 
بسته اند  فجر  جشنواره های  ساختن 
و پس از اینکه موفق نشدند در کف 
به سراغ  انجام دهند،  خیابان کاری 
جشنواره های فجر آمده اند. شاید ما 
در داخل چنین احساسی را نداشته 
از کشور چنین  اما در خارج  باشیم 
اراده ای به شدیدترین حالت ممکن 
وجود دارد. در فضای مجازی هم تا 
حدی شرایط به همین ترتیب است.

از  دیگری  بخش  در  سالاری 
بازنمایی  به  اشاره  با  خود  سخنان 
جشنواره های  برخی  رخدادهای 
جوایز  اهمیت  به  بین المللی  معتبر 
و  کرد  اشاره  مخاطبانش  برای  آنها 
هنرهای  جشنواره  در  ما  کار  گفت: 
تجسمی فجر متضمن دو وجه است؛ 
آن  انجام  حال  در  که  کاری  یکی 

هستیم و دیگری بازنمایی کاری که 
در حال انجام است.

و  دبیرکل  از  درخواستم  افزود:  وی 
که  است  این  جشنواره  ارکان  سایر 
شایسته تر  چه  هر  بازنمایی  برای 
کنند.  تلاش  صورت گرفته  زحمات 
هنرهای  جشنواره  در  می کنم  فکر 
موضوع  روی  فجر  تجسمی 
کرد  باید  بیشتری  برندسازی تلاش 
مطلوب  نقطه   به  رسیدن  با  هنوز  و 
همراهی  با  امیدوارم  داریم.  فاصله 
هنری  جشنواره  این  بتوانیم  هم 
جلو  به  رو  گامی  و  ببریم  فراتر  را 
وزیر  هنری  امور  معاون  برداریم. 
کرد:  بیان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ 
ما در دنیا به  واسطه برخی مولفه ها 
ما  به  عده ای  می شویم.  شناخته 
انجام  کاری که  و هر  نگاه می کنند 
می گذارند.  پایمان  جای  پا  دهیم، 
باوری  چنین  خودمان  است  ممکن 
واقعیت  یک  این  اما  باشیم  نداشته 
ما  که  دارند  انتظار  عده  این  است. 
نشانگان اعتقادی و بینشی مان را در 
کارهایمان متجلی سازیم؛ زیرا وقتی 
آثارشان  در  انسان ها  باور  تجلیات 
قضاوت های  است  ممکن  نباشد، 
که  است  مهم  شود.  ایجاد  ناصوابی 
سو  کدام  به  و  ترویج  را  هنری  چه 
حرکت کنیم. باید هویت خود را به 
دیگران معرفی کنیم. جشنواره های 
زنده  جاری،  فرهنگی  میراث  فجر 
که   است  اسلامی  ایران  پویای  و 
نمایانگر  هم  و  است  هویت ساز  هم 

هویت.
پیوند  لزوم  بر  تأکید  سالاری ضمن 
دانشگاه  و  مدرسه  نهاد  با  جشنواره 
برگزاری  زمینه  در  کرد:  بیان 
جشنواره هنرهای تجسمی فجر اگر 
و  دانشگاه  میان  پیوندهایی  بتوانیم 
کنیم،  برقرار  جشنواره  با  مدارس 
برداشته ایم.  جلو  به  رو  گامی 
پذیرد  صورت  تدابیری  است  لازم 
با  را  جشنواره  پیوند  بتوانیم  تا 
تا  کنیم  برقرار  هدف  گروه های 
از  برخی  شوند.  دلگرم  جوانانمان 
هیچ   که  می کنند  احساس  جوانان 
شرکت  فجر  جشنواره های  در  کس 
نمایشگاه  به  وقتی  اما  نمی کند 
تماشا  نزدیک  از  را  آثار  و  می آیند 
چنین  که  درمی یابند  می کنند، 
نیست و شرایط حقیقی با آنچه که 
در فضای مجازی بازنمایی می شود، 
کرد:  خاطرنشان  است.وی  متفاوت 
جشنواره های  با  امسال  جشنواره 
است.  متفاوت  گذشته  سال های 
فجر  جشنواره های  انقلاب  آغاز  از 
همراه  به  را  حاشیه هایی  همواره 
طبل  بر  برخی  گاهی  و  داشته اند 
سال  امسال،  اما  کوبیده اند  تحریم 
را  شما  کار  من  و  است  متفاوتی 
یک جهاد می دانم. نگاه ما این است 
جمهوری  آبروی  فجر  جشنواره  که 
است  ارزنده ای  میراث  و  اسلامی 
سپرده اند.  ما  دست  به  شهدا  که 
به  میراث  این  از  بتوانیم  امیدوارم 

خوبی محافظت کنیم.

سالاری: جشنواره های فجر میراث فرهنگی 
زنده و پویای ایران اسلامی است

گزارش

جشنواره »فیلم ۱۰۰« و انجمن سینمای 
جوانان تفاهم نامه همکاری امضا کردند

 نشست امضای تفاهم نامه میان جشنواره بین المللی »فیلم۱۰۰« و انجمن سینمای 
جوانان ایران صبح امروز در محل سازمان سینمایی سوره برگزار شد.

 نشست امضای تفاهم نامه میان سیزدهمین جشنواره بین المللی فیلم ۱۰۰ و انجمن 
سینمای جوانان ایران با حضور حمیدرضا جعفریان رییس شورای سیاست گذاری 
جشنواره و رییس سازمان سینمایی سوره، یوسف منصوری دبیر جشنواره فیلم ۱۰۰ 
و مهدی آذرپندار مدیرعامل انجمن سینمای جوانان روز یکشنبه ۱۱ دی ماه در 

سالن کنفرانس سازمان سینمایی سوره برگزار شد.
در ابتدای این مراسم، یوسف منصوری دبیر سیزدهمین دوره جشنواره »فیلم۱۰۰« 
پیرامون امضای تفاهم نامه و مفاد آن گفت: به لطف خدا و همراهی آقای آذرپندار و 
همکارانشان در انجمن سینمای جوانان، امروز تفاهم نامه ای را امضا خواهیم کرد تا 
جریان حرکت علاقه مندان به حوزه فیلمسازی که در گام های نخست رسیدن به 

هدفشان قرار دارند، پس از برگزاری جشنواره فیلم ۱۰۰ نیز متوقف نشود.
وی افزود: در همین راستا اکنون در سه محور تفاهم نامه ای را امضا خواهیم کرد که 

اهم آن به شرح ذیل است:
۱.برگزاری کارگاه ها و دوره های آموزشی مشترک ساخت فیلم ۱۰۰ با استفاده از 
ظرفیت های انجمن سینمای جوانان ایران و سازمان سینمایی سوره حوزه هنری در 

استان های مختلف برای فیلمسازان جوان
۲.برگزاری رویداد پرتاب فیلم کوتاه )پیچینگ( در زمان برگزاری جشنواره توسط 
سازمان سینمایی سوره با محوریت اتصال سرمایه گذاران به فیلمسازان مستعد برای 
حمایت از متقاضیان و اعطای ۳ اعتبارنامه ساخت فیلم کوتاه داستانی هر کدام تا 

سقف ۱.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰ ریال به طرح های منتخب توسط انجمن سینمای جوانان
۳.اعطای ۲ اعتبارنامه ساخت فیلم کوتاه داستانی هر کدام تا سقف ۱.۰۰۰.۰۰۰.۰۰۰ 
ریال از میان آثار راه یافته به بخش مسابقه سیزدهمین جشنواره فیلم ۱۰۰ توسط 

انجمن سینمای جوانان.
پیرامون  نیز  انجمن سینمای جوانان  آذرپندار مدیر  این نشست، مهدی  ادامه  در 
جشنواره  خوشحالم  بسیار  داد:  توضیح  نیز  آن  اهداف  و  تفاهم نامه  این  امضای 

»فیلم۱۰۰« قرار است بعد از چندین سال مجدد برگزار شود.
او ادامه داد: جشنواره »فیلم۱۰۰«همیشه جشنواره ای با هویت بوده که امروزه با 
گران شدن ساخت فیلم برای جوانان، می تواند نقطه عطف و ورود خوبی به حوزه 
فیلمسازی باشد تا برای فیلم سازان  انگیزه ای را ایجاد کند که محصولی را تولید کنند 

و در صورت استقبال از آن محصول، کارهای جدی تری را دنبال کنند.
آذرپندار با اشاره به اینکه ما باید در نقطه ای قراره بگیریم تا حلقه وصل ساخت 
فیلم های کوتاه و ۱۰۰ ثانیه ای باشیم، عنوان کرد: همانطور که در حال حاضر انجمن 
سینمای جوان به بنیاد سینمایی فارابی متصل شده و فیلم کوتاه را به فیلم بلند 
متصل کرده است تا شناسایی استعداد صورت بگیرید، فکر می کنم اگر حلقه های 
مرتبط دیگر هم به یکدیگر متصل شوند، اتفاق خوبی را رقم میزنند. البته که سازمان 

سینمایی سوره چرخه کاملی است و می تواند این فرایند را رقم بزند.
مدیر انجمن سینمای جوانان ایران با اشاره به اینکه با توجه به اشتراک اهداف انجمن 
»فیلم۱۰۰«  تداوم جشنواره  و  تقویت  به  علاقه مند  و جشنواره،  جوانان  سینمای 
آقای  های  حمایت  و  منصوری  یوسف  آقای  تلاش های  با  کرد:  اضافه  هستیم، 
جعفریان امیدواریم که جشنواره پررونقی را رقم بزنیم و در همین راستا تصمیم 
به این همکاری مشترک گرفتیم. امیدواریم نفع امضای این تفاهم نامه به جریان 
فیلمسازی جوانان نوظهور در کشور برسد و به رونق و بهتر دیده شدن استعدادهای 
حاضر در جشنواره کمک کند. همچنین امیدوارم جشنواره ۱۰۰ تقویم ثابت خود 
را پیدا کرده و هرساله برگزار شود، تا افراد زیادی فیلم بسازند و به کشف استعداد 

دانشجویان و افراد تازه نفس کمک کند و ما هم بتوانیم در این مسیر کمک کنیم.
این  تعاملات  هم  دیگری  با جشنواره های  ما  گفت:  پایان  در  سینمایی  مدیر  این 
با هدف شناخت  آنکه  دلیل  این  به  ولی جشنواره »فیلم ۱۰۰«  چنینی داشتیم؛ 
استعدادها که وظیفه ذاتی انجمن است، برگزار می شود، پرداخت به آن برای ما جدی 

تر است و امیدواریم در موعد مقرر برگزاری این رویداد، اتفاقات خوبی را رقم بزند.

11 سال پنجم - شماره   165 چهارشنبه 14 دی 1401

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

   140160301022002118 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
ثبت  اداره  در  عادی مستقر  اسناد  به  مورخ 1401/09/01هیات رسیدگی 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
 663 شناسنامه  شماره  به  صمد  فرزند  نیا  صمدی  صالح  متقاضی  مالکانه 
صادره از میاندوآب نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به 
 مساحت 110/59 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک 284 فرعی مفروز از 
قطعه - تفکیکی از 160 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی وراث اسماعیل معافی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 29 /09 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 14 / 10 / 1401

بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002278   مورخ 
مورخ  شماره 140160301022002280  اصلاحی  رأی  و   1401/09/12
اسناد  ثبت  اداره  در  عادی مستقر  اسناد  به  1401/9/12 هیات رسیدگی 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی علیرضا ثقفی فرزند اژدر به شماره شناسنامه 5049 صادره از تهران 
مساحت 294/64  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 
مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 52 تفکیکی از 
147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی مراد 
حسینی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
تا  به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 

به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 
مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 29 /09 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 14 / 10 / 1401

بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002282 مورخ 
1401/9/12 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی علیرضا ثقفی فرزند اژدر به شماره شناسنامه 5049 صادره از تهران 
به  احداثی  بنای  با  از ششدانگ یک قطعه زمین  به سه دانگ مشاع  نسبت 
مساحت 297/61 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از 
قطعه 52 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از 
مالکیت رسمی مراد حسینی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم 
قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 
اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 29 /09 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 14 / 10 / 1401

بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140160301022002281 مورخ 
1401/9/12 هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و 
املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 

متقاضی سید فرهاد سیدی فرزند سید محمد امین به شماره شناسنامه 123 
صادره از مهاباد نسبت به سه دانگ مشاع از ششدانگ یک قطعه زمین با بنای 
احداثی به مساحت 297/61 مترمربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی 
مفروز از قطعه 52 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط 
کریم از مالکیت رسمی مراد حسینی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به 
ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 
عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 29 /09 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 14 / 10 / 1401

بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

 140160301022002279 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1401/9/12 مورخ 
وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   3 ماده  حسب  بر  کریم  رباط  املاک  و  اسناد 
و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  فاقد سند رسمی  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی 
به  امین  محمد  سید  فرزند  سیدی  فرهاد  سید  متقاضی  مالکانه  تصرفات 
قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  مهاباد  از  صادره   123 شناسنامه  شماره 
 زمین با بنای احداثی به مساحت 294/80 مترمربع مفروز و مجزی شده از 
پلاک - فرعی مفروز از قطعه 52 تفکیکی از 147 اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی مراد حسینی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه 
شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات 
موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد 
و در در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه 

نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 29 /09 /1401

تاریخ انتشار دومین آگهی: 14 / 10 / 1401
بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت

آقای محمد حسین نفری طبق وکالت نامه شماره 16595 مورخه 1401/10/12 
مورخ  15344 شماره  به  وارده  درخواست  طبق  کریم  رباط   47  دفترخانه 

اسناد رسمی  خانه  با تسلیم استشهادیه مصدق دفتر   1401 / 09 /  14 
شماره 34 رباط کریم با اعلام اینکه سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین 
پلاک 1638  به شماره  مربع  متر  به مساحت 200/دویست  احداثی  بنای  با 
اصلی  از  فرعی   1041 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی   115 از  فرعی 
الکترونیکی  دفتر  ذیل  کریم  رباط  ثبتی  حوزه  الارد  قریه  در  واقع  مذکور 
 97 – الف  139720301022010077 به شماره سریال 439933 سری 
بنام عزت اله نفری ثبت و صادر و تسلیم شده است که بعلت جابجایی مفقود 
گردیده است وکیل مذکور طی درخواست وارده فوق تقاضای صدور المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است لذا مراتب در اجرای ماده 120 آئین 
نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه شخص یا اشخاص 
مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت نزد خود می 
باشد از تاریخ انتشار به مدت 10 روز پس از انتشار این آگهی اعتراض خود 
را ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید 
دریافت نماید در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و 

اعتراض ایشان فقط در مراجع قضایی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی - رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی 120 آ.ق.ثبت((

مورخ   16310 وارده  شماره  به  درخواست  طبق  )قیم(  موثق  حسین  آقای 
1401/09/28 اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی 1019 فرعی از 115 
اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ یک باب خانه به مساحت 132 
متر مربع قطعه 2 تفکیکی پلاک1019  فرعی از 115 اصلی با سریال چاپی 
ثبت39710 صفحه  ذیل  مهرجوئی  محمد  نام  به    - 740515 سری- سال 
69دفتر 163 ثبت و صادر شده است. سپس مع الواسطه برابر سند قطعی 
هدیه  خانم  به  کریم  رباط   8 رسمی  اسناد  دفتر   1395/7/25-86620
زهرا موثق منتقل گردیده است که به علت اسباب کشی مفقود گردیده در 
همین راستا وفق ماده 120 آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/11/1380 
مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده 
یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این 
اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود 
را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر 
قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت 

پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد..

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم



چهار شنبه     14        دی           1401 -   سال پنجم- شماره           165     -  12  صفحه   

فرمانده انتظامی استان، از کشف 27 هزار 
ترمز  روغن  و  موتور  روغن  لیتر   576 و 
در شهرستان  ریال  میلیارد  ارزش 20  به 

اسلامشهر خبر داد.
پلیس،  خبری  پایگاه  از  ایرنا  گزارش  به 
این  تشریح  در   ، “کیوان ظهیری”  سردار 
و  مقابله  راستای  در  داشت:  اظهار  خبر 
مبارزه جدی با قاچاق کالا و در پی کسب 
خبری مبنی بر دپوی روغن موتور صنعتی 
قاچاق در انباری در شهرستان اسلامشهر، 
ماموران  کار  دستور  در  موضوع  بررسی 
پلیس امنیت اقتصادی غرب استان تهران 

قرار گرفت.
وی افزود: ماموران با شناسایی انبار مورد 
نظر در شهرستان اسلامشهر با هماهنگی 
مقام قضائی به محل اعزام و در بازرسی از 

انبار 27 هزار و 576 لیتر روغن موتور و 
روغن ترمز قاچاق کشف کردند.

فرمانده انتظامی غرب استان تهران با بیان 
اینکه کارشناسان ارزش روغن موتورهای 
صنعتی را 20 میلیارد ریال اعلام کردند، 
تصریح کرد: در این رابطه یک نفر دستگیر 
و پس از تشکیل پرونده برای سیر مراحل 
انبار  و  معرفی  قضائی  مرجع  به  قانونی 

مذکور نیز پلمب شد.
این مقام مسئول از شهروندان خواست، در 
صورت مشاهده هر گونه فعالیت غیرمجاز 
توزیع  و  تهیه  یا  و  کالا  قاچاق  قالب  در 
سودجو،  افراد  توسط  قاچاق  کالاهای 
به  تلفن 110  از طریق شماره  را  موضوع 
پلیس گزارش دهند تا نسبت به شناسایي 

و دستگیري متخلفان اقدام شود

کشف 27 هزار لیتر روغن موتور قاچاق 
در اسلامشهر

 رئیس شورای اسلامی شهر تهران با اشاره 
شرکت  سوی  از  واگن   105 ساخت  به 
واگن سازی، گفت: ساخت یا واردات واگن 
برای مترو زمان می برد و گمان نمی کنم 
تا 2 سال آینده وارد چرخه شود اما وزیر 

کشور بر این موضوع تاکید دارد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، مهدی چمران در 
حاشیه یکصد و هجدهمین جلسه شورای 
خبرنگاران  جمع  در  تهران  شهر  اسلامی 
افزود: مپنا باید بخشی از واگن ها را بسازد، 
و  کند  سوار  را  طرح  پارس  سازی  واگن 
دیگر  بخش  نیز  بنیان  دانش  شرکت های 
کار را انجام دهند. بسیار خوشحال خواهیم 
شد سریعتر انجام شود اما تجهیزات را باید 
است  علمی  کار  یک  و  بسازند  آنها  خود 
چون تعداد محدود است از لحاظ تجهیز 
کارگاه و صرفه اقتصادی زمانبر خواهد بود.

چمران با اشاره به اینکه آلودگی هوا مربوط 
به کل کشور است، افزود: واقعا در زمینه 
است؛  اینگونه  که  شده  چه  هوا  آلودگی 
علاوه بر اصفهان و تبریز و اراک که آلودگی 
در آنها دائمی بود، اکنون شهرهای دیگر از 

جمله قم و قزوین نیز اضافه شده است.
اثرگذار،  برنامه های  از  یکی  وی،  گفته  به 
ساخت پل ها و رمپ و لوپ هاست که رفت 
روزانه چند  و  را کاهش می دهد  آمدها  و 
می کند.  کمتر  را  سفرها  از  کیلومتر  صد 
و آتش می زنند  به آب  شورا و شهرداری 
که بتوانند اتوبوس و واگن برای مترو تهیه 
کنند و برنامه های دیگری را اجرا کنند که 

به کاهش آلودگی هوا منجر شود.
چمران با اشاره به اهمیت ساخت تقاطع ها 
ما  اظهارداشت:  بنزین  مصرف  کاهش  در 
به  یارانه پرداخت می کنیم و  بنزین  برای 
قیمت جهانی نیست بلکه با قیمت خاص 
پیش  بنزین  در  جویی  است؛ صرفه  خود 
از این نیز مطرح شده و وزیر نفت اسبق 
قول داد که هرچه صرفه جویی در مصرف 
بنزین انجام شود، درآمد آن را به شورا و 
شهرداری می دهیم که برای حمل و نقل 
عمومی از آن استفاده شود که انجام نشد. 
به  اما  شد  امضا  توافق نامه  زمان،  آن  در 
بود  درستی  کار  اقدام  این  نرسید.  نتیجه 

که باید انجام می شد.
تهران درباره  رئیس شورای اسلامی شهر 
ورود تاکسی به ناوگان حمل و نقل عمومی 
تهران اظهارداشت: ما ورود تاکسی ساخت 
خارج را نیز پیشنهاد دادیم؛ وقتی اتومبیل 
خارجی  تاکسی  می شود،  وارد  خارجی 
کنار  در  تا  کنیم  وارد  می توانیم  نیز  را 

تاکسی های داخلی از آن استفاده شود.
تاکسی های  رانندگان  اینکه  بیان  با  وی 
هستند  شهر  داخل  رانندگان  اینترنتی، 
را  لازم  آزمایش های  و  نشده  شناسایی  و 
انجام نداده اند، یادآور شد: مشخص نیست 
که این افراد آمادگی رانندگی در معابر بین 
شهری را داشته باشند یا شاید خودروی 
آنها ایمنی کامل را نداشته باشد؛ به همین 
دریافت  مجوز  باید  که  شد  اعلام  دلیل 

کنند.

چمران: ساخت یا واردات واگن برای 
مترو زمان می برد خبر

وزیر راه و شهرسازی از توافق با 
چهاربانک برای تسریع در ارایه 
قانون جهش  اجرای  تسهیلات 
تولید مسکن خبر داد و گفت: 
واحدهای  واگذاری  فرآیند 
ملی  نهضت  و  مهر  مسکونی 
آغاز  متقاضیان  به  آتی  ماه  از 

می شود.
و  راه  وزارت  از  نقل  به 
بذرپاش  مهرداد  شهرسازی، 
وزیر راه و شهرسازی امروز 12 
دی در حاشیه نشست مشترک 
مجلس  عمران  کمیسیون  با 
موضوع  با  اسلامی  شورای 
جهش  قانون  اجرای  بررسی 
مسکن، در خصوص جمع بندی 
با  همراه  کرد:  اعلام  نشست 
برخی معاونان خود در دیدار با 
نمایندگان مجلس، گزارشی از 
روند اجرای قانون جهش تولید 
مالی،  بخش های  در  مسکن 
اجرایی، تأمین زمین و عملیات 

ساخت ارائه شد.
هکتار   2۴ تخصیص  و  تأمین 
زمین برای اجرای قانون جهش 

تولید مسکن
وزیر راه و شهرسازی ادامه داد: 
تا امروز بیش از 2۴ هزار هکتار 
زمین برای اجرای قانون جهش 
آماده شده است  تولید مسکن 
میلیون  یک  حدود  اراضی  و 
نیز آماده  واحد مسکونی دیگر 
روش های  با  که  است  شده 
مردم می شود.  تحویل  مختلف 
وزارت راه و شهرسازی با شش 
کار  دستور  در  که  سیاستی 

دارد کار را پیگیری می کند.
زمین  تحویل  با  مسکن  تولید 
و ارائه تسهیلات در ۳00 شهر 

کوچک

سیزدهم  دولت  کابینه  عضو 
سیاست  از  بخشی  داد:  ادامه 
تولید  و شهرسازی،  راه  وزارت 
 25 زیر  شهرهای  در  مسکن 
هزار   50 تا  جمعیت  نفر  هزار 
با  زمین  تحویل  جمعیت  نفر 
است  مردم  به  تسهیلات  ارائه 
که اینکار در حدود ۳00 شهر 
شهرهای  و  است  شده  آغاز 
اضافه  گردونه  به  نیز  جدید 
قطعی  سیاست  این  می شود. 
یکسال  در  که  است  دولت 
زمین  واحد  هزار   500 آینده 
ساخت  برای  مردم  تحویل 

مسکن خواهد شد.
هزار   500 آینده  یکسال  در 
ساخت  برای  زمین  واحد 

مسکن تحویل مردم می شود
بذرپاش افزود: در حوزه بانکی 
ارائه  برای  ماندگی های  عقب 
طرح  اجرای  به  تسهیلات 
وجود  مسکن  ملی  نهضت 
داشت و بانک ها به غیر از بانک 
با  مناسبی  همراهی  مسکن 

اجرای طرح نهضت ملی مسکن 
نداشتند. در چند وقت گذشته 
توافقات مناسبی با چهار بانک 
دیگر انجام و تفاهم نامه ها امضا 
شد و هرکدام از بانک ها سهمی 
را برعهده گرفتند که امیدواریم 
طرح  این  اجرای  در  بانک ها 
را نسبت  قبول تری  قابل  نقش 

به گذشته ایفا کنند.
توافق با چهاربانک برای تسریع 
در ارائه تسهیلات اجرای قانون 

جهش تولید مسکن
دیگر  یکی  داد:  توضیح  وی 
وزارت  جهت گیری های  از 
به  مربوط  شهرسازی  و  راه 
در  دولت  جهت گیری های 
با  که  است  فرسوده  بافت های 
مکانیزم های تشویقی در حوزه 
خوبی  کارهای  شهرسازی 
شهرداری ها  به  که  شده  انجام 
مکانیزم های  با  شد.  ابلاغ  نیز 
شاهد  شهرسازانه،  تشویقی 
کاهش  وجود  با  که  بودیم 
اما در  پروانه در شهرها  صدور 

تهران  شهر  فرسوده  بافت های 
بیش از 50 درصد رشد صدور 
نشان  این  که  داشتیم  پروانه 
می دهد این سیاست پاسخ داده 
است. بنابراین هرچقدر بتوانیم 
فرسوده  بافت های  حوزه  در 
به  تشویقی  مکانیزم های  با 
نوسازی رونق بدهیم هم هدف 
می شود  محقق  مسکن  تولید 
زیربنایی  مشکلات  با  هم  و 
از  بسیاری  در  که  روبنایی  و 
مواجه  آن  با  جدید  شهرهای 
خواهیم  مواجه  کمتر  بودیم 

بود.
در  کرد:  تصریح  بذرپاش 
کمیسیون  اعضای  با  نشست 
کردیم  توافق  مجلس  عمران 
مکانیزیم های  کنند  کمک  تا 
قانون  اجرای  در  آنها  نظارتی 
از  بیشتر  مسکن  تولید  جهش 
گذشته شود تا بتوانیم در چند 
در  را  آتی خبرهای خوبی  ماه 
به  فرسوده  بافت های  حوزه 

مردم ارائه بدهیم.

آغاز واگذاری واحدهای مسکونی نهضت ملی به 
متقاضیان از ماه آینده

خبر
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دیپلماتیک از منافع حیاتی کشور است
نوشتار

پاسداران  سپاه  فرمانده   
بیان  با  اسلامی  انقلاب 
دستگاه  اصلی  ماهیت  اینکه 
دیپلماسی کشور ما از جنس 
قلب  گفت:  است،  جهاد 
سیاست خارجی ما در درجه 
اول دفاع دیپلماتیک از منافع 
حیاتی ماست و در درجه دوم 
قلب  به  سیاسی  تهاجم  یک 
دشمنان  خارجی  سیاست 

است.
سیاست  خبرنگار  گزارش  به 
سرلشکر  ایرنا،  خارجی 
دوشنبه  روز  سلامی  حسین 
گرامیداشت  مراسم  در 
شهادت  سالگرد  سومین 
قاسم  حاج  دلها  سردار 
امور  وزارت  در  سلیمانی 
حضور  داشت:  اظهار  خارجه 
سرداران و امیرانی در عرصه 
دیپلماسی و سیاست خارجی 
است  واقعیت  یک  از  ناشی 
امروز  دنیای  در  اینکه  آن  و 
افتادگی  یک درهم تنیدگی، 
صلح  و  جنگ  بین  ادغام  و 
فضای  معمولاً  و  دارد  وجود 
کشورها  خارجی  سیاست 
حالتی  آنها  بین  روابط  و 

غیردیجیتال دارد.
گاهی  اینکه  بیان  با  وی 
دشمنی ها  و  دوستی ها 
به  افزود:  می شود،  توأمان 
طور معمول دستگاه سیاست 
نهادی  کشور  یک  خارجی 
گاهی  اما  است  تعامل  برای 
تعامل  بر  مخاصمه  الگوهای 
من  نظر  به  و  می کند  غلبه 
دستگاه  عمل  اصلی  ماهیت 
بیشتر  ما  کشور  دیپلماسی 
فضای  در  و  جهاد  جنس  از 
یعنی  می افتد  اتفاق  تقابل 
در  ما  خارجی  سیاست  قلب 
دیپلماتیک  دفاع  اول  درجه 
و  است  ما  حیاتی  منافع  از 

تهاجم  یک  دوم  درجه  در 
سیاست  قلب  به  سیاسی 

خارجی دشمنان.
داد:  ادامه  سلامی  سردار 
این فضا، مسلط  موفقیت در 
سیاست  در  را  ما  رفتار 
زیرا  می دهد  شکل  خارجی 
متحدی  متعهدانه  اندک  ما 
که  هستیم  مجبور  و  داریم 
آرایش سخت  این  فضای  در 
مستمر  پیکار  یک  جهانی 
یک  قاعده  در  را  دیپلماتیک 
جنگ جهانی مدیریت کنیم.

این  بر  داشت:  اظهار  وی 
سیاست  در  شما  کار  اساس 
مقدس  جهاد  یک  خارجی 
می توان  نظر  این  از  و  است 
دوستان را افسران پر افتخار 

این عرصه نام گذاری کرد.
سردار سلیمانی سیاست های 
عقیم  منطقه  در  را  آمریکا 

کرد
یاد  ادامه  در  سپاه  فرمانده 
را  سلیمانی  سردار  شهید 
گرامی داشت و با بیان رشادت 
مقاومت  محور  در  او  های 
اقدامات سردار  اظهار داشت: 
سلیمانی سیاست های آمریکا 
در  دولت سازی  جمله  از 
می  و  کرد  عقیم  را  منطقه 
سردار  اصلی  گفت،کار  توان 

سلیمانی ساخت قدرت برای 
سیاست خارجی ما بود.

در  کرد:  بیان  سلامی  سردار 
سردار  دیدم  صحنه ای  یک 
سلیمانی به دشمنان خود که 
در حال غرق شدن در باتلاق 
بودند، کمک کرد که تصاویر 

آن الان وجود دارد.
کار  اینکه  یادآوری  با  وی 
که  بود  این  سلیمانی  سردار 
طول  در  را  آمریکا  قدرت 
روبرو  فرسایش  با  زمان 
اجازه  نمی شود  افزود:  کند، 
کوچکترین  دشمن  بدهیم 
برد سلاح های خود را به قلب 
ما  البته  برساند  ما  سرزمین 
کشورهای دیگر را سپر خود 

نمی کنیم.
که  باشند  مراقب  دشمنان 

آنها با ایران مواجه هستند
پاسداران  سپاه  فرمانده 
هشدار  با  اسلامی  انقلاب 
اینکه  بر  مبنی  دشمنان  به 
ایران  با  زیرا  باشند  مراقب 
چرا  گفت:  هستند،  مواجه 
کشتیرانی  خطوط  امن ترین 
پرچم  که  است  خطوطی 
ایران بر آن برافراشته است؟ 
کوچکترین  می دانند  چون 
هر  در  بزنند  که  آسیبی 
نقطه ای که باشند آنها را گیر 

می آوریم.
افزود:  سلامی  سردار 
با  که  داریم  پرنده هایی 
مصنوعی  هوش  از  استفاده 
از  نقطه ای  هر  در  می توانند 
اقیانوس در یک شعاع بسیار 
گذرگاه های  از  خیلی  بلند 
را  جهان  دیگر  استراتژیک 

تحت تاثیر قرار دهند.
اینکه  بیان  با  ادامه  در  وی 
قدرت  انبساط  چون 
ما  به  جا  هر  دشمن  داریم 
می شود،  متوقف  می رسد 
از  بیش  امروز  داشت:  اظهار 
خود  قدرت  دامنه  همیشه 
مراسم  داده ایم.   افزایش  را 
سالگرد  سومین  گرامیداشت 
حاج  دل ها  سردار  شهادت 
قاسم سلیمانی ظهر دوشنبه 
دیپلمات  از  با حضور جمعی 
ها و مسئولان در وزارت امور 

خارجه برگزار شد.
بر  علاوه  مراسم  این  در 
عبداللهیان  امیر  حسین 
معاونان،  خارجه،  امور  وزیر 
این  کارکنان  و  مدیران 
سرلشکر  سردار  وزارتخانه، 
حسین سلامی فرمانده سپاه 
و  اسلامی  انقلاب  پاسداران 
جمعی از دیپلمات های سابق 

نیز حضور داشتند.

خبر

 عباس مقتدایی در نشست علنی مجلس :  بی ثباتی در 
قیمت ها و ابهام در سیاست ها باید خاتمه پیدا کند

نوشتار

ملی  امنیت  کمیسیون  رییس  نایب 
باید مردم  اینکه وزرای  بیان  با  مجلس 
رئیس  به  خطاب  باشند  عمل  میدان 
جمهور گفت: ثبات و پیش بینی پذیر 
کردن اقتصاد ایران یک ضرورت بوده نه 
یک انتخاب، باید بی ثباتی در قیمت ها 

و ابهام در سیاست ها را خاتمه دهید.
خانه  خبرنگار خبرگزاری  گزارش  به 
علنی  نشست  مقتدایی در  ملت، عباس 
میان  نطق  در  اسلامی  شورای  مجلس 
نمایندگان  به  خطاب  خود  دستور 
مجلس و مردم، گفت: خاطرتان هست 
را   داعش  مرگ  سلیمانی  سردار  زمانی 
سردار  شهید  حضور  امروز  کرد؟  اعلام 
اجتماع،  مختلف  لایه های  در  سلیمانی 
معاندان  فرار  و  ترکیبی  شکست جنگ 
می کند.  اعلام  را  وطنمان  و  ایران  از 
در  ما  دی   9 ایام  با  همزمان  امروز 
مجلس شورای اسلامی شکست توطئه 
اعلام  را  ایران  ملت  پیروزی  و  دشمن 
بصیر  مردم  و  جامعه  رهبری  می کنیم. 
ملت  شدند.  دشمنان  شکست  موجب 
ایران بر اینکه ولایت دلسوز مردم است 
مهر تایید در عمل و دست رد بر سینه 

اردوگاه دشمن زدند.
باشند/  عمل  میدان  مردم  باید  وزرای 
معدل عملکرد برخی وزرا رضایت بخش 

نیست
مجلس  در  اصفهان  مردم  نماینده 
شورای اسلامی با بیان اینکه حاکمیت 
باید به سرعت انسجام، هماهنگی، تدبیر 
و قاطعیت برای تحقق آرمان های نظام 
نمایش  به  پیش  از  بیش  را  اسلامی 
جمهور  رئیس  به  خطاب  بگذارد، 
میدان  مردم  باید  شما  وزرای  افزود: 
از  برخی  عملکرد  معدل  باشند.  عمل 
آقای رئیس  نیست.  آنها رضایت بخش 
جمهور یاد آوری می کنم نمایندگان در 
مجلس یازدهم، قبل از حضور شما در 
صحنه  به  خواستند  شما  از  انتخابات، 
بیایید تا زمینه های مختلف اصول قانون 
اجرا  و  رعایت  پیش  از  بیش  اساسی 
می کنیم  صحبت  باهم  که  امروز  شود. 
از وزرای شما، نمره قابل قبولی  برخی 

از سوی نمایندگان نگرفتند.
مقتدایی خطاب به رئیس جمهور ادامه 
در  باید  شما  بهداشت  وزیر  چرا  داد: 

شرایطی باشد که بیش از 70 نفر طرح 
استیضاحش را امضا کرده باشند؟ برای 
نیز  پرورش  و  آموزش  وزیر  استیضاح 
ده ها امضا  جمع آوری شده است! آقای 
فرهنگی  میراث  وزیر  جمهور؛  رئیس 
شما کجاست؟ البته در توئیت ها ایشان 
را می بینیم، اما کدام اقدام موثر توسط 

وی انجام شده است؟
در  مردم  نمایندگان  به  خطاب  وی 
آیا در مناطق شما  اظهار کرد:  مجلس 
و  فرهنگی  میراث  تاریخی،  ابینه  به 
است؟  شده  رسیدگی  دستی  صنایع 
بیمه فعالان صنایع دستی  را چه کسی 
باید پیگیری کند؟ وزیر ورزش و سایر 
وزرا نیز همین حالت را دارند. لذا باید 
اقدامی  جمهور  رئیس  آقای  توسط 

صورت بگیرد.
اقتدایی خطاب به رئیس جمهور اظهار 
قابل  چالش های  باید  شما  وزرای  کرد: 
اینکه  نه  کنند  مدیریت  را  بینی  پیش 
آنها را به بحران تبدیل کنند. زمانی به 
در  گردشگری  و  فرهنگی  میراث  وزیر 
عشق  کوی  به  دل  ای  گفتم؛  اصفهان 
و  داری  جمع  اسباب  نمیکنی،  گذاری 
کف  در  حکم  چوگان  نمیکنی/  کاری 
و  دست  به  ظفر  بازِ  نمیزنی،  گویی  و 
را  وزیر  اگر  امروز   – نمیکنی  شکاری 
خواند.  نخواهم  هم  شعر  دیگر  ببنیم، 
در این کشور چه کاری انجام می دهید؟

ایران  اقتصاد  کردن  پذیر  بینی  پیش 
یک ضرورت است/ بی ثباتی در قیمت 
پیدا  خاتمه  ها  سیاست  در  ابهام  و  ها 

کند
مقتدایی با طرح سوالی از رئیس جمهور 
جهاد  به  نیاز  بحبوحه  در  کرد:  عنوان 
هنر  و  فرهنگ  کارگیری  به  و  تبین 
اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر  کشور، 
کجاست؟  آیا شما آثاری از اقدام موثر 
امروز  ندیدیم!  که  ما  می بینید؟  وی 
که  می گویم  جمهور   رئیس  آقای  به 
اقتصاد  بینی پذیر کردن  ثبات و پیش 
ایران یک ضرورت بوده نه یک انتخاب. 
ابهام  و  ها  قیمت  در  ثباتی  بی  باید 
برای  دهید.  خاتمه  را  ها  سیاست  در 
دارم.  پیشنهاد  نقطه  این  به  رسیدن 
را  استانی  باید سفرهای  رئیس جمهور 
و  داده  توسعه  موضوعی  سفرهای  به 
کند.  فصل  و  حل  را  کشور  موضوعات 
ای  شیشه  های  اتاق  در  را  جلسات 
برگزار تا خبرنگاران مخابره خبر کنند. 
برای  جمهور  رئیس  مثال  عنوان  به 
کند.  حکم  و  )تصمیم گیری(  خودرو 
با  سود  قطعی خودرو  قیمت  بود  قرار 
خودروساز به شورای رقابت اعلام شود 
عرضه  بورس  در  خودرو  اکنون  هم  اما 
می شود تا ببنید چه کسی آن را گران 

تر می خرد! این امر خنده دار نیست؟
یازدهم،  مجلس  در  مردم  نماینده  این 

سفرهای  جمهور  رئیس  کرد:  بیان 
های  اتاق  در  و  تهران  در  را  موضوعی 
موضوعاتی  و  کند  برگزار  ای  شیشه 
بازنشستگان،  امید  های  خانه  مانند 
کارمند  زنان  برای  زایمان  مرخصی 
اینترنت  پزشکان،  تکریم  معلمان،  و 
گرانی،  مجازی،  کارهای  و  کسب  و 
دهد.  قرار  بررسی  مورد  را  خودرو  ارز، 
دانشجویان  مسئله  مثال،  عنوان  به 
اوکراینی تنها نیازمند یک تصمیم بوده 
و بسیاری از موارد دیگر در همان روز 
قابل حل است و مردم هم ملموس تر 
همچنین  می شوند.  متوجه  را  اقدامات 
گردش گر،  جذب  نظیر  موضوعاتی 
و  اشتغال  و  سربازی   ها،  وام  تسهیل 
به  است.  بررسی  قابل  جوانان  مسکن 
در  اینکه  کما  دهید،  خودرو  جوانان 

گذشته سابقه نیز داشته است.
ملی  امنیت  کمیسیون  رییس  نایب 
شورای  مجلس  خارجی  سیاست  و 
در  هوا  آلودگی  به  اشاره  با  اسلامی، 
در  می گویند  مردم  کرد:  تاکید  کشور 
و  داریم  آب  نه  داریم،  هوا  نه  اصفهان 
نه خاک چرا که فرونشست اصفهان را 
و  ابن سینا  آیا حتما مدرسه  بلعد.  می 
گنبد مسجد امام باید فرو بریزد تا کاری 
شهرها  سایر  نمایندگان  دهیم؟  انجام 
نیز مدافع این موضوع هستند که آقای 

رئیس جمهور؛ قاطعیت ، قاطعیت.

افشین صادقی گفت: در مسابقات جهانی مقابل 
تا  می کنیم  بازی  قدرت  تمام  با  حریفان  تمام 

نمایش خوبی از خود به جا بگذاریم.
ایسنا، در مورد  با  افشین صادقی در گفت و گو 
حضور در مسابقات هندبال قهرمانی مردان جهان 
اظهار کرد: آخرین دوره سال 2015 به مسابقات 
سهمیه  سال  هفت  از  بعد  حالا  و  رفتیم  جهانی 
هر  رویداد  مهمترین  گرفتیم.  مجددا  را  جهانی 
رشته مسابقات قهرمانی جهان است و در سطح 
بالایی برگزار می شود. ما هم با تمام وجود و قدرت 
به این مسابقات می رویم تا از هندبال ایران دفاع 
باشید که حضور در جام جهانی  کنیم. مطمئن 
برای هندبال ایران متناوب خواهد بود و هر دوره 

این سهمیه را خواهیم گرفت.
بازی  نخستین  مورد  در  ایران  هندبال  ملی پوش 

تیم ملی در این مسابقات گفت: در دوره قبل ما 
باشید که  اما مطمئن  مقابل شیلی پیروز شدیم 
بازی آسانی با این تیم نخواهیم داشت. تمام تیم ها 
با قدرت به این رویداد می آیند و بازی مقابل آنها 
بود. ما مقابل همه حریفان یعنی  سخت خواهد 
شیلی، مونته نگرو و یا اسپانیا با تمام قدرت بازی 
می کنیم تا بتوانیم پیروز شویم و نمایش خوبی از 
خود به جای بگذاریم. بازی سختی مقابل شیلی 
داریم و ما هم با تمام وجود می رویم تا ببریم و به 
عنوان تیم سوم از گروه صعود کنیم.صادقی افزود: 
سال قبل در یک تیم کویتی بازی کردم اما امسال 
عضو باشگاه سپاهان اصفهان هستم. امیدوارم با 
این تیم نتیجه خوبی در لیگ برتر بگیریم و در 
جام باشگاه های آسیا هم رتبه خوبی را به ارمغان 

آوریم. 

ملی پوش هندبال: با تمام قدرت در مسابقات 
جهانی حاضر می شویم

خبر
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